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Ljudje okrog nas

1OO-KRAT DAROVAL KRI
Branko Mohorko iz Apač 284 na Dravskem polju 
je 28. decembra lani na oddelku za transfuzijsko 
dejavnost ptujske bolnišnice stotič daroval kri. Pr
vič je kri daroval kot vojak leta 1974 v Beogradu 
in je od takrat redni krvodajalec, krvodajalskih ak
cij pa se udeležuje skupaj s sodelavci izTaluma Ki
dričevo. K humanemu dejanju dajanja krvi ga vodi 
želja pomagati drugim in kri daje štirikrat letno, 
vsake tri mesece. Z leti je za krvodajalstvo nav
dušil tudi nekaj svojih sorodnikov (brata in sina, 
kri je nekajkrat darovala tudi njegova žena) in 
znancev. In Branko pravi, da bo, če mu bo zdravje 
naklonjeno, krvodajalec vsaj še desetletje.

Saša Peršoh

Foto: Saša Peršoh

NA OBISKU PRI NAJSTAREJŠI OBČANKI

Foto: Martin Ozmec

Župan Jože Murko je ob častitiljivem jubileju, 
stotem rojstnem dnevu, obiskal najstarejšo ob
čanko občine Kidričevo, Marijo Omejec iz Ki
dričevega, ki je bila rojena 29. decembra 1909. 
Poleg župana Jožeta Murka, ki je stoletnici iz
ročil šopek in darilni bon, sta slavljenki čestitali 
tudi naj prostovoljka občine Kidričevo Amalija 
Cernezel in sekretarka občinske uprave Zdenka 
Frank.

Saša Peršoh

Foto: Martin Ozmec
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Uvodnik

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!
Ni dolgo od tega, ko smo si ob novoletnih praznikih zaželeli vse najboljše, sedaj pa smo že 
v spomladanskem času in pred velikonočnimi prazniki. Za nami je dolga in hladna zima, ki je 
včasih pomenila čas za počitek in nabiranje novih moči za začetek aktivnosti v spomladan
skem času. Občinska uprava in občinski funkcionarji pa nismo imeli časa za počitek, saj je 
bilo naše delo zelo intenzivno od novoletnih praznikov naprej. Prva in najvažnejša naloga v 
prvih dveh mesecih je bila priprava proračuna za letošnje leto. Pred občinsko upravo, pose
bej pa še pred občinskimi politiki, je bila zahtevna naloga - priprava proračuna za zadnje leto 
našega mandata. Z zadovoljstvom lahko ugotovimo, da smo bili pri pripravi proračuna zelo 
konstruktivni in strpni in ga z veliko večino tudi sprejeli v sredini februarja. Proračun sicer 
predvideva precejšne zadolževanje občine, pa vendar upamo, da nam bo uspelo realizirati 
vse projekte z manjšim zadolževanjem in večjim črpanjem sredstev iz državnih in evropskih 
skladov. Proračun je zelo razvojno oziroma investicijsko zasnovan, gre pa za investicije, ki 
so dolgoročno zelo pomembne in potrebne za našo občino. To je vsekakor nadaljevanje 
izgradnje kanalizacije po vsej občini, katere izgradnja primarnega dela bo končana do konca 
septembra, in izgradnja večnamenske športne dvorane v Kidričevem, ki pa bi naj bila kon
čana do konca letošnjega leta. Istočasno v proračunu zagotavljamo sredstva za nadaljevanje 
izgradnje sekundarnega dela kanalizacije, saj želimo v naslednjih nekaj letih priključiti na ka
nalizacijsko omrežje vsa naša gospodinjstva in gospodarske objekte. Eden večjih projektov, ki 
mu namenja sredstva sprejeti proračun, je tudi celovita ureditev Cirkovc - centra in pločnika 
po vsej vasi. Dokončali bomo tudi investicije, ki smo jih pričeli v prejšnjem letu; to so obno
va in razširitev ceste Šikole-Sestrže, dokončna ureditev ceste v Apačah, dokončna izvedba 
kamasacije Dravsko polje 3. Prav tako so v proračunu namenjena sredstva še za več manjših 
investicij predvsem v infrastrukturo in urejanje javnih površin v vseh vaseh po programu 
Odbora za gospodarsko infrastrukturo.Velik del našega proračuna je namenjen tudi sociali, 
to pa poudarjam, ker nekateri trdijo, da za te namene občina ne namenja ali namenja prema
lo sredstev.Tu so velika sredstva, ki jih namenjamo za plačilo razlike med plačilom staršev in 
polno ceno otroškega varstva, subvencije stanarin, plačilo oskrbnin v domovih, pomočniki na 
domu in drugi socialni transferi fizičnim osebam in ustanovam.

Prvi trije meseci so bili tudi v znamenju občnih zborov naših društev. S strani župana in obeh 
podžupanov smo se jih večino udeležili. Z rezultati dela naših društev smo zelo zadovoljni, 
še posebej pa je pohvalno, da imamo v društvih zelo veliko entuzijastov, ki delajo z veliko 
vnemo in vodijo društva zelo uspešno, denar, ki ga dobijo za delovanje in sofinanciranje 
programov, pa znajo večkratno oplemenititi in najti še druge vire financiranja. Sam sem bil 
kar nekajkrat v zadregi, saj je bil v finančnih poročilih društev delež sredstev s strani občine 
minimalen v primerjavi z drugimi prihodki. Pa vendar sem pri večini članov in funkcionarjih 
društev zaznal razumevanje in zadovoljstvo z doseženim, zato se tudi zahvaljujem vsem funk
cionarjem in prizadevnim članom društev za razumevanje in požrtvovalno ter uspešno delo. 
Upam in želim, da bo v bodočih proračunih možno zagotoviti več sredstev za sofinanciranje 
vseh društev v naši občini.

Spoštovane občanke in občani, smo v zadnjem letu našega mandata, ki ste nam ga zaupali. 
Trudimo se, da bi zadovoljili čim večim vašim pričakovanjem in izpolnili obljube. Upam, da 
nam kljub neugodnemu času gospodarske krize to v veliki meri uspeva. Obstajajo pa tudi 
objektivne okoliščine in vzroki za nezadovoljstvo nekaterih, katerim pa se kljub naši želji, 
dobri volji in prizadevanjem ni bilo možno izogniti. Upam, da boste tudi to razumeli.

Vsem občankam in občanom naše občine želim vesele in prijetne velikonočne praznike.

Podžupan 
Jože Medved

IZDAJATELJ:
Občina Kidričevo 
Naslov uredništva:
Ulica Borisa Kraigherja 25, 
2325 Kidričevo 
Odgovorna urednica: 
Saša Peršoh, 
elektronski naslov: 
sasa.persoh@gmail.com 
Tajnica uredništva: 
Zdenka Bek 
Uredniški odbor:
Zvonko Milošič (LDS), 
Andrej Napast (SLS), 
mag. Silvestra Klemenčič 
(Zares),
Edvin Aubelj (DeSUS), 
Ivanka Korez (SDS) in 
Vinko Mlakar (NSi) 
Lektoriranje:
Vesna Voglar 
Tisk:
Ekart design d.o.o 
Naklada:
2.400 izvodov

Javno glasilo Ravno polje po 
Sklepu Občinskega sveta 
Občine Kidričevo o določitvi 
programske zasnove obja
vlja članek o delu občinskih 
organov, občinske uprave in 
krajevnih odborov, o predlo
gih in sprejetih odločitvah ob
činskih organov, o delovanju 
političnih strank, o delovanju 
društev, klubov in drugih or
ganizacij s sedežem v občini 
Kidričevo, informacije o doga
janjih in rezultatih poslovanja 
na področju gospodarstva in 
družbenih dejavnosti, orise 
srečanj z zanimivimi ljudmi, 
občani Občine Kidričevo, o 
okroglih mizah, konferencah, 
o prometu in prometni var
nosti, pisma bralcev, odzivi, 
reklame in propagandna spo
ročila.
Glasilo je brezplačno in ga 
prejme vsako gospodinjstvo v 
Občini Kidričevo.
Uredništvo si pridržuje pra
vico krajšanja prispevkov in 
spremembe naslovov.

Naslovnica: Zvončki

Foto: David Jerič
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Uvodne besede / Občinski svet

APRILSKI ŠTEVILKI NA POT VSEBINA

Pomlad je tu! Narava je ozelenela, zacvetela in pred vrati so velikonočni prazniki in z njimi 
nova številka Ravnega polja, tokrat malo obsežnejša in zajetnejša. Kako da ne, saj so po eni 
strani zadnje tri mesece zaznamovali številni dogodki, po drugi strani pa se že čuti bližina 
jesenskih lokalnih volitev. Med drugim pišemo o kulturnem prazniku, že 10. tradicional
nem fašenku v Cirkovcah, 9. ocenjevanju podeželskih dobrot v Lovrencu, o dnevu žena 
... Objavljamo intervju s poslancem Brankom Mariničem, krvodajalec Branko Mohorko iz 
Apač je stotič daroval kri, kar štrije pari iz naše občine so praznovali častitljivo obletnico 
petdesetih let skupnega življenja. Po sprejetju proračuna občine Kidričevo pa v prilogi 
objavljamo tudi aktualne občinske razpise.
Ker naša okolica v teh dneh ne žari samo v barvah zvončkov, trobentic, vijolic in zelenja, 
temveč sije tudi v barvah polivinilastih vrečk in številnih odpadkov, ki so izgubili svojega 
lastnika, vas v soboto, 17. aprila, vabimo, da se nam pridružite na vseslovenski akciji Oči
stimo Slovenijo v enem dnevu.
V prihajajočih dneh pa vam želimo vesele velikonočne praznike, veliko pisank in potic ter 
lepih trenutkov z vašimi bližnjimi!

Saša Peršoh, 
odgovorna urednica Ravnega polja
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22. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
19. novembra 2009 so svetniki po zaklju
čeni 21. seji občinskega sveta nadaljevali z 
22. redno sejo, na kateri so obravnavali štiri 
točke dnevnega reda.
Svetniki so izglasovali pozitivno mnenje k 
imenovanju Alenke Kutnjak za ravnateljico 
Osnovne šole Kidričevo.
Svetniki so z večino glasov potrdili sklep

o odkupu dela zemljišča pare. št. 215, k. o. 
Dragonja vas.
Svetniki so v hitrem postopku sprejeli 
Odlok o rebalansu št. I proračuna Ob
čine Kidričevo za leto 2009, s katerim se 
dvignejo prihodki v Občini Kidričevo za 
4,5 odstotke (sedaj znašajo 7.584.205,00 
€), za 3,9 odstotkov pa dvignejo odhodke

(sedaj znašajo 9.653.378,00 €). Proračun
ski primanjkljaj se z rebalansom povečuje 
na 2.069.173,00 € in se pokriva s prejeti
mi vračili danih posojil, s prodajo kapital
skih deležev ter z zadolževanjem v višini
1.812.477,00 €.

23. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
23. redna seja občinskega sveta Občine Ki
dričevo je bila dne 21. 12. 2009 v sejni sobi 
Občine Kidričevo, vodil jo je podžupan 
Franc Planinšek, kidričevski svetniki pa so 
na njej razpravljali o enajstih točkah dnev
nega reda.

Marko Brglez, predstavnik PP Ptuj, je podal 
trende varnostnih pojavov. V prvem pole
tju leta 2009 je bilo na območju Občine 
Kidričevo na področju kriminalitete obrav
navanih 85 kaznivih dejanj, kar je 6 % več 
kot v lanskem enakem obdobju. Kar se tiče

gospodarske kriminalitete, sta bili na ob
močju Občine Kidričevo 2 kaznivi dejanji, 
na področju splošne kriminalitete 83, 2 s 
področja mladoletniške kriminalitete, glede 
organizirane kriminalitete pa kaznivih de
janj niso beležili. S področja javnega reda
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Občinski svetw
in miru so na območju Občine Kidričevo 
obravnavali 29 primerov, samih kršitev jav
nega reda in miru je bilo 23. Obravnavali so 
4 kršitve s področja drog. Na območju Ob
čine Kidričevo se je zgodilo 49 prometnih 
nesreč, I prometna nesreča je bila s smr
tnim izidom, in to izven naselja Cirkovce. 
Na območju občine so obravnavali 24 pro
metnih nesreč s telesno poškodbo.V začet
ku leta 2009 je ena oseba naredila samo
mor, obravnavali so dve delovni nesreči in 
tri požare. Kar se tiče prometne varnosti, 
se je stanje v primerjavi z lanskim letom 
izboljšalo, kar se tiče kaznivih dejanj, pa je 
nekaj primerov več.
V nadaljevanju so svetniki v prvi obravnavi 
sprejeli Odlok o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave občin v Spodnjem Podrav
ju.
Občinski svet Občine Kidričevo je sprejel 
Sklep o vrednosti točke za izračun nado
mestila za uporabo stavbnega zemljišča v 
Občini Kidričevo v letu 2010 in Sklep o 
vrednosti točke za izračun komunalnih taks 
v Občini Kidričevo v letu 2010.
Občinski svet Občine Kidričevo je sprejel 
sklep, da se za prodajo stavbnega zemljišča

pare. št. 204.S, dvorišče v izmeri 469 m2 in 
stavba v izmeri 52 m2, ki je pripisano k vi. št. 
287, k.o. Apače, sklene neposredna kupo
prodajna pogodba s Severinom Plajnškom, 
stanujočim Apače 18, 2324 Lovrenc na Dr. 
polju, za prodajno vrednost 5.210,00 evrov 
brez davka.
Občinski svet Občine Kidričevo se stri
nja z ureditvijo zemljiškoknjižnega stanja s 
prenosom zemljišča pare. tš. 39/13, pašnik 
v izmeri 33 m2, ki je vpisano pri vložni šte
vilki 414, k.o. Starošince, na Alojzijo Krajnc, 
Starošince 37, 2326 Cirkovce, na podlagi 
sklenjenega sporazuma o izgradnji ceste z 
dne 4. 12.2003.
Občinski svet Občine Kidričevo na podlagi 
39. člena Odloka o ustanovitvi javnega za
voda Lekarne Ptuj, daje soglasje k Statutu 
Javnega zavoda Lekarne Ptuj.
Občina Kidričevo se je prijavila na razpis za 
izvajanje programov javnih del. Prijavili so 
dva programa za Urejanje in varstvo okolja. 
Prvi program naj bi se pričel s I. 1.2010 in 
bi trajal do 31. 12.2010, drugi program pa s 
1.4.2010 in bi trajal do 31. 12.2010.V oba 
programa bi vključili I I udeležencev, in si
cer 9 z II. stopnjo izobrazbe, enega s V. sto

pnjo in enega s VI. stopnjo izobrazbe.V letu 
2010 se je spremenil tudi način sofinanci
ranja. Razmerje je 30 % lokalna skupnost in 
70 % zavod, v primeru zaposlitve starejših 
oseb pa se nam delež zniža za 30 %, tako 
da lokalna skupnost plača 21 % stroškov 
za plače. Občinski svet Občine Kidričevo 
pooblasti župana gospoda Jožefa Murka, da 
podpiše pogodbe za izvajanja programov 
javnih del »Urejanje in vzdrževanje javnih 
površin« in »Urejanje in vzdrževanje javnih 
površin I« za leto 2010.
Občinski svet Občine Kidričevo sprejme, da 
se potrdi kupoprodajna pogodba za nakup 
Vi nepremičnine pare. št. 29.S, ki je vpisana 
pri vi. št. 453 k.o. 430 Cirkovce, dvorišče v 
izmeri 190 m2 in stavba v izmeri 255 m2, za 
kupnino v skupni višini 55.000,00 evrov.

Aktualne informacije 
o dogajanju 

v občini Kidričevo

vvvvvv. kidricevo.si

24. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
Za 24. redno sejo občinskega sveta Občine 
Kidričevo, ki je bila v četrtek, 14. januarja 
2010, so kidričevski svetniki skupaj z vabi
lom prejeli dnevni red s petimi točkami. 
Evgenija Javernik iz revizijske hiše Rivide- 
ra je predstavila Poročilo o notranji reviziji 
za leto 2008 v JVVZ Vrtec Kidričevo. Pre
gledali so način in realizacijo financiranja, 
vrtca, način porabe sredstev, plačevanje 
računov, celotno poslovanje, porabo ter 
ugotovili, da je vrtec upošteval vse zakon
ske predpise in navodila ustanoviteljev, pri 
samem poslovanju pa niso ugotovili nobe
nih nepravilnosti. Zaradi neusklajenih cen 
pa je od septembra dalje začela nastajati

izguba, ki je do konca leta narasla na okoli
20.000 evrov.
Predlog občinskega proračuna za leto 2010 
je po pooblastilu župana Jožeta Murka 
predstavil Zoran Žunko. V letu 2010 na
črtujejo za dobrih 8,5 milijonov evrov pri
hodkov ter za dobrih I I milijonov evrov 
odhodkov, pri čemer naj bi bilo za dobrih 
61 odstotkov investicijskih odhodkov. Ne
gativno razliko okoli 2,3 milijona evrov 
pa naj bi pokrili z najemom dolgoročnega 
kredita. Največji investiciji sta izgradnja ka
nalizacijskega sistema ter gradnja športne 
dvorane v Kidričevem.

Svetniki so soglašali s predlaganim progra
mom razpolaganja z občinskim stvarnim 
premoženjem - gre za nakup brežin ob 
športnem parku Apače, in sprejeli sklep o 
nakupu nepremičnin v k.o. Sikole, ki so po
trebna za izgradnjo infrastrukture oziroma 
vzporedne ceste za potrebe kmetijstva. 
Podžupan Jože Medved je predstavil aktu
alne dogodke in poteke investicij (izgradnja 
obvozne ceste Kidričevo) ter odškodninski 
zahtevek podjetja Albin Promotion, ki od 
občine zahteva 3 milijone evrov.

25. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
25. redno sejo sveta Občine Kidričevo, ki 
je bila 18. februarja 2010, je zaradi bolezni 
župana vodil podžupan Franc Planinšek.
Po potrjenem zapisniku prejšnje seje in po
trditvi dnevnega reda so svetniki obravna
vali šest točk dnevnega reda.
V drugi obravnavi je bil soglasno sprejet 
Odlok o ustanovitvi organa skupne občin
ske uprave občin v Spodnjem Podravju. 
Potrjen je bil amandma za KTV Cirkovce

(sredstva se vzamejo od postavke vrtec) in 
v drugi obravnavi sprejet Odlok o proraču
nu Občine Kidričevo za leto 2010.
Sprejeta sta bila Letni program kulture v 
Občini Kidričevo za leto 2010 (načrtova
na sredstva za knjižnično dejavnost znašajo
66.332,00 €, za ljubiteljsko kulturno de
javnost pa 33.400,00 €) in Letni program 
športa v Občini Kidričevo za leto 2010 
(občina bo v letu 2010 za izvajanje špor

tnih programov v Občini Kidričevo name
nila 50.100,00 €).
V skladu s sklepom občinskega sveta se v 
letu 2010 podeli ena občinska plaketa.

Po zapisnikih sej občinskega sveta sklepe 
povzela Saša Peršoh.
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Obvestila 1

Občina Kidričevo
Odbor za varstvo okolja in požarno varnost

AKCIJA ČIŠČENJA OKOLJA 
(17. april ob 9. uri)

Vse občane, društva, ustanove in druge posameznike pozivamo, da se v soboto, 17. aprila, 
ob 9. uri vključijo v akcijo Očistimo Slovenijo v enem dnevu, ki bo 

potekala v sodelovanju z društvom Ekologi brez meja. Cilj projekta je povezati 200.000 
prebivalcev Slovenije, ki bodo iz naše narave očistili več kot 20.000 ton komunalnih 
odpadkov. Poleg čiščenja divjih odlagališč bo organizirano tudi čiščenje razpršenih 

odpadkov v okolici šol, vrtcev, v krajevnih središčih, na sprehajalnih poteh ...

Zborna mesta za udeležence akcije so: 
v Kungoti pred domom krajanov 
v Njivercah pri avtobusni postaji 

v Kidričevem pri restavraciji RAN 
v Apačah pred gasilskim domom 

v Lovrencu pred gasilskim domom 
v Zupečji vasi pri cerkvi 

v Pleterjah pred gasilskim domom 
v Dragonji vasi pred gasilskim domom 

v Cirkovcah pri gostilni Korže 
v Jablanah pred gasilskim domom 

v Pongercah pri vaškem domu 
v Sikolah pred gasilskim domom 
v Stražgonjci v športnem parku 

v Starošincah pred lovskim domom 
v Strnišču v športnem parku

Zaključek akcije (malica) bo ob 12. uri pred Lovskim domom 
LD Cirkovce v Starošincah in lovskim domom LD Boris Kidrič na Hajdini.

Za vse udeležence bo Občina Kidričevo zagotovila 
zaščitne rokavice in vreče za odpadke.
Za dodatne informacije smo dosegljivi:

Igor Premužič, e-naslov: igor.premuzic@kidricevo.si 
Anton Leskovar, e-naslov: anton.leskovar@gmail.com

Očistimo naš življenjski prostor in naravo!

Vljudno vabljeni!

Anton Leskovar,
predsednik odbora za varstvo okolja in požarno varnost
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Obvestila / Politične stranke

Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje 
Krempljeva ulica I 
2250 Ptuj

Energy Management Agency

Intelllgent Energy j Europe

OBNOVLJIVI VIRI ENERGIJE SPODNJEGA 
PODRAVJA, NALOŽBA V PRIHODNOST

Lokalna energetska agentura LEA Spodnje Podravje končuje enoletni projekt obširne raziskave možnosti uvajanja obnovljivih virov 
energije (OVE) ter ukrepov učinkovite rabe energije (URE) na področju občin Kidričevega, Hajdine, Ptuja, Destrnika,Trnovske vasi, 
Sv. Andraža, Juršincev, Dornave in Markovcev. Namen projekta je proučiti dejanske danosti obnovljivih virov, njihove možnosti inte
griranja v lokalne sredine ter zainteresirati investitorje za investiranje v OVE z namenom doseči trajnostni energetski razvoj zgoraj 
navedenih občin. Študija razpoložljivosti OVE je na voljo pri LEA Spodnje Podravje in jo bo možno brezplačno dobiti po pošti (v 
papirni obliki) ali v elektronski obliki po elektronski pošti po predhodnem naročilu. Na voljo bo tudi na naši spletni strani www. 
lea-ptuj.si.
Projekt je neprofiten in se izvaja v sklopu programa LEADER+, sofinanciran je s strani Lokalne akcijske skupine 
Bogastvo podeželja ob Dravi in Slovenskih goricah ter s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano.
V okviru projekta razvijamo računalniška orodja za enostavni tehnični in ekonomski izračun naložbe v obnovljive vire za občane in 
kmetije. Na spletni strani LEA Ptuj boste našli osnovne podatke in programsko opremo za naslednje obnovljive vire in sisteme:
- lesno biomaso: na voljo bodo podatki o vrstah in izkoristkih kotlov na lesno biomaso na polena, sekance in pelete. Investitor bo 
lahko na osnovi dejanske porabe neobnovljivih virov sam dimenzioniral kotel za ogrevanje na lesno biomaso;
- bioplin: proizvodnja bioplina v malih bioplinarnah do 500 kW je smiselna za eno ali več kmetij, ki poleg proizvedene električne 
energije, ki jo prodate v omrežje, koristno uporabite tudi odpadno toploto, poleti za hlajenje, pozimi pa za ogrevanje prostorov in 
rastlinjakov;
- sončne elektrarne: glede na nagib, orientiranost in ploščino strehe vam bo računalniški program izračunal vršno moč elektrarne, 
višino in ekonomiko naložbe;
- ogrevanje sanitarne vode s sončnimi kolektorji; glede na število članov gospodinjstva vam bo računalniški program podal osnovne 
parametre sistema in izračunal višino investicije ter prihranke električne energije oz. energentov, ki jih uporabljate;
- toplotne črpalke: glede na ogrevano ploščino vam bo računalniški program izračunal osnovne parametre toplotne črpalke (zrak/ 
voda, voda/voda, tla/voda), prostornino zalogovnika, podal popis osnovne opreme ter izračunal okvirne stroške naložbe ter prihran
ke glede na dejansko stanje.
Ti izračuni so pomembni ne samo da dobimo osnovne parametre sistemov obnovljivih virov energije, ampak tudi za izpolnjevanje 
dokumentacije za sofinanciranje v naložbe v obnovljive vire s strani resornih ministrstev ter ekološkega sklada.
Občani oz. investitorji bodo lahko natančnejše izračune in natančne informacije o dobaviteljih opreme, načinu vgradnje in potencial
nih financerjih pridobili v EnSvet energetski pisarni oz. na LEA Spodnje Podravje na Krempljevi ulici 1,2250 Ptuj tel. 02 771 527. Na 
voljo sta vam energetska svetovalca za občane g. Bojan Grobovšek in Božidar Muršec (vsak ponedeljek in sredo od 16. do 18. ure); 
za obrtnike, podjetja ter kmetijska gospodarstva smo vam na voljo strokovnjaki LEA Spodnje Podravje po predhodni najavi.
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N Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

DOKAZUJEMO SE S 
POŠTENIM DELOM IN S 
SPOŠTOVANJEM VREDNOT

V stranki NSi aktivno spremljamo dogaja
nje na slovenski politični sceni in smo vsled 
dogajanja skrajno zaskrbljeni. Sprašujemo 
se, ali je ta vlada sploh še kredibilna. Do
godki v zadnjem času so dokaz, da namesto 
slovenske vlade vlada kaos v slovenski vladi. 
Ob tem se lahko vprašamo tudi, ali gre v 
Sloveniji za razpad vrednot, za razpad zau
panja v državo, njene institucije in organe,

predvsem pa za razpad človekovega etič
nega ravnanja. Prav zato smo v NSi ustano
vili »Zbor za vrednote«, s katerim želimo 
zborovati v vseh večjih krajih v Sloveniji in 
v slovenski javnosti spodbuditi razpravo o 
tem, kakšno Slovenijo si želimo, kam gre 
družba brez vrednot, kaj lahko storimo mi 
kot posamezniki, civilna družba in država.
V OO NSi Kidričevo se že pripravljamo na 
jesenske lokalne volitve. Pri kreiranju naše 
občinske politike želimo v še večji meri so
delovati, saj smo v tekočem mandatu doka
zali, da to znamo in zmoremo. Predvsem se 
želimo še bolj zavzemati za pošteno delo v 
korist vseh naših občanov, brez nepoštenih 
podtikanj in metanja polen pod noge, kar 
v sedanji sestavi občinskega sveta nekate
ri zelo intenzivno počnejo. Smo stranka,

ki zna prisluhniti vsem, in se borimo tudi 
za »malega človeka«. Dokazati se želimo 
izključno z dejanji v korist vseh naših ob
čanov in ne z neargumentirano kritiko na 
račun naših političnih konkurentov, česar 
se nekateri poslužujejo za reklamiranje sa
mega sebe. Zato pozivam vse, ki ste dobro- 
misleči in spoštujete vrednote, za katere se 
v naši stranki zavzemamo tudi na lokalnem 
nivoju, da se nam priključite pri delu v 
našem občinskem odboru NSi in aktivno 
sodelujete pri kreiranju pogojev za boljše 
življenje v naši občini.
Vesele in zadovoljne velikonočne praznike 
vam želimo.

Jože Medved, 
predsednik 00 NSi Kidričevo
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SOCIALNI
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PRAVIČNA, INOVATIVNA 
IN ZELENA SLOVENIJA
Zakorakali smo v novo obdobje, za katerega 
pričakujemo, da nam bo prineslo obilo plodov 
našega dela. Ena izmed novosti je ta, da sedaj 
kljub zapletom ter opravičevanjem lahko ob
javljamo v javnem glasilu Ravno polje. Kje je bil 
vzrok, da tega ni bilo možno prej udejanjiti, ne 
bom iskal, je pa to prvi znak - če nekdo nekaj 
želi, potem bo to tudi naredil.Vsak mora sam 
pri sebi pristaviti svoj lonec ter narediti tako, 
da bo dobro za vse nas.
Ker je še zmeraj čas tako krize, ki nas je že 
prizadela, na državni ravni še zmeraj poteka 
strategija izhoda iz nje do 2013.
Gospodarska in finančna kriza je ključnega 
pomena, saj se z njo spremeni naša socialna, 
ekonomska in okoljska realnost.
To vizijo je treba občankam in občanom pred
staviti ter jo promovirati. Kajti le takšen način 
prinaša rezultate in prikazuje odgovorne ljudi 
v dobri, strpni luči, za dobrobit vseh krajanov. 
Konstruktivni dogovori so le pozitivna stran 
tega in le-ti prinašajo uspehe in ne posame
znik, ki poskuša to zavirati ter obračati v dru
go smer. Ljudje imajo različna prepričanja, a 
če posameznik o stanju v okviru temeljnih 
vrednot, ki po našem prepričanju ustvarjajo 
dostojnega človeka, je za nas spremenljiv, tudi 
če je drugačnega prepričanja. Občinski odbor 
Kidričevo je ob rednem delovanju sestankih 
sodeloval na različnih okroglih mizah v okviru 
območne organizacije SD Ptuj. Prav tako smo 
bili prisotni na gradu Ptuj ob srečanju treh 
predsednikov.V kolikor bi želeli sodelovati ter 
z idejami pomagati za razvoj občine in dob
robit samega kraja, vas pozivamo, da se nam 
pridružite pri različnih aktivnostih.Vse pobu
de in vprašanja lahko naslovite na elektronski 
naslov: www.sdptuj.si (s pripisom za OO SD 
Kidričevo).
Na koncu pa še nekaj besed o minulem pra
zniku dnevu žena, ki je posvečen materam,že
nam ... Letošnji slogan je bil »Enake pravice, 
enake možnosti je napredek za vse«. Kar zelo 
zgovorno pove vse, zato vključevanje žensk v 
politiko ni tako tuja, ampak potreba, potreb
no jim je dati možnost ter jim povedati, da 
je njihova aktivnost na različnih področjih po
membna - zato vse najboljše.
Vsem občankam in občanom želimo prijetne 
velikonočne praznike.

Slavko Krajnc, 
predsednik 00 SD Kidričevo

SLS.
Slovenska ljudska stranka

ČUDNI ČASI

------- if

Spoštovani!

Ko spremljamo in opazujemo vsakodnev
ne dogodke, človek kar ne ve več, ali je to 
sploh še mogoče. Koncentracija se preu
smerja na neke banalne zadeve, glavne te
gobe prebivalstva pa nikogar ne zanimajo. 
Kriza, ki je prisotna, pa se poglablja, name
sto da bi lahko že z gotovostjo rekli, da se 
je končala, da se pričenja obdobje izbolj
šanja, večja zaposljivost, boljši standard, 
večja kupna moč, boljši socialni status, več 
solidarnosti itd.V Slovenski ljudski stranki 
se zavedamo problematike, vedno opozar
jamo in dajemo pobude, vendar naletimo 
na gluha ušesa. Smo pa edina stranka, ki ima 
čisto in pošteno preteklost.
Na lokalnem področju zelo aktivno sode
lujemo v projektih izgradnje in na splošno 
v modernizaciji na celotnem območju ob
čine. Proračun je potrjen, tako da je pred 
nami samo realizacija na več področjih, kot 
so kanalizacija, športna dvorana, ureditev 
Cirkovc in še mnoga druga investicijska in 
vzdrževalna dela.
Prihajamo v obdobje, ko se bodo v jesen
skem času izvajale volitve v lokalne sku
pnosti. Stranka se intenzivno pripravlja in 
poziva vse k sodelovanju, marsikaj lahko 
pokažemo in zmoremo biti konstruktivni 
in dosledni, saj je to naša moralna in po
končna drža - povezovanje in sodelovanje 
je uspeh.
Spoštovani občani, člani in simpatizerji SLS, 
pozivamo vas, da se v mesecu aprilu sku
paj udeležimo vseslovenske čistilne akcije 
OČISTIMO SLOVENIJO V ENEM DNEVU, 
saj lahko tako damo svoj doprinos k ureje
nosti.Več o sami akciji in navodilih bo obja
vljeno po vseh medijih.
V velikonočnem času pa obilo pisank, do
bre volje, spoštovanja in strpnosti.

Mihael Žitnik, 
predsednik 00 SLS - Kidričevo

nova

zarespolitika
ZA RAZVOJ KMETIJSTVA 
- MARJETICA

Spoštovane občanke, spoštovani občani!

Tokrat vas želimo v OO Zares Kidričevo se
znaniti s projektom Marjetica, ki je v dome
ni Evropske unije in v našem okolju novost. 
Prvi koraki so že narejeni. Na mednarodni 
delavnici februarja 2010 v Mariboru, katere 
se je udeležil tudi kmetovalec iz naše občine 
Matej Zafošnik, so se seznanili z vsebino in 
cilji projekta. Oblikovali so priporočilo Vla
di Republike Slovenije, da vključi smernice 
projekta v Program državnih razvojnih prio
ritet in investicij v okviru izhodne strategije 
2010-2013.
Program Marjetica predstavlja oživitev po
deželja s postopnim posodabljanjem kmetij
skega gospodarstva z objekti v skupni rabi, 
namenjenimi predelavi in trženju kmetijskih 
in živilskih proizvodov. Bistvo tega interdi
sciplinarnega projekta je povečanje deleža 
samooskrbe regije in države z lokalno pri
delanimi proizvodi visoke kvalitete in s pre
poznavno 'domačo’ blagovno znamko.
V OO Zares Kidričevo menimo, da je se
daj pravi trenutek za organiziran, celosten, 
strateški pristop k projektu, saj bo le-ta imel 
večplastne učinke in pozitivne posledice na 
različnih nivojih v naši družbi. Zraven razvo
ja kmetijstva in samooskrbe s kvalitetno 
prehrano bo vplival na ohranjanje naravnih 
virov, kulturne krajine, obdelanih zemljišč, 
zdravstvo, izobraževanje, socialo, gospodar
stvo, energetiko,promet,turizem ... Projekt 
vključuje veliko število različnih partnerjev 
in vsi partnerji pridobijo.
V Občini Kidričevo imamo za razvoj kme
tijstva velike razvojne možnosti, a bo za 
učinkovitejše in hitrejše delovanje potrebno 
urediti kar nekaj stvari za ekonomiko proi
zvodnje, predelave in trženja. Morali bomo 
spodbuditi razvoj zelenjadarstva (rastlinjaki, 
nizki tuneli, namakalni sistemi, integrirana 
pridelava) in mu dati pomembno vlogo. Z 
izgradnjo plinsko-parne elektrarne lahko 
pridobimo pomemben vir toplote za rastli
njake, o čemer se strinja tudi predsednik 
uprave Talum mag. Danilo Toplek, s katerim 
sva govorila o možnostih in priložnostih ra
zvoja Kidričevega.
V upanju, da nam bo skupaj uspelo, vam 
(pri)voščimo prijetne velikonočne praznike 
in obilo dobre domače hrane ter pisanih 
pirhov.

Mag. Silvestra Klemenčič, prof., 
občinska svetnica Zares Kidričevo
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Intervju

LJUDJE MORAJO POSLANCA ČUTITI

Foto: Saša Peršoh

Že drugi zaporedni mandat uživa za
upanje volivcev in volivk v občinah Ki
dričevo, Zavrč, Cirkulane,Videm, Pod
lehnik, Majšperk in Žetale poslanec 
Branko Marinič iz Pobrežja pri Vidmu 
pri Ptuju, ki nam o svojem delu poro
ča preko Radia Ptuj in Poslanskega ko
tička v občinskih glasilih, lahko pa ga 
obiščete tudi v poslanski pisarni v Lo
vrencu na Dravskem polju, kjer smo 
se pogovarjali z njim tudi mi.

G. Marinič, kateri državni projekti, ki 
se navezujejo na Občino Kidričevo, so 
načrtovani za prihodnja leta?
Sprejem državnega proračuna 2010/2011 
praktično ne prinaša nobenega državnega 
proračuna, ki bi (so)financiral projekte na 
območju Občine Kidričevo.
Tudi gradnja Megalaksije sTermami Janežov- 
ci, ki je bila v prejšnjem mandatu uvrščena v 
Resolucijo državnih projektov do leta 2025, 
je bila zaradi neresnosti lastnikov nedolgo 
tega črtana iz državnega programa.

Kateri projekti pa so že realizirani oz. 
so v teku?
V obdobju 2004—2008 se je v sami kidriče- 
vski občini zgodilo nekaj prelomnih zgodo
vinskih investicij.Temeljito je bila obnovljena 
železniška infrastruktura, železniški prehod 
v Cirkovcah je prvi železniški prehod v Slo
veniji, katerega zavarovanje je bilo stood
stotno financirano s strani države. Država 
je igrala pomembno vlogo tudi pri gradnji 
Doma upokojencev Ptuj, enota Kidričevo, 
saj je bilo s strani države odkupljeno tudi 
zazidalno zemljišče po tržni ceni, zgrajen 
je bil nov vrtec, deponija ločenega zbiranja 
odpadkov, potrjena je bila investicija večna
menske dvorane.

Pred dvema letoma je prišlo do pre
kategorizacije lokalnih cest.
Tovarniška cesta je bila prekategorizirana v 
državno cesto in jo je od križišča s šikolsko 
cesto do železniškega mostu skoraj popol
noma financirala država.V prejšnjem manda
tu je bila načrtovana tudi gradnja krožišča v 
Apačah, vendar je to ena izmed postavk v 
proračunu, ki se je sedaj zmanjšala. 
Ministrstvo za obrambo je v prejšnjem 
mandatu sofinanciralo Tovarniško cesto kot 
odškodnino za koriščenje ceste, sedaj pa 
investicije v vojaško strelišče v Apačah niso 
predvidene. MORS je tudi lani razdelil dolo
čena sredstva v Pivki in Brežicah, Kidričevo 
pa je izpadlo, kljub temu da sem MORS na 
to diskriminatornost opozoril.

Kako napreduje gradnja obvoznice Ki
dričevega?
V zvezi z gradnjo zahodne obvoznice Kidri
čevega je urejanje dokumentacije edino, na 
čemer se dela, saj so se tudi tu proračunske 
postavke znižale.V letih 2010/201 I se cesta 
še ne bo gradila.

Pomemben državni projekt predsta
vlja tudi modernizacija in elektrifika
cija železniške proge Pragersko-Ho- 
doš.
Faza A projekta modernizacije železniške 
proge Pragersko-Hodoš, ki zajema ureditev 
železniške signalizacije, ureditev železniških 
postaj Kidričevo, Ptuj, Moškanjci in Ormož 
je že zaključena, s tem da bo na območju 
Občine Kidričevo potrebno urediti še nekaj 
statusov zemljišč. Ni pa investicija zajema
la ureditve železniških postaj, temveč zgolj 
ureditev varnega vstopanja in izstopanja 
potnikov. Faza B omenjenega projekta, ki 
zajema 100-odstotno zavarovanje cestnega 
prometa (podvozi, nadvozi) in elektrifikacijo, 
naj bi bila po besedah ministra za promet 
končana v letu 2014. Okrog 440 milijonov 
evrov kohezijskih sredstev pa je pod vpra
šajem zaradi očitka komisarja EU za promet 
slovenskemu prometnemu ministru - Slove
nija lahko namreč izgubi sredstva zaradi ne
usklajenosti evropskih direktiv s slovensko 
zakonodajo.

Dve leti zaporedoma je zagorelo na 
deponiji odpadnih gum v Lovrencu na 
Dravskem polju. Ali ste sodelovali pri 
reševanju problematike?
V problematiko raziskovanja vzroka požara 
gum v gramoznici v Lovrencu na Dravskem 
polju se nisem aktivno vključeval, o požaru 
sem sicer bil obveščen, vendar menim, da je

zadeva izključno v pristojnosti inšpekcijskih 
služb in Ministrstva za okolje in prostor.

Delo poslanca opravljate že drugi 
mandat in vseskozi skrbite za svo
je volivce in volivke s poročanjem o 
svojem delu in dogajanju v državnem 
zboru.
Leta 2004 sem na ptujskem območju na 
volitvah dobil zaupanje volivcev in volivk in 
bil z direktnimi mandati izvoljen za poslanca 
skupaj s Francem Pukšičem in Miroslavom 
Lucijem, ki pa sta kmalu zatem prevzela 
dolžnosti v vladi. Moja odločitev je bila, da 
moram sam prevzeti povezovanje med vo
livci na širšem ptujskem območju, saj sem 
bil edini poslanec s tega območja. Da bi to 
dosegel, sem se odločil za delo v poslan
ski pisarni v prostorih Mestne uprave Ptuj, 
Občine Kidričevo, Občine Videm in Občine 
Cirkulane. Ob tem sem se z vodstvom Radia 
Ptuj dogovoril, da sem se vsak petek javljal v 
program Štajerske budilke in v nekaj minu
tah predstavil aktualnosti s področja spreje
manja zakonodaje. Odločil sem se še, da jih 
skupaj z aktualnostmi glede (so)financiranja 
državnih projektov in drugimi aktualnimi 
političnimi razmerami predstavim tudi v ob
činskih glasilih v I I.volilnem okraju.
V mandatu 2008-2012 sem bil ponovno 
izvoljen za poslanca. Politično razmerje v 
parlamentu se je spremenilo, odločil pa sem 
se nadaljevati z rednim poročanjem o do
gajanju v državnem zboru z neposrednim 
javljanjem v jutranji program Radia Ptuj in 
s pisnim poročanjem v lokalna glasila občin, 
kjer sem bil izvoljen. Bistvena razlika v samih 
vsebinah mojega poročanja izhaja iz tega, da 
sedaj poročam iz vrste opozicijskega poslan
ca. Morda to ni vsem po volji, vendar želim 
biti pri tem korekten. Ni pomanjkljivost v 
ljudeh, če ne poznajo svojega poslanca, pro
blem je v poslancu. Ljudje morajo poslanca, 
ne glede na to, kateri politični opciji pripada, 
čutiti.

Pred kratkim ste svojo poslansko pi
sarno iz Kidričevega preselili v Lo
vrenc.
Zaradi velike želje, da bi imel svojo poslan
sko pisarno tudi v Majšperku, sem se od
ločil, da pisarno prestavim v Lovrenc na 
Dravskem polju, ki je približno na sredini 
med Majšperkom in Kidričevim in kjer ima 
najete prostore občinski odbor stranke, 
katere član sem. V poslanski pisarni sem 
dosegljiv vsak ponedeljek, ko ni obveznosti 
v državnem zboru, med 17. in 19. uro. Na 
obisk se lahko občani najavijo na telefonsko
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številko 051 373 877 ali mi pišejo na bran ko. 
marinic@dz-rs.si. Name se ljudje največkrat 
obračajo takrat, ko zaradi socialne stiske, 
zadev s področja prostorskega planiranja, 
izreka sodbe na sodiščih ... potrebujejo 
razlago določene vsebine zakonodaje ali pa 
iščejo zgolj uteho.Velikokrat pa zadostuje že 
telefonski razgovor.

Kako usklajujete delo poslanca s svo
jim družinskim življenjem?
Če ko se podajaš v visoko politiko, nimaš 
podpore s strani družinskih članov, je to 
slaba popotnica za uspešno delo. Skorajda 
ni dneva brez obveznosti - med tednom 
v državnem zboru, ob vikendih v lokalnem 
okolju. Če pa so le-te načrtovane racional
no, se najde tudi kaj prostega časa za dom, 
soprogo, za hčerki. V veselje pa so mi kar 
trije vnuki.

In kaj bi želeli za konec še povedati 
bralcem Ravnega polja?
Pred vrati so velikonočni prazniki. Preživite 
jih v družbi svojih najbližjih, velikonočni dan 
pa naj vam bo upanje v boljšo in lepšo pri
hodnost ter v zavedanju, da sta spoštovanje 
in razumevanje močnejša od podtikanja in 
sovraštva.

Saša Peršoh

ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI

BISER SE DA RAZBITI, A BESEDA SE NE SME PRELOMITI
(ljudski pregovor)

Kar sem torej v prejšnji številki Ravnega 
polja v prispevku obljubila, bom zraven se
znanitve z vsebino in s potekom januarske 
seje Odbora za družbene dejavnosti tudi 
storila.
Sejo odbora z devetimi točkami dnevnega 
reda smo izvedli 26. januarja 2010.Tokrat 
smo delovno gradivo za predlog pro
računa občine za 2010 prejeli in ga tudi 
kritično obravnavali. Člani s predlaganimi 
sredstvi za naše področje sicer nismo bili 
zadovoljni, saj ta ostajajo že kar nekaj let 
enaka, vendar je večina menila, da prora
čun podpre, iz razlogov, ker je letos po
trebno »zategniti pas«, ker gradimo špor
tno dvorano v Kidričevem, predvsem pa 
zato, da lahko čim prej stečejo razpisi, da 
bodo društva čim prej dobila denar.

Obravnavali smo problematiko primar
nega zdravstva pri nas oziroma nujnost 
in potrebo priprave Koncesijskega akta o 
javno-zasebnem partnerstvu za izgradnjo 
zdravstvenega doma. Razprava je potekala 
v smeri zaščite javne zdravstvene mreže, 
pa tudi o možnostih podelitve stavbne 
pravice s prenosom lastništva. Čeprav gre 
v tem primeru zgolj za postavitev zgrad
be, vsebina pa ostaja zaradi poziva pri
stojnega ministrstva (z dne 8. 7. 2009) na 
temo podeljevanja koncesij do priprave in 
sprejema nove ureditve odprta, smo me
nili, da bi bilo dobro, da imamo potreb
ne dokumente pripravljene, da lahko vsaj 
izvemo interes potencialnih investitorjev. 
Tudi za vsebine bi bilo dobro imeti pri
pravljene akte. Če/ko namreč javni zavod 
ne bi ustrezno izvajal zdravstvene službe 
v celoti, bi lahko (po novi ureditvi) hitro 
pričeli postopke (javni razpis) za podelje
vanje koncesij. V nasprotnem primeru se

vse zavleče, iskanje zdravnika je pa tako ali 
tako zgodba zase.
Ponovno smo preučili možnosti združitve

osnutkov dveh že izdelanih Pravilnikov o 
nagradah študentom in dijakom, kar so 
nam predlagali vodje svetniških skupin in

ZDRAVSTVO Nujno Mrliško Povezava do celotnega proračuna Občine Kidričevo za
zdravstveno ogledna 2010, dostopno na:

SKUPAJ varstvo služba http://www.kidricevo.si/povezava.aspx?pid= 129
46.000,00 PS-podatki so zbrani iz delovnega gradiva pred

40.000.00 6.000,00 sprejetjem Odloka
Obnova Strnišče Društveni Zbornik Knjižnica dr.
kulturnih 1914-1918 prostori- občine Ivana Potrča Ptuj
spomenikov materiali
5.000,00 2.040,00 2.000,00 35.000,00 76.832,00

KULTURA, Kulturna Druga Dom Apače Dvorana Vaški dom
ŠPORT IN društva neprofitna Lovrenc s Mihovce
NEVLADNE društva in prizidkom
ORGANIZACIJE ustanove

33.400,00 19.000,00 5.210,00 14.500,00 1.800,00
SKUPAJ Skedenj Dvorana Dom Pongrce Dvorana Fakulteta za
283.884,00 Starošince Cirkovce Kungota šport

500,00 18.000,00 1.240,00 2.562,00 100,00
Športni zavod Košnja Igrišče Ostale naloge Nacionalni
Ptuj ifrišč Njiverce program športa
1.600,00 12.500,00 10.000.00 3.000,00 50.000,00

Pokrivanje Obdaritev Nakup Rušenje starega
Varstvo in razlike v otrok opreme vrtca
vzgoja ceni

IZOBRAŽEVANJE
predšolskih 780.000,00 7.000,00 4.200,00 30.000,00
otrok Transfer JZ Projekti vrtec

SKUPAJ 58.000,00 70.000,00
1.439.450,00 Prevozi Počitniško Mladinske Aktivno

učencev letovanje delavnice preživljanje
Primarno in prostega časa
sekundarno 127.200,00 3.000,00 500,00 1.000,00
izobraževanje ČIPS Nagrade

študentom
1.900,00 5.000,00

Subvencije Izjemna Dejavnost Denarna Regresiranje
stanarin denarna Centra za soc. pomoč ob oskrbe v

SOCIALNA pomoč delo rojstvu otroka domovih
VARNOST

25.000.00 2.000,00 3.500,00 12.000,00 170.000,00
SKUPAJ Pomoč Družinska
280.800,00 družinam na 

domu
pomoč

17.000,00 51.300,00

ZA IZGRADNJO ŠPORTNE DVORANE KIDRIČEVO - gradbeni del/brez opreme - 
je v letu 2010 predvideno 2.271.492,00

VSA PODROČJA SKUPAJ (vključno s športno dvorano) 4.321.626,00
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člani sosveta župana.Tudi predlog ene od 
občank o žepninah vsem študentom in 
dijakom, kakor ima urejeno kar nekaj ob
čin v Sloveniji, smo še enkrat »prevetrili«, 
toda spet so se naša stališča, pogledi in 
nenazadnje načela razhajali. Člani odbora 
so sprejeli sklep, da občinska uprava do 
naslednje seje pripravi osnutek združene
ga pravilnika, torej nekakšen »mix« vseh 
predlogov, kar bo po mojem mnenju tež
ko transparentno in pravično razdeliti. A 
pustimo se presenetiti.
Nadalje smo potrdili še predlagana Letna 
programa športa in kulture v Občini Ki
dričevo za leto 2010, po predhodni ob
razložitvi svetovalke, da sta pripravljena 
na podlagi evalvacije izvajanja v letu 2009. 
Predloga sklepov smo posredovali občin
skemu svetu in ta je oba na naslednji seji 
sprejel.
Doslej o mladinski problematiki v obči
ni Kidričevo nismo (razen redkih izjem) 
niti dovolj govorili, kaj šele da bi zanje kaj 
vidnega naredili. Da o potrebni participa
ciji mladih sploh ne govorim. Zato sem 
na dnevni red uvrstila posebno točko: in
formacija o možnostih in priložnostih ZA 
MLADE. Seveda ne gre pripisovati krivde 
samo nam, trenutnim funkcionarjem, ker 
tudi s strani mladine ni bilo skoraj nobene 
pobude za sodelovanje. Vsaj na odbor je 
nismo prejeli. Kljub temu smo se odločili, 
da naredimo prvi korak in jim ponudimo 
nekaj pomembnih informacij v obliki zlo
ženke. Mogoče pa jih le vzpodbudimo k 
sodelovanju. Na ravni države delijo sred
stva, nudijo projekte, izobraževanja, akcije, 
organizirajo predstavitve novosti, večina 
pa jih zanje verjetno niti ne ve.
No, že skoraj ves prostor sem porabila, 
o obljubljenem pa še nič. Izpustila bom 
točki odpis terjatev v Vrtcu Kidričevo 
in opis razprave pod razno ter vam na 
kratko, a jedrnato, pregledno v tabelarični 
obliki predstavila kam in koliko sredstev 
namenja občinski proračun 2010, seveda 
na področjih, ki jih pokriva naš odbor. Kot 
boste videli, gre za precej velike vsote, 
vendar so te namenjene ljudem, ne jeklu. 
Hlajenje po pregrevanju utrdi jeklo (in 
človeka).Tudi Zemlja je bila sprva žareča 
krogla. Po ohlajanju pa je dosegla točko, 
ko se je lahko začelo razvijati življenje. 
Tudi mi smo se po pregrevanju ohladili in 
utrdili. Stremimo torej naprej, v pričako
vanju, da nam prihodnost (vsem) prinese 
več.

Mag. Silvestra Klemenčič, prof., 
predsednica odbora za družbene dejavnosti

ODBOR ZA GOSPODARSTVO OBČINE KIDRIČEVO

SPOŠTOVANE KOLEGICE IN 
KOLEGI PODJETNIKI IN OBRTNIKI,
za nami je že četrtina leta 2010, zima se je 
poslovila, kriza pa očitno še ne. Sicer pa se 
ob vseh aferah naših politikov res ni mo
glo drugače zgoditi. Žal bomo v tem času 
največ izgubili mali delovni ljudje, vendar 
to naše vlade in poslancev očitno ne skrbi. 
Oni še vedno redno dobivajo svoje plače 
tudi za neumnosti, ki jih počnejo.
Konec lanskega leta je naš odbor sprejel 
program dela za leto 2010. S sprejetjem 
proračuna za letošnje leto je ta program 
tudi potrjen. Na zadnji seji odbora smo 
tako potrdili predlog za subvencioniranje 
samozaposlitve in prvič zaposlenih delav
cev naše občine v znesku 10.000,00 eur, 
za nastope na sejmih v znesku 3.000,00 
eur, za izobraževanje 500,00 eur in pa za 
naložbe v vrednosti 25.000,00 eur. Razpis

je objavljen v tem glasilu, pole pa lahko kot 
do sedaj dvignete na sedežu občine pri g. 
Zdenki Frank ali pa na internetni strani 
naše občine.V mesecu aprilu bomo orga
nizirali seminar z aktualno temo, v maju pa 
še izlet - tokrat po Prekmurju. O vsem 
boste kot vedno obveščeni še pisno.
Ker pa so letos jeseni že nove občinske 
volitve in se s tem zaključuje tudi moje 8- 
letno vodenje odbora, bi se vam že sedaj 
rad zahvalil za sodelovanje na seminarjih, 
izletih itd., z željo, da se letos v čim večjem 
številu še srečamo.
Lepe sončne in delovne dni vam želim v 
imenu celotnega odbora.

Zoran Žunko, 
predsednik odbora

KANALIZACIJA - ČISTILNA NAPRAVA ŽE DELUJE
Projekt izgradnje primarne kanalizacije, ki 
jo v naši občini gradimo v sklopu skupne
ga projekta petih občin, s sofinanciranjem 
iz EU in državnega proračuna, se letos na
daljuje. Do sedaj je v naši občini zgrajenih 
že čez 80 % primarne kanalizacije, končana 
pa je tudi čistilna naprava v Apačah, ki od 
konca januarja že poskusno deluje. Že takoj 
po zagonu čistilne naprave smo na kanali
zacijsko omrežje priključili obrtno cono v 
Kidričevem s podjetjem Boxmark in Talum.
V tem času pa intenzivno priključujemo 
individualne priključke ob trasi, ki je bila 
zgrajena in tehnično prevzeta v lanskem 
letu.Trenutno je možno na čistilno napravo 
priključiti Kidričevo, Njiverce, večji del Apač 
in vse, ki ste ob trasi novozgrajenega pri
marnega voda od Apač do Zgornjih Pleterij 
(do Medola). Primarni vod kanalizacije, ki še 
ni zgrajen in povezan (zgornje Pleterje, del 
Mihovc, Dragonja vas, del Jablan, Pongrce, 
Šikole, Stražgojnca), bo končan do konca 
septembra in takrat bo po tehničnem pre
vzemu tudi te kanalizacije možno priključi
ti vse, ki se lahko direktno navežete na to 
traso.
Tudi cevovodi za oskrbo z vodo, ki so v 
sklopu projekta Zaščite podtalnice Dra
vskega in Ptujskega polja, so v naši občini v 
glavnem položeni, potrebno je le še izvesti 
individualne priključke in prevezave.
V proračunu Občine Kidričevo smo za le
tošnje leto zagotovili tudi sredstva za iz
gradnjo najnujnejših odsekov sekundarne 
kanalizacije. Na zadnjem sestanku odbora

za izgradnjo kanalizacije smo se dogovori
li, kateri odseki naj bi se prioritetno gra
dili. Prednost smo dali predvsem strnjenim 
naseljem in odsekom, kjer se bo gradila 
druga infrastruktura (pločniki, ceste idr.) 
Tako bomo prioritetno zgradili sekundarno 
omrežje v naselju Kidričevo, opremili vse 
črpalne postaje na v preteklih letih zgraje
ni kanalizaciji v Njivercah in Apačah, zgra
dili sekundarno omrežje še v preostalem 
delu Apač, v delu Lovrenca ob glavni cesti 
proti Majšperku, kjer je predviden ploč
nik, v »Žabji ulici« v Lovrencu, v Cirkovcah 
- priključki v vse ulice, ki se navezujejo na 
glavno, ki se bo urejala v sklopu projekta 
celovite ureditve Cirkovc. Pravkar začenja
mo tudi izgradnjo sekundarne kanalizacije 
v Strnišču, ki bi jo morali izvajati že lani, pa 
smo jo zaradi objektivnih razlogov morali 
premakniti v letošnje leto.
Vsi občani, ki že imate možnost priključka 
na kanalizacijo, in tisti, ki boste to možnost 
imeli septembra letos, se lahko obrnete na 
Občino Kidričevo (g. Glaviča), kjer boste 
dobili dodatna navodila o pogojih priključi
tve. Omogočili pa smo vam tudi obročno 
odplačevanje komunalnega prispevka za 
priključek.

Jože Medved, podžupan, 
predsednik odbora za izgradnjo kanalizacije

(femrom
Dozdravimo

Ta projekt prispeva k zmanjševanju 
ekonomskih in socialnih razlik 
med državljani Evropske unije. 

HlEElHil Projekt delno financira Evropska unija
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SVEŽE NOVICE IZ PONGRC

Foto: Franc LAH 
Mlekomat CECA-SEKA

Pongrska CECA - SEKA je šla med privatni
ke. Mlekarsko krizo, ki je odraz vsesplošne 
krize, še posebej krize naše VLADAVINE, 
se je pokazala tudi v naših Pongrcah, in to 
prav na pustni torek. Da bi olajšali prežive
tje mlekarske krize, so se vrli pongrski mla
di možje s kravo CECO-SEKO odločili, da 
bodo na svoj način povečali svoje dohodke. 
Dvostransko CECO-SEKO so spremenili v 
mlekomat! Tako bodo s tem mlekomatom 
potovali po mestih, trgih in vaseh ter pro
dajali ta beli polnomastni proizvod direk
tno izVIMENAV USTA oziroma v »pisker«. 
Potrošniki bodo tako dobili kvalitetnejše in 
sveže mleko, izkupiček bo pa tudi večji. Da 
bi jih pa vest pekla zaradi davka, za kate
rega bo država prikrajšana, pa nima smisla 
misliti. Kajti tudi državne VLADAVINE vest 
ne peče zaradi slabega stanja v mlekoreji. In 
tako bo volk sit in koza cela.
Sicer pa v Pongrcah še nismo zaspali, če
prav se nekaj časa nismo oglasili v Ravnem 
polju. Zadeva je namreč taka, da nekih stva
ri, ki bile potrebne »šimfanja«, v naši vasi ni, 
hvaliti pa se tudi ne mislimo preveč.Vseka
kor pa je res, da je treba pohvaliti skupino, 
ki je na pustni torek predstavila mlekomat 
CECA-SEKA, Kajti ne vem, kdaj so se na
zadnje vaški fantje in dekleta pokazali na 
kakšni prireditvi kot samostojna skupina. 
Sicer je res, da smo vaščanke in vaščani 
vključeni v kar nekaj organizacij ali skupin. 
Deluje strojni krožek, zastopani smo v pro
svetnem društvu Cirkovce, nadalje pri Ka
ritasu, Rdečem križu, gasilcih, aktivu žena

in še marsikje, 
tako da bi ne 
našteval vsega.
Vsekakor pa je 
res, da pa naj
bolj skrbimo 
vsak zase, kar 
je pa tudi razu
mljivo. Lepo pa 
je tudi videti, 
da se dela ne
kaj na podro
čju kmetijskih 
investicij. Saj 
se preurejajo 
hlevi oziroma 
se gradijo novi 
objekti. Zato
rej ni strahu, 
da bi Pongrce izbrisali s seznama močnih 
vasi. Res pa je, da ne moremo biti zadovolj
ni z delom naše občine. Že nekajkrat smo 
ustno in pisno urgirali na občinsko službo, 
da nas seznani s potekom del na obnovi 
vodovoda in kanalizacije. Žal smo dobili 
odgovor, da so načrti (za kanalizacijo) v re
viziji.Tako praktično ne vemo nič, kaj se bo 
dogajalo s temi stvarmi v naši vasi. Vemo 
le, da je skupina delavcev prekopala in do 
kapele položila neke nove cevi, ki naj bi bile 
vodovod. Niti izvajalci del niti kdo drug ni 
vedel kaj več o tem.
Verjetno že tudi veste, da so na železni
škem prehodu Pongrce-Sikole nameščene 
zapornice. Tako je vsaj za nekaj časa reše

no vprašanje obvozne oziroma nove ceste 
od Sikol v Pongrce. In še za konec. Kakega 
gibanja ali oziroma preseljevanja naroda ni 
zaznati, lahko pa se pohvalimo, da smo v 
lanskem jesenskem delu imeli kar dve zla
ti poroki.Tudi to je nekaj. Mislim, da zlata 
poroka gotovo odtehta kar nekaj navadnih 
porok, katerih pa smo tudi potrebni in vre
dni.
Vsem prebivalkam in prebivalcem Občine 
Kidričevo želimo prijetno, delovno in mir
no pomlad.

Franc L.

STROJNI KROŽEK »POSESTNIK« PTUJ
Letna konferenca 2010

Po lanski slavnostno obeleženi 15-letnici 
delovanja strojnega krožka so se člani in 
povabljeni gostje ponovno zbrali tudi letos. 
Predsednik SK Posestnik g. Anton Zemljak 
je na začetku tokratnega zbora članov ugo
tovil, da krožek v veliki meri nemoteno in v 
domala nezmanjšanem obsegu deluje tudi v 
času krize, recesije. Kakopak, kmetijstvo je 
namreč dejavnost, ki ne dopušča odklonov 
od ustaljenih obsegov delovnih procesov, 
ne znotraj posamičnih let, ne v nekem dalj
šem razdobju, seveda ob predpostavki, da 
nam taisto kmetijstvo predstavlja vir pre
živetja, eksistenco. Gledano z ekonomske 
plati bi morali dejavnost celo večati in širiti 
(ali to vsaj utemeljeno načrtovati) tudi v 
težkih časih, saj je to pomembno poroštvo 
za obstoj in napredek. Žal pa je tudi kme

tijstvo izpostavljeno zvišanju cen »inputov« 
na eni in krčenju prodajnih cen kmetijskih 
proizvodov na drugi strani. Na daljši rok 
pomeni to dejstvo izrazito izčrpavanje vi
talne kondicije dejavnosti, posledično pa v 
vse več primerih tudi prenehanje kmetij
ske dejavnosti na kmetijah mejnega obsega, 
praviloma mešanega tipa proizvodnje. Če 
naj bi delno rešitev kmetijstva iskali v spe
cializirani proizvodnji, to pomeni možnost, 
da lahko proizvodnjo sicer nekoliko lažje 
stroškovno in organizacijsko optimiramo, 
po drugi strani pa lahko to pomeni tudi po
večano ranljivost ob pojavu različnih mo
tečih faktorjev (izbruh bolezni, vremenski 
škodni pojavi (toča, suša, slana, moča), mo
tnje v delovanju trga, afere ipd.). Kljub temu 
da se po nekaterih projekcijah stanja v RS

s kmetijstvom neposredno ukvarjajo le še 
okoli 4 % populacije (v EU samo še 2 %), bi 
vsi morali dejstvo, da kmetje pridelujemo 
hrano, jemati zelo resno in odgovorno, saj 
gre v tem primeru za strateško pomembno 
okoliščino tudi na nacionalni ravni. Vemo, 
da v RS ne dosegamo 100 % samooskrbe 
na veliko področjih kmetijske dejavnosti, a 
kljub temu po osnovnih kriterijih agrarne 
ekonomike (npr. ponudba in povpraše
vanje) velikokrat iz raznih razlogov kme
tijskih pridelkov ali ni mogoče prodati ali 
pa prodajna cena dosega prav mizerno fi
nančno raven. V potrditev temu se vedno 
znova srečujemo s protesti in zahtevami 
kmetov po nekem ukrepanju in posredo
vanju, da bi lahko proizvodnja tekla naprej 
ter tako zaposlovala, preživljala podeželsko

M 12 Ravno polje - april 2010



Aktualno1

populacijo.V ta namen je organiziranih ve
liko institucij (sindikat kmetov, KGZS, sta
novske in interesne oblike združevanja), a 
ker je slovensko kmetijstvo na isti ladji z 
evropskim, je temu primerno tudi tolma
čenje in razlaga razmer in razmerij, ki so v 
veliki meri odvisna od bruseljskih predpi
sov ... Nenazadnje veliko pove tudi ugo
tovitev KIS-a (Kmetijski inštitut Slovenije), 
ki nazorno odkriva dohodkovno razmerje 
znotraj kmetijske dejavnosti. Bistvo te ugo
tovitve predstavlja dejstvo, da je dohodek 
vse bolj odvisen od neposrednih plačil (t. 
i. subvencij) in recipročno vedno manj od 
realne cene kmetijskih proizvodov.To raz
merje se po nekaterih predikcijah nagiba že 
čez polovico na stran dohodkov iz naslova 
neposrednih plačil, kar pa za prihodnost 
kmetijske dejavnosti ni ravno obetaven in 
zavidljiv podatek.
V nadaljevanju večera sta se zbranim pred
stavila zastopnika podjetij Bayer in Miler. 
Prvi je predstavil širok spekter programa 
FFS za kmetijske posevke ter med drugim

priporočil tudi uporabo profesionalnega 
programa za napovedovanje vremena na 
spletu: Vreme (www.bayercropscience.si), 
kar je lahko v veliko pomoč pri izbiri op
timalnega trenutka aplikacije FFS. Drugi je 
predstavil prodajni program kmetijske me
hanizacije vodilnih proizvajalcev ter povabil 
na odprtje logistično-prodajnega centra v 
Slovenski Bistrici. 26. junija 2010 pa bodo 
v Dramljah s podjetjem ITRO Store izvedli 
še demonstracijo kmetijske mehanizacije. 
Člani SK so prejeli nove izkaznice, s kateri
mi lahko uveljavljajo številne popuste. Spre
govorili so še Milan Strmšek, predsednik SK 
Dravsko polje, Anton Medved, predsednik 
odbora sindikata kmetov za Podravje, ter 
Franc Planinšek v imenu Občine Kidričevo 
in v imenu podjetja Kmetijstvo Polanec d. 
o. o. Družno so ugotovili potrebo po do
bri organiziranosti kmetijske dejavnosti 
na čim več nivojih, podali pa tudi kritike, 
predloge in pobude organizacij, katere so 
predstavljali. V planu dela za letošnje leto 
so v sklepnem delu izpostavili še organiza

cijo tečajev (izredni prevozi, varno delo z 
motorno žago, varnost pri delu), planirajo 
pa tudi izvedbo ekskurzije na Češko. Va
bljeni gostje (predsedniki društev) so dru
žno ugotovili tudi velik pomen po večjem 
in boljšem sodelovanju med društvi, že z 
vidika pretočnosti pomembnih informacij, 
znanja in skupnega načrtovanja in izvedbe 
projektov. Ker gre praviloma za močne in 
zgledne kmetije tudi zunaj meja UE Ptuj, ki 
so včlanjene in organizirane na več nivo
jih (ZRP, ZZRP, GD, SK, DPM, DPŽ ...), bi 
taka oblika lahko veliko doprinesla k boljši 
prepoznavnosti in izboljšanim izvedbenim 
rezultatom na koncu koledarskega leta.Tak 
aspekt je mogoče, kot ugoden model, zago
varjati in priporočiti tudi s strokovne plati, 
za katero si zelo prizadevamo na Kmetijski 
svetovalni službi na Ptuju.

Jože Murko, 
KGZS, Zavod Ptuj, 

Kmetijska svetovalna služba

SEM DOLGO UPAL IN SE BAL ...
Na osrednji proslavi ob Prešernovem 
dnevu so se na dan pred kulturnim pra
znikom v dvorani v Cirkovcah po zapeti 
himni Pevskega zbora Talum in uvodnem 
nagovoru podžupana Franca Planinška na 
treh odrih s svojim pestrim in bogatim 
programom predstavila prosvetna in kul
turna društva, ki delujejo na območju Ob
čine Kidričevo: godba Pepi Krulet, Mešani 
pevski zbor PD Cirkovce, pevke Druge 
pomladi, Ljudski pevci iz Cirkovc,Veterani 
FS Vinko Korže Cirkovce, pevke Zanjice, 
Vesele polanke, Pevski zbor Talum.
Svoj nastop so pokazali tudi učenci osnov
nih šol Cirkovce in Kidričevo pod vod

stvom svojih mentorjev in 
mentoric. Po proslavi smo 
si lahko ogledali še razsta
vo likovnikov, ki ustvarjajo 
v okviru DPD Svoboda 
Kidričevo. Prireditev, ki je 
pokazala, da je kulturno 
dogajanje v naši občini zelo 
bogato in na zelo visokem 
nivoju, pa ste lahko spre
mljali tudi v neposrednem 
televizijskem prenosu na 
KTV Cirkovce.

Foto: Saša Peršoh

Saša Peršoh

Foto: Saša Peršoh
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FAŠENK V CIRKOVCAH
Priprave na letošnji fašenk so se zače
le že meseca decembra, ko smo se na 
prvem sestanku zbrali člani odbora za 
fašenk (Francjurič, Drago Koren,Stan
ko Krničar, Janko Čelofiga, Ivan Kojc, 
Davorin Urih, Liljana Brglez in Gregor 
Medved), vabilu pa se je odzval tudi g. 
župan Jože Murko. Dogovorili smo se, 
da bo fašenk tako kot prejšnje leto 
potekal samo v Cirkovcah. Želja vseh 
je bila, da k sodelovanju pritegnemo 
čim več skupin ter da se po nekaj 
letih slabše udeležbe (predvsem kar
nevalskih skupin) število sodelujočih 
poveča. Enakega mnenja so bili tudi 
člani odbora za prireditve Občine 
Kidričevo, saj se je občina letos od
ločila, da poleg nagrad za karnevalske 
skupine finančno nagradi tudi skupine 
otrok iz šol in vrtcev, ki se bodo ude
ležile pustne povorke.
Vabila za udeležbo na pustni povor
ki smo tudi letos poslali vsem delu
jočim zavodom, društvom in vaškim 
odborom, ki delujejo na območju 
občine Kidričevo. Našemu vabilu za 
sodelovanje v etnografskem delu po
vorke so se odzvale kar tri skupine 
kurentov, prvič pa so se nam letos 
pridružili tudi kurenti iz Kidričevega. 
Ker za naše območje kurent ni zna
čilen pustni lik, smo toliko bolj ve
seli, da imamo organizirano skupino 
kurentov tudi v naši občini. Letos so 
se nam na pustni povorki po dolgem 
času pridružili tudi najmlajši, otroci iz 
vrtcev Kidričevo in Cirkovce. Učenci 
prve in druge triade OŠ Cirkovce so 
se letos predstavili s tremi skupinami. 
V povorki so sodelovali tudi nekdanji 
pustni carji, kar devet jih je zbral lan
ski pustni car Franc Jurič.
Na osemnajstem fašenku v Cirkovcah 
so poleg že omenjenih sodelovale na
slednje skupine: pokači iz Župečje 
vasi, kurenti iz OŠ Cirkovce in sku
pine Veseli korant iz 
Ptuja, skupina nekda
njih fašenskih carjev, 
ploharji folklorne 
skupine Vinko Korže, 
godba Pepy Krulet, 
kurenti iz Lancove 
vasi, otroci iz vrtcev 
Cirkovce in Kidri
čevo (pikapolonice 
in zvončki), učenci 
prve in druge triade 
OŠ Cirkovce (sadje,

zvončki, ločevanje odpadkov), tvvirling 
klub Kidričevo (čarovnice), kurenti 
Ježevka iz Ptuja, društvo podeželskih 
žena in deklet občine Kidričevo (Lju
bljanske lekarne), kurenti iz Kidriče
vega, veterani folklorne skupineVinko 
Korže (kožuhači), gasilci iz Starešine 
(pivovarna Starošince), društvo po
deželske mladine občine Kidričevo 
(kmetija slavnih klatežev), skupina 
iz Pleterij (dojenčki recesije), vašča
ni Pongrc (mlekarska kriza), kurenti 
Poetovio Ptuj ter skupina iz Pečk iz 
občine Makole (čebelice).
Povorka, v kateri je sodelovalo okoli 
450 udeležencev, je tudi letos poteka
la od pošte do OŠ Cirkovce. Skupine 
so se številnim gledalcem predstavile 
dvakrat — pred odrom v središču Cir
kovc in pred osnovno šolo. Predstavi
tve skupin sta duhovito komentirala 
povezovalca programa Miran Urih in 
Jože Goričan. Predstavitev skupin je 
ocenjevalo šest članov komisije, ki so 
jo sestavljali:Zdenka Frank, Ivanka Ko
rez, Neža Šešo, Sonja Stepanov, Mihael 
Žitnik in Jože Goričan. Po pogostitvi 
je v dvorani sledila podelitev nagrad 
skupinam in kronanje novega fašen- 
skega carja. Letos je iz rok Franca Ju
riča bobovo krono prejel Jaka Kac iz 
Jablan. V večernih urah so se priredi
tve udeležili tudi predsednik FECCA 
za Slovenijo, Branko Brumen, letošnji 
princ ptujskega karnevala Bernard 
Ptujski, deseti princ Vegan Turniški in 
Valssasina, predsednik sveta princev 
ptujskega karnevala, Gašper prvi in 
drugi princ - Matevž Zoki ter kurenti 
Demoni.
Po našem mnenju in odzivih gledalcev 
je letošnji fašenk uspel. Želimo si vsaj 
takega ali pa še večjega odziva sode
lujočih tudi naslednje leto. Se vidimo 
na 19. cirkovškem fašenku!

Liljana Brglez

Foto: Saša Peršoh

3. A OŠ BORISA KIDRIČA 
KIDRIČEVO IN MASKE

PIRAT
Moja maska je pirat. Okoli hodim za pusta. Preganjam 
zimo in prinašam pomlad. Imam belo obleko in rdeče 
hlače. Na glavi imam ruto, narejeno iz blaga. Moja po
sebnost je kljuka in sablja.V masko pirata se našemijo 
otroci in odrasli.Vidimo jih v trgovinah, na ulicah in v 
šoli.

Tjaž Oder

HUDIČEK
Hudiček hodi okoli v pustnem času. Na glavi ima rdečo 
kapo z rogovi in malo volčje dlake. Obleko ima rdeče 
ali črne barve. Ima vile in verigo ter zvonce. Tako je 
bil našemljen moj sošolec Žan Leljak. Masko hudiček 
srečamo na vasi ali kje drugje.

Gašper Plajnšek

METULJČICA
Maska je metuljčica. Okoli hodi v pustnem času. Pri
naša srečo, veselje, posebej pa pomlad. Moja maska je 
rdeče rumene barve. Zraven so še krila in tipalke. Na 
krilih ima narisane zvezdice in rožice. Ima tudi različne 
vzorce. Na glavi ima tipalke. Ne vem, iz česa so na
rejene. Našemijo se starši in otroci. Srečamo jih na 
maškaradah in povorkah.

Tina Blaževič

KURENT
Maska je kurent. Okoli hodi, ko je pust. Preganja zimo, 
prinaša srečo in pomlad. Ima posebne čevlje, gamaše, 
od 5 do 6 zvoncev in kožuh. Na glavi ima masko, tra
kove različnih barv, fižol za zobe, slamo - sirk ima za 
brke in dolg podolgovat nos. Je iz ovčjega kožuha. Na 
njem je posebna maska in ježevka. Našemijo se v njega 
otroci in odrasli. Vidimo ga na ulicah, trgih, trgovinah 
in povorkah.

Vid Palčar

ZAJČEK
Jaz se bom letos našemila v zajčka. Jaz velikokrat ho
dim okoli en dan pred pustom. Zajček prinaša pomlad, 
saj sam rad skače okoli, ko je toplo. Moj kostum zajčka 
je rjave barve. Zadaj ima kosmat repek in na glavi ima 
dva nagajiva uhlja. Narejen je iz rjavega čupavca. Okoli 
vratu ima korenček. Našemijo se otroci, a včasih pa 
tudi odrasli.V prvem razredu sta bili obe učiteljici zaj
čici. Srečamo jih v šotoru in vsepovsod.

Andreja Pevec Podgornik

Foto: Majda KlemenačVodušek
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PRIPRAVE NA PUST
V OŠ Cirkovce smo najmlajši učenci nestrpno priča
kovali pust, da bi nase nadeli pustne maske.Vsak zase 
je vedel, v kaj se bo spremenil. Morali pa smo pošteno 
razmisliti, v kaj bi se kot skupina spremenili v cirkov- 
ški povorki. Ker smo zdrava šola in eko šola, smo se 
odločili, da bomo učenci prvega in drugega razreda 
sadje, učenci četrtega in petega razreda pa odpadki in 
zabojniki za ločeno zbiranje odpadkov. Ker pa se bliža 
pomlad, so se tretješolci oblekli v zvončke. Pri pouku 
in urah podaljšanega bivanja smo si pridno izdelovali 
maske.Vsak si je izdelal svojo.Veliko dela in časa smo 
vložili v izdelavo, vendar smo jih naredili z veseljem. 
Ob tem smo se zabavali in delali to, kar radi počne- 
mo-pacali z barvami. Staršem in prebivalcem Cirkovc 
smo se predstavili v pustni povorki, ki je potovala skozi 
Cirkovce. Poželi smo velik aplavz in prejeli vzpodbu
dne besede.

Suzana Menoni-Planinšek 
OŠ Cirkovce

Foto: Suzana Menoni-Planinšek

TEMELJNO USPOSABLJANJE ČLANOV 
ŠTABA CZ OBČINE KIDRIČEVO
Člani občinskega štaba civilne zaščite Kidričevo smo se med 2. in 4. 
marcem udeležili tridnevnega tečaja temeljnega usposabljanja za 
poveljnike in člane civilne zaščite, ki je potekal v izobraževalnem 
centru na Igu.
Usposabljanja smo se udeležili poveljnik občinskega štaba CZ Anton Le
skovar, namestnik poveljnika Jože Kancler, član Jože Smolinger in člani
ci Brigita Šibila ter Zdenka Frank.
V prvem delu usposabljanja smo se seznanili z osnovami zaščite in reševanja, 
zakonskimi akti s tega področja in delovanjem sistema civilne zaščite na lo
kalni in državni ravni.V drugem delu pa smo se člani morali preizkusiti tudi v 
praktičnem znanju. Skozi vajo, ki je bila simulacija dejanskega delovanja štaba 
CZ v primeru porušitve dela osnovne šole v Kidričevem, smo morali voditi 
intervencijo na terenu, komunicirati s centrom za obveščanje in novinarji ter 
se odzivati na nepredvidene dogodke.
Inštruktorji so našo vajo ocenili kot zelo uspešno. Glede na to, da smo bili 
prvič na takšnem izobraževanju, so pohvalili našo homogenost in prilagodlji
vost v različnih situacijah. Pridobljeno znanje nam bo zelo koristilo v primeru 
nesreč na območju Občine Kidričevo, vsekakor pa se bomo v bodoče ude
ležili še kakšnega dodatnega izobraževanja.

Anton Leskovar, 
poveljnik Štaba CZ Občine Kidričevo

Slovesno ob dnevu CZ

ANTON LESKOVAR IN FRANC FRANGEŽ 
DOBITNIKA PRIZNANJA CIVILNE ZAŠČITE
V petek, 5. marca, je v kulturnem domu 
pri Svetem Tomažu potekala slovesnost ob 
svetovnem dnevu Civilne zaščite, ki sta jo 
pripravila štab Civilne zaščite za Podravje 
in Izpostava Uprave Republike Slovenije za 
zaščito in reševanje Ptuj. Skozi kulturni pro
gram so nas popeljali člani kulturnega dru
štva »Franc Ksaver Meško«. Uvodni poz
drav je opravil župan Občine Sveti Tomaž, 
g. Mirko Cvetko, slavnostni govornik mag. 
Boris Balant, generalni direktor Uprave Re
publike Slovenije za zaščito in reševanje, pa 
je poudaril, kako pomembno je, da vsem 
najbolj zaslužnim, ki so se izkazali v reševal

nih akcijah v sistemu zaščite in reševanja, 
podelimo priznanja, s katerimi se jim vsaj 
delno zahvalimo za humano delo v prete
klosti, seveda z željo, da so jim v spodbudo 
pri njihovem nadaljnjem delu. Na podlagi 
razpisa Uprave Republike Slovenije za za
ščito in reševanje za podelitev priznanj in 
nagrad Civilne zaščite je komisija za izbi
ro kandidatov za priznanja in nagrade pri 
Upravi RS za zaščito in reševanje sprejela 
sklep, da se priznanja podelijo devetnajstim 
posameznikom, štirim prostovoljnim gasil
skim društvom in komisiji za ocenjevanje 
škode. Priznanja sta podelila poveljnik Ci

vilne zaščite za Podravje, gospod Drago 
KLOBUČAR, in vodja Izpostave Uprave 
Republike Slovenije za zaščito in reševanje 
Ptuj, gospod Jože KORBAN.
BRONASTI ZNAK Civilne zaščite se podeljuje 
posameznikom, skupinam in organizacijam za 
požrtvovalno in uspešno opravljanje nalog za
ščite, reševanja in pomoči. Med prejemniki 
bronastega znaka CZ je Franc FRAN
GEŽ, ki je aktiven na področju zaščite in 
reševanja že več kot 40 let. Je član PGD 
Jablane, kjer se aktivno vključuje v različ
ne naloge tako na operativnem kot tudi na 
organizacijskem področju. Aktivno je tudi
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sodeloval pri odpravi posledic neurja v letu 
2008 in 2009. Sodeloval je tudi pri popisu 
škode, gašenju požara gum v gramoznici in 
zagotovitvi požarne straže. Prejemniki bro
nastega znaka CZ so še Albin Belšak, Matej 
Krajnc, Hinko Meško, Gregor Kovačič, Ivan 
Golob, Roman Cafuta, Goran Korban, Ja
nez Fridl, Gasilska zveza Ormož in RADIO 
-TEDNIK d.o.o. PTUJ.
SREBRNI ZNAK civilne zaščite se podeljuje 
posameznikom, skupinam in organizacijam za 
posebne zasluge in izjemen prispevek pri raz
vijanju in krepitvi varnosti pred naravnimi in 
drugimi nesrečami, izjemne dosežke pri zaščiti 
in reševanju ljudi, živali, premoženja, kulturne 
dediščine ter varovanju okolja ob naravnih in 
drugih nesrečah ter za izume in inovacije, s ka
terimi je bil dosežen pomembne napredek pri

razvijanju in krepitvi pripravljenosti za zaščito, 
reševanje in pomoč. Med prejemniki sre
brnega znaka CZ je Anton LESKO
VAR, ki je že 15 let poveljnik CZ v občini 
Kidričevo. V tem času se je srečeval s šte
vilnimi intervencijami ob naravnih nesrečah 
in požarih, saj uspešno vodi tudi Gasilsko 
zvezo Občine Kidričevo. Zelo uspešno je 
vodil intervencijo odstranjevanja posledic 
neurja v letu 2008 in 2009, kakor tudi akci
jo gašenja gum v gramoznici v Lovrencu na 
Dravskem polju. Z načinom koordinacijo 
dela med člani štaba intervencije je doka
zal svojo strokovnost in požrtvovalnost ter 
tako pripomogel k uspešnemu zaključku 
vseh intervencij na območju občine Kidri
čevo. Prejemniki srebrnega znaka so še dr. 
Štefan Čelan, PGD Bukovci ob 100-letnici

delovanja in PGD Dornava ob I 10-letnici 
delovanja.
PLAKETA civilne zaščite se podeljuje po
sameznikom, skupinam in organizacijam za 
življenjsko delo, posebne zasluge in izjemne 
uspehe pri zaščiti in reševanju ljudi, živali, 
premoženja, kulturne dediščine ter varova
nju okolja ob naravnih in drugih nesrečah. 
Prejemnika plakete sta g. Drago Klobučar 
in PGD Ptuj za 140 let delovanja.
Vsem dobitnikom priznanj iskrene čestitke 
z željo, da še naprej aktivno sodelujejo na 
področju zaščite, reševanja in pomoči.

Jože Kancler, 
namestnik poveljnik Štaba CZ 

Občine Kidričevo

SREČANJE PREDSEDNIKOV TREH DRŽAV

Foto: Slavko Krajnc

Na Ptuju so se 5. marca srečali trije pred
sedniki, in sicer predsednik slovenske vlade 
Borut Pahor, predsednica hrvaške vlade 
Jadranka Kosor in predsednik Srbije Boris 
Tadič. Sestanek naj bi prispeval k dobremu 
razumevanju med državama, kar je izre
dnega pomena tudi za dobro razumevanje 
na območju regije. Namen srečanja je bil 
zbliževanje stališč pred konferenco o Za
hodnem Balkanu pod naslovom Skupaj za 
EU, ki bo potekal 20. marca na Brdu pri 
Kranju. Ptujski sestanek je rodil tako ime
novano neformalno personalno trilateralo, 
ki bo prispevala h krepitvi zaupanja med 
državama in pomagala pri hitrejšem reše
vanju pomembnih vprašanj. Namen takšnih 
sestankov je posvetovanje o nekaterih od
prtih vprašanjih, povezanih s konferenco 
na Brdu, odprava nekaterih zadržkov med 
državama, ko naj bi v korist vseh treh dr
žav pospešili gospodarsko sodelovanje. Na 
novinarski konferenci je predsednik vlade 
Borut Pahor povedal, da takšna personalna 
trilaterala pomeni korak h krepitvi zaupa
nja med tremi voditelji držav v tem pro
storu in je neki signal tudi drugim, da se 
z zaupanjem vodilnih ljudi morda lažje in 
uspešneje reši kakšno pomembno vpraša
nje tega prostora, takih vprašanj pa je veli
ko. Zato želi, da bi se to sodelovanje znova 
okrepilo, da bi se vsi trije trgi odprli in da 
bi vsi trije skupaj nastopili na tretjih trgih. 
Že to, da so se vsi trije skupaj usedli za isto 
mizo, je prispevek k topli politični klimi v 
odnosih. Boris Tadič je povedal, da si Srbi
ja želi napredka in da si tudi želi, da bi pri 
tem sodelovali vsi, in da so sestanki, kot je 
ptujski in ki jih bodo nadaljevali v Zagrebu 
in nato v Beogradu, pomemben prispevek

k izboljšanju odnosov med dr
žavama, ne samo ko gre za od
nose med Slovenijo, Hrvaško 
in Srbijo, temveč tudi ko gre 
za vprašanje celotne politične 
situacije na območju jugovzho
dne Evrope. Poudaril je tudi, da 
je zadovoljen, da je prišlo do 
sestanka na Ptuju, v mestu, ki 
se ponaša z izjemno kulturno 
tradicijo. Jadranka Kosor pa je 
na novinarski konferenci pove
dala, da je izredno zadovoljna, 
da je znova Slovenija dokaz na
daljevanja dobre volje in uspe
šne zgodbe v odnosih med Slo
venijo in Hrvaško, ko bo konec letošnjega 
leta zaključila pogovora o vstopu v EU in v 
začetku leta 201 I podpisala pristopno po
godbo. Hkrati je tudi pohvalila pomen kre
pitve gospodarskega sodelovanja, kar je še 
posebej pomembno v teh kriznih časih.
Da je takšno srečanje pomemben promo
cijski dogodek, pove tudi dejstvo, da ga je 
spremljalo okrog 100 novinarjev, ki so Ptuj 
ponesli v svet. Dobrodošlico na ptujskem 
gradu je najprej zaželel direktor Pokrajin
skega muzeja Ptuj - Ormož Aleš Arih, ki je 
povedal, da so počaščeni ob tako visokem 
obisku in srečanju. Dejstva, da je srečanje 
na Ptuju, je bil vesel tudi ptujski župan dr. 
Stefan Čelan, ki je poudaril, da bi ptujski 
grad lahko pogosteje koristili v protoko
larne namene. Da najstarejše slovensko 
mesto gosti tako velike goste, pa je za Ptuj 
zgodovinski dogodek. Po končanem pogo
voru so se vsi predsedniki podali na kratek 
sprehod po ptujskih ulicah do mestne hiše, 
nato pa do restavracije Ribič.

Gostiti tako velike goste je na neki način 
zaupanje in seveda promocija kraja za vse. 
Kot je bilo povedano, se takšni objekti pre
malo koristijo, zato bo potrebno več vlagati 
v promocijo in te objekte čim bolj izkori
stiti. Ptujski grad je starodavna simbolika, 
ki ima korenine tudi v bogati preteklosti in 
njegovih lastnikih. Če navežem to na našo 
občino, je potrebno obnoviti tudi kidriče- 
vski grad in ga uporabiti za potrebe občine 
in za protokolarne namene, kajti tako veli
ka občina, kot je Kidričevo, si najverjetne
je tudi zasluži takšen objekt, ki bi koristil 
vsem. Že to, da je grad prišel v last občine, 
ko ga je podarila lastnica, je veliko, sedaj pa 
mu je potrebno dati še čut pomembnosti 
in ga sanirati, da bo služil namenu, v čast 
mesta Kidričevo. Mogoče pa se kdaj tudi v 
Kidričevem srečajo tako pomembni gostje, 
kar bi nedvoumno zaznamovalo in izposta
vilo celoten kraj.

Slavko Krajnc
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BILA JE LJUBEZEN NA PRVI POGLED
Dvorana restavracije Pan v Kidričevem je bila v ponedeljek, 8. marca 2010, 
ob mednarodnem dnevu žena, nabito polna, saj je Občina Kidričevo svoje 
občanke ob njihovem prazniku obdarila z ogledom gledališke predstave 
Ane Marije Mitič z naslovom Vsi moji moški. Zbrane je pred začet
kom glasbene monokomedije nagovoril podžupan Občine Kidričevo Jože 
Medved, ki jim je čestital ob prazniku in spregovoril nekaj besed o pome
nu in vlogi 8. marca ter o tem, da prav letos mineva natanko 100 let, odkar 
je feministka Clara Zetkin dala pobudo za praznovanje tega dneva.
Globok iskren osebnoizpovedni kabare o ljubezni in spolnih strasteh je 
navdušil številno žensko občinstvom, med katerim smo opazili tudi nekaj 
predstavnikov moškega spola - ja, sto let boja za ekonomsko, politično in 
socialno enakopravnost žensk in njihovih dosežkov je s seboj prineslo tudi 
več svobode pri izbiri pravega (pravih) moškega (moških).

Saša Peršoh
Foto: Saša Peršoh

DEVETO OCENJEVANJE PODEŽELSKIH DOBROT
Turistično društvo Občine Kidričevo 
je letos že devetič organiziralo oce
njevanje podeželskih dobrot, ki je po
tekalo 14. 3. 2010 že tradicionalno v 
Lovrencu na Dravskem polju. Namen 
ocenjevanja je vzpodbuditi domačine 
in tiste od drugod, da pokažejo in dajo 
poskusiti tudi drugim svoje najboljše 
mesne izdelke, kruh ali pletenice ter 
vino tega dela Dravskega polja, »braj- 
dovščino«.

Sama prireditev se je začela že v petek, 12.
3. 2010, s sprejemom vzorcev. Odziv doma
činov in tistih od drugod je bil zelo dober. 
Tako so v ocenjevanje prinesli kar 23 vzor
cev različnih mesnih izdelkov, 12 vrst kruha 
in le dve pletenici. Najbolj množično pa so 
se pridelovalci odzvali pri brajdovščini, kjer 
so prinesli v ocenjevanje kar 27 vzorcev 
mešanega domačega vina (kvintona) in 7 
vzorcev »ge maj a«. Ocenjevalne komisije, ki 
so svoje delo opravile v nedeljo dopoldan, 
so imele kaj poskusiti in oceniti.
Po končanem ocenjevanju je Turistično 
društvo Občine Kidričevo organiziralo 
krajšo kulturno prireditev, kjer so se 
predstavili domači pevci in frajtonarji. 
V obujanje spominov na stare običaje so 
nas preko pesmi popeljali domačini, ljudski

Foto: Davorin LIrih

pevci Fantje treh vasi in pevci Mešane
ga pevskega zbora Prosvetnega dru
štva Cirkovce. Dokaz, da tudi mladi znajo 
uživati v glasbi harmonike, pa smo lahko 
doživeli, ko so se nam predstavili mladi har- 
monikaši Štajerski frajtonarji in skupina 
frajtonarjev pod vodstvom svetovnega 
prvaka v igranju frajtonarice, Primoža 
Zvira. Primož Zvir je tudi sam poprijel za 
svojo harmoniko in zaigral dve svoji pesmi. 
Vzdušje v dvorani je bilo res dobro, še pose
bej ko sta se obe skupini frajtonarjev združi
li in zaigrali tisto najbolj znano »Na Golici«. 
Med veselim delom programa so podelili 
tudi priznanja vsem, ki so zbrali toliko po
guma in svoje izdelke prinesli v ocenjevanje. 
Razglasili so tudi tiste najboljše.
Ocenjevalne komisije so vse po vrsti ugo
tovile, da so ocenjevani vzorci vsako leto 
boljši, bolj kvalitetni in imajo vsako leto več 
težav, da določijo tiste najboljše. Ocenjevalna 
komisija, Bojan Lubaj, Boris Urbančič in Edi Hoj
nik, je med 27 vzorci kvintona ali mešanega 
domačega vina, ocenila, da sta letos najbolj
ši kvinton pridelala dva Branko Valentan 
iz Apač in Oton Velunšek iz Ptuja. Med 
7 vzorci gemaja je najboljšo oceno prejel 
gemaj Viktorja Dolenca iz Zgornjih Ja
blan.
Poleg vina ne sme na mizi manjkati tudi do
mači kruh. Komisija, ki je ocenjevala kruh in 
pletenice, je prav tako podelila dve prvi me
sti. Najboljša kruha sta bila spečena v Zgor
njih Jablanah. Po mnenju strokovne komisije, 
ki so jo sestavljali Franci Levstik, Marija Hor
vat in Marija Metličar, sta bila najboljša: črni 
kruh z orehi Katarine Fingušt in me
šani rženi kruh Petre Metličar. Komisija 
je v ocenjevanje dobila tudi dva vzorca ple
tenic, ki pa nista izstopala po kakovosti. 
Seveda pa na kmečki mizi ne sme manjkati

tudi kakšen košček salame ali klobase. Me
sne izdelke je ocenjevala strokovna komisija 
pod vodstvom Stanka Cartla, kot člana pa 
sta sodelovala tudi Peter Pribožič in Marija 
Predikaka. Komisija je ocenila 23 vzorcev 
različnih mesnih izdelkov, med katerimi so 
prevladovale domače suhe salame. Več kot 
polovica vzorcev mesnih izdelkov je bila 
zelo dobre kakovosti ali celo odličnih. Naj 
izpostavimo tiste najboljše. Peter Celofi- 
ga iz Spodnjih Jablan je izdelal najbolj
še meso iz tunke in najboljšo domačo 
suho klobaso. Najboljši sušen želodec 
(Jablanski želodec) in najboljšo sušeno 
slanino je prinesel v ocenjevanje Janez 
Celofiga, prav tako iz Spodnjih Jablan. 
Zvonko Babič iz Zupečje vasi pa je izde
lal najboljšo domačo šunkarico, doma
čo navadno klobaso, domačo pečeno 
šunko, domačo pečeno slanino v ro- 
ladi in domačo tlačenko. Priznanje za 
najboljšo suho salamo pa je prejel Anton 
Bauman iz Dragonje vasi.
Obiskovalci prireditve so se lahko po raz
glasitvi sami prepričali o kakovosti izdelkov 
in jih poskusili. V dvorani, ki je bila okraše
na v predvelikonočnem vzdušju, je bil pra
vi užitek poskusiti tisto najboljše v občini 
Kidričevo. Posebna zahvala za okrasitev 
dvorane gre predvsem članicam Aktiva 
žensk Kidričevo in Kulturnega društva 
Lovrenc na Dravskem polju.
Prireditev je uspela v celoti. Čestitke vsem, 
ki so prinesli vzorce in so delo svojih rok 
dali poskusiti tudi drugim. Drugo leto, ko 
bo na vrsti že 10. ocenjevanje podeželskih 
dobrot, pa se spet srečamo. Upamo, da v še 
večjem številu in s še boljšimi izdelki.

Marija Predikaka, 
TD Občine Kidričevo
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POD LIPO
V petek, 19. 3., in v soboto, 20. 3., je potekala v Cir
kovcah območna revija odraslih folklornih skupin, ki 
jo je v sodelovanju z Osnovno šolo Cirkovce orga
niziral Javni sklad za kulturne dejavnosti Ptuj.
Revija je že nekaj let v Cirkovcah, saj je cirkovška 
dvorana, predvsem pa oder, dovolj velika, da se lah
ko na njem predstavijo tudi številčnejše folklorne 
skupine.Teh pa je na ptujskem območju veliko, sku
paj se jih z ohranjanjem plesnega izročila ukvarja kar 
15. Naše območje je glede na število folklornih sku
pin med najmočnejšimi v Sloveniji. Pohvale vredno 
je tudi to, da se mladi še vedno radi in z veseljem 
priključujejo folklornim skupinam. Da bi naše ljud
sko izročilo zamrlo, se nam torej še ni treba bati.
V petek so se nam predstavile naslednje skupine: 
FS Ruda Sever Gorišnica s spletom Ples z bosmani, 
starejša folklorna skupina FD Lancova vas nam je na 
hudomušen način predstavila Nastop na veselici, FS 
KD Destrnik z odrsko postavitvijo z naslovom Lju
bezen, kaj je to?, FS Rožmarin Dolena s postavitvijo 
Kje so tiste rožice, kje so tisti stari časi?, FS bolnišni
ca DPD Svoboda Ptuj splet Taler in FS Cirkulane s 
spletom plesov iz Bele krajine.
V soboto so se kot prvi predstavili gojenci centra 
Sožitje Ptuj, ki so zaplesali in zapeli v spletu z na
slovom Bleda luna.Veterani FS Vinko Korže Cirkov
ce se kljub letom še ne dajo, ker pa imajo veliko 
življenjskih izkušenj, so prepričani, da je najhujša 
nesrečna ljubezen. Svojo odrsko postavitev so zato 
poimenovali Boljše prava bolezn kot nesrečna lju
bezen. FS KD Rogoznica je zaplesala splet plesov 
z naslovom Cekrtanc. FS Stoperce je v spletu Sem 
slovenska deklica zaplesala vzhodnoštajerske plese. 
Mlajša FS Lancova vas nam je ob igranju na trstenke 
predstavila odrsko postavitev z naslovom Štirje fan
tje špilajo. Kot zadnji so se nam predstavili domačini, 
FS Vinko Korže, ki so v spletu Milo za drago prikazali 
fantovsko maščevanje gospodovalnim dekletom.
V obeh večerih skupaj se je gledalcem predstavilo 
okoli 250 plesalcev in muzikantov. Revijo je stro
kovno spremljala ga. Klavdija Žabot, ki bo odločila 
tudi, katere skupine in koliko skupin se bo udeležilo 
medobmočne revije, ki bo letos meseca maja v Le
nartu.

Liljana Brglez

Foto: Langerholc

Iz zgodovine Občine Kidričevo (7)

KADET ALEKSU ALFTAN
Vsak kraj, še tako majhen, lahko ima 
zanimivo in neraziskano preteklost. 
Dokaj neznana je lahko že preteklost 
povsem vsakdanjih objektov. Eno iz
med takšnih v Kidričevem je prav 
gotovo avstro-ogrsko vojaško poko
pališče, o katerem res ni znano prav 
veliko. Prvi podatek o obstoju poko
pališča izvira iz leta 1915, ko naj bi to 
merilo približno 0,93 hektarja. Leta 
1916 so na njem začeli graditi kapelo 
in jo naslednje leto s prostovoljnimi 
prispevki tudi postavili. Med I. svetov
no vojno naj bi na tem pokopališču 
pokopali okrog 3000 vojakov, in to 
ločeno po parcelah glede na njihovo 
veroizpoved: katoliško, pravoslavno, ži
dovsko in muslimansko. Do današnjih 
dni se ni ohranil niti eden izmed gro
bov vojakov iz I. svetovne vojne, štirje 
grobovi iz kasnejših let pa so dokaz, 
da je bilo pokopališče vsaj občasno v 
uporabi še dolgo po I. svetovni vojni. 
O samih osebah, ki tu počivajo, pa pri 
nas ni skoraj nič znano.
Kadar domači arhivi o raziskovani temi 
molčijo, je še vedno možnost, da bomo 
kaj našli na tujem. Podatki se včasih 
skrivajo na prav nepredvidljivih krajih. 
Nemalokrat pa k uspešnosti razisko
vanja pripomore le povsem srečno na
ključje.Tako sem pred meseci povsem 
po naključju navezal stik z gospodom 
Georgom Alfthanom, doktorjem bio
kemije iz Helsinkov, za katerega se je 
izkazalo, da je nečak tukaj preminulega 
kadeta Aleksija Vladimiroviča Alftana. 
Njegov grob s precej velikim granitnim 
nagrobnikom in napisom v pred revo
lucionarni ruski cirilici še vedno stoji 
ob robu vojaškega pokopališča.
Kako so ruski kadeti prišli v Strnišče, 
je bilo govora že v eni izmed prejšnjih 
številk Ravnega polja, skrivnost pa je 
ostala, kdo je bil pokopani kadet in 
zakaj mu je bil postavljen tako velik 
nagrobnik. K rešitvi tega problema je 
pripomoglo prav dopisovanje z ome
njenim gospodom.
Kadet krimskega kadetskega korpusa 
Aleksij Vladimirovič Alftan je bil tako 
rekoč plemiškega rodu. Njegova mati, 
rojena v Atenah 26. marca 1880, je bila 
princesa Sofie Mavrocordato. Njen oče 
je bil princ, general Demetrius Mavro
cordato, mati pa Marie Baltazzi. Aleksij 
je imel tudi pomembnega očeta.To je

Ulanski carjeve telesne straže polk, v katerem je služil tudi Karl 
Johan Woldemar Alfthan (dopisnica iz zbirke Olge Rušanov).

bil general poročnik Karl Johan Wol- 
demar Alfthan, rojen 29. aprila 1860 
v Bejetsku v ruski guberniji Tverskaja. 
Karl Johanova mati je bila Sofie Emi- 
lie Thesleff (13. 3. 1825 Viborg, Finska 
-28.3. 1867), oče pa Alexis Alfthan (3.
I. 1814,Šlezija- 7. 12. 1885) prav tako 
general poročnik.
Karel Alfthan, torej oče kadeta Aleksija, 
je imel podobno kot marsikatera dru
ga visoka vojaška oseba dokaj razgiba
no življenje, ki je vključevalo tudi veliko 
potovanj, seveda povezanih s kariero 
poklicnega vojaka. Med letoma 1871 in 
1873 je obiskoval pripravljalno šolo v 
Fredrikshamnu, nato pa je bil do jeseni 
1879 gojenec finskega kadetskega kor
pusa v tem kraju.Istega leta je bil sprejet 
v Nikolajevsko konjeniško šolo v Sankt 
Peterburgu, prav tisto, ki je bila po ok
tobrski revoluciji in državljanski vojni 
premeščena v Kraljevino SHS v Bilečo. 
Karel Alfthan je po opravljeni diplomi 
od 20. avgusta 1881 služil v Ulanskem 
carjeve telesne straže polku v Varšavi. 
20. avgusta 1885 je nato napredoval v 
čin poročnika, 1886. leta pa je vstopil 
v Generalštabno akademijo v Moskvi 
in 22. aprila 1889 napredoval v čin ko
njeniškega kapetana. 13. julija 1890 je 
pričel službovati kot pribočnik v štabu 
I 3. armadnega korpusa v Moskvi. Med 
letoma 1892 in 1893 je iz Moskve in 
preko Evrope potoval v ZDA, od tam 
pa na Japonsko in nato do Nikolskoje 
v Rusiji. Ob južni Ussuri, kjer je nato 
služboval, je bil II. septembra 1893 
povišan v podpolkovnika. Novembra 
1896 je bil poslan na izvidniško misijo v
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Alexis Alfthan (prvi na levi) z bratoma Georgom inVoldemarjem 
najbrž okrog leta 1916 (iz zbirke Georga Alfthana).

jo, od koder se je nato preko japonske vrnil 
v Vladivostok. Po napredovanju v čin pol
kovnika, 20. aprila 1897, je bil I. novembra 
istega leta poslan na novo nalogo. Z ladjo je 
odplul proti Bombaju, nato pa nadaljeval do 
Kalkute.V naslednjih letih je bil štabni oficir 
v 2. kavkaški pehotni brigadi v Tiflisu. Leta 
1903 je postal poveljnik Staroruskega pe
hotnega polka v Kijevu, leta 1904 pa polka 
Tenginsk. 18. decembra 1905 je napredoval v 
generalmajorja. Naslednje leto decembra je 
postal poveljnik trdnjave Mihailovsk v mesto 
Batumi v Gruziji. Julija 1907 je bil postavljen 
za vojaškega guvernerja v Dagestanu. Nasle
dnjega leta je s položaja odstopil, z vojaško 
službo pa je ponovno nastopil leta 1909 kot 
brigadir v Proskurovu, guberniji Podolsk v 
Ukrajini. Kot brigadir je bil leta 1914 v Kije
vu, pozneje pa kot general poročnik povelj
nik 78. divizije. Med I. svetovno vojno je bil 
na fronti na Poljskem že od avgusta 1914. Bil 
je poveljnik 9., 12. in 3. armadnega korpusa. 
Maja 1916 je odstopil in po številnih težavah, 
ki so ga doletele, junija 1923 pobegnil v Hel
sinke.Tam je 19. decembra 1940 tudi umrl. 
Iz navedenih podatkov o družini Alfthan ni 
težko razbrati, da kadet Aleksij Vladimirovič 
Alftan nikakor ni bil Rus. Njegov oče Karel 
Alfthan je bil le eden izmed številnih finskih 
generalov, ki so služili ruskemu carju. Finska 
je namreč od leta 1809 pripadala Rusiji.Ves 
čas je sicer imela določeno avtonomijo, toda 
osamosvojila se je šele po oktobrski revolu
ciji leta 191 7. Aleksij Vladimirovič se je tako 
rodil kot Alexis Alfthan I 1.9. 1910 v Prosku
rovu v Ukrajini. Njegovo ime je bilo rusifici- 
rano. Ni znano, kdaj, ni pa tudi nujno, da je bil 
v to dejanje prisiljen on ali njegovi starši. 
Poleg Aleksija je imel general Karl Alfthan z 
ženo Sofie še dva mlajša sinova.To sta bila 
Voldemar, rojen leta 1912 v Proskurovu, in

Georg, rojen leta 1913 v istem kraju. Leta 
1916 je družina živela v Kijevu, ko pa je Sofie 
13. 6. 1917 v Odesi umrla, so bratje nekaj 
časa živeli z očetom v Rylsku. Po izbruhu ok
tobrske revolucije in državljanske vojne je 
hotel Karl Alfthan svojima starejšima sinovo
ma zagotoviti določeno varnost. Zato se je 
leta 1919 odločil, da ju vpiše v Vladikavkaški 
kadetski korpus. S sinovoma je odpotoval 
preko Nikolajeva v Odeso in Novorossijsk, 
nato pa se sam vrnil v Rylsk, da bi skrbel 
za najmlajšega Georga. Ko sta se Aleksij in 
Voldemar priključila korpusu, ta že dolgo ni 
več deloval na svojem običajnem sedežu v 
Vladikavkazu. Zaradi neprestanih napadov 
rdečearmejcev se je najprej umaknil v Kuta- 
isi, nato v Batumi in nazadnje na Jalto. Brata 
sta se pravzaprav korpusu priključila med 
njegovimi zadnjimi meseci obstoja. Na Jal
ti, kamor so se umaknili številni pripadniki 
protirevolucionarne vojske, je namreč ge
neral Vrangel iz ostankov Vladikavkaškega, 
Petrovsko-poltavskega in Sumskega kadet
skega korpusa ter Konstantinovske vojaške 
šole s Feodosijskim internatom 9. marca, po 
navedbah drugih virov pa 22. oktobra, 1920 
ustanovil Krimski kadetski korpus. Med eva
kuacijo Ruske vojske generala Vrangla pa 
so se nato na tuje umaknili tudi pripadniki 
ruskih kadetskih korpusov.Tako je Krimski 
kadetski korpus skupaj z 2. donskim ka
detskim korpusom s parnikom »Vladimir« 
priplul v Bakar, od tam pa je z vlakom 23. 
decembra 1920 prispel v Strnišče, kjer sta 
bila oba korpusa nameščena v lesene bara
ke nekdanje rezervne avstro-ogrske vojaške 
bolnišnice KI atovo.
Karel Alfthan, ki je po državljanski vojni ži
vel na Finskem, je prvo vest o svojih sinovih 
prejel leta 1923. Šele takrat je prejel pismo 
od Voldemarja, v katerem mu je sporočal, 
da so jih Slovenci prijateljsko sprejeli. Toda 
Aleksija takrat že ni bilo več. Zaradi splo
šnega pomanjkanja, nalezljivih bolezni pa 
tudi samomorov je v Strnišču pomrlo vsaj 
I I kadetov Krimskega kadetskega korpu
sa. Aleksij je zbolel za tuberkulozo in umrl 
12. 1. 1921, star komaj 10 let. Njegov oče je 
za natančno lokacijo groba zvedel šele leta 
1931 preko korespondence z nekim nekda
njim učiteljem krimskega kadetskega korpu-

Iz zgodovine občine Kidričevo

Vhod na avstro-ogrsko vojaško pokopališče v 
Kidričevem danes (foto: R. Pulko).

sa.Takrat je naročil velik granitni nagrobnik, 
ki so ga namestili na grob, kjer je prej stal 
lesen križ.
Kje so grobovi ostalih kadetov, lahko le 
predvidevamo. Najverjetneje so v neposre
dni bližini. Vsaj tako je moč soditi po stari 
fotografiji, ki je bila pred 40 leti objavljena 
v zborniku ruskih kadetov. Ohranil se je 
tudi seznam preostalih desetih gojencev 
Krimskega kadetskega korpusa, pokopa
nih na vojaškem pokopališču v Strnišču. To 
so bili: Kesar Strumenko, Anatolij llljasevič, 
Anatolij Pilev, Evgenij Beljakov, Sergej Alba- 
kov, Grigorij Eksten, Grigorij Kozlov, Sergej 
Smagin, Gleb Fridman in Nikolaj Esaulov.To 
je le nekaj imen večinoma mladoletnikov, 
pripadnikov šole, ki je bila v glavnem le voja
ško organizirana in ni predstavljala borbene 
enote. Kdo pa so bili vojaki, ki so tukaj umrli 
že med I. svetovno vojno, bi verjetno bilo 
moč kaj več izvedeti v dunajskem vojaškem 
arhivu.

Radovan Pulko, 
profesor zgodovine in geografije

Viri in literatura:

- Georg Alfthan, Helsinki - pismo avtorju, 1.12.2009.

- KaflercKue Kopnyca sa Py6e>KOM 1920-1945, 

l/IsflaHue 06t,eflUHeHHA Kafler Poccmmckmk 
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klopK.CLUA, Russian Cadet Schools Outside of 

Russia, Published by Association of Russian Cadets 

Graduated outside of Russia, Inc., New York, USA 

[1970], str. I69 in I70.

-Vida Rojic, Iz zgodovine Strnišča in Kidričevega, Časo

pis za zgodovino in narodopisje, 20=55, 1, 1984, str. 69.

- BocnoMUHaHMfl Kafler floucKoro Kopnyca, 
Maflahue floncKoro klMneparopa AnexcaHflpa III. 

KafletcKoro xopnyca, Maflpufl 1971, str. 229. 

-http://cadet.org.ua/news/site-news/214-obnaruzhen- 

udivitelnyj-dokument-udostoverenie.html 
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Varnost pri delu

NAVODILA ZA VARNO DELO, ČIŠČENJE IN VZDRŽEVANJE VERIŽNE MOTORNE ŽAGE

Foto: internet

Verižna motorna žaga je namenjena za
podiranje, kleščenje in razrez drevja ter
za razrez in obdelavo lesnih materialov
- predvsem lesnega gradbenega materiala.

NEVARNOSTI PRI DELU
- Poseg z roko v nevarno območje gibajo

če se verige - rezila in poškodba roke ali 
prstov.

- Padec tujka - odrezka v oko, če ne upo
rabljate ustrezne zaščite za oči.

- Pretrganje verige zaradi poškodb ali ne
ustreznega vpetja verige in udarec verige 
delavca po telesu.

- Poškodbe nog v obliki vreza z žago ali 
poškodbe drugih delavcev.

- Poškodbe glave ali zgornjega dela telesa 
z žago v primeru žaganja v višini glave ali 
nad njo.

- Padec ali prevrnitev drevesa ali obdelo- 
vanca na delavca ali na noge delavcu.

- Padec delavca na tla ali žago zaradi spolz- 
kosti, nečistosti, nevarnosti, spotik, spo- 
dnes ...

- Poškodba prstov rok v primeru ročne
ga brušenja ali čiščenja verige prosto z 
roko.

- Opekline - vroče površine žage (izpušni 
lonec, veriga, meč ...)

- Izpušni plini - zastrupitev.
- Lesni prah.
- Vibracije (oboleli-beli prsti)

UKREPI ZA VARNO DELO
- Z motorno žago sme delati samo dela

vec, ki je star najmanj 18 let, pooblaščen, 
usposobljen za pravilno in varno delo z 
motorno žago ter ima ustrezno zdra
vstveno spričevalo.

- Pred zagonom žage se prepričajte, če z 
zagonom nikogar ne ogrožate, in vklopi
te zavoro verige.

- V bližini dela z motorno žago se ne sme 
nahajati nihče (varnostni radij 3 m).

- Motorno žago vedno za
ganjajte tako, da jo pritrdite 
na dveh mestih.
- Delovno orodje - verigo 
dobro vpnite na list, da med 
obratovanjem ne izpade iz 
vodila ali se pretrga.
- Pred pričetkom dela 
preverite stanje verige in 
varovalnih naprav - zavore 
na žagi.
- S poškodovano verigo 
delo ni dovoljeno (zame
njajte verigo).
- Rezila veriga morajo biti 

nabrušene dobro in pod ustreznim ko
tom.

- Pred delom z motorno žago zagotovite 
varen kraj oz. območje žaganja - stojišče 
vzdržujte čisto in urejeno; če podirate 
drevje, določite smer umika.

- Med obratovanjem nikoli ne posegajte v 
nevarna območja vrteče se verige.

- Obdelovanec namestite tako, da se med 
žaganjem ne more premakniti in vas po
škodovati.

- Pri kleščenju podrtega drevesa upošte
vajte pravilo, da stojite v nasprotni strani 
kleščenja hloda.

- Delo z motorno žago, ki ni brezhibna, je 
strogo prepovedano (brez zavore ali z 
neustrezno zavoro ...).

- Nastavitev verige, montaža ter brušenje 
se sme izvajati le, ko je žaga izključena.

- Ustavljanje verige prosto z roko ni dovo
ljeno in je nevarno.

- Z ustreznim pokrivalom zavarujte dol
ge lase, nosite tesno prilegajočo obleko 
brez visečih in štrlečih delov, niti ...

- Nikoli se z glavo ne nagibajte v bližino 
vrtečega se orodja - verige.

- Podajanje orodja - žage mora biti ena
komerno z občutkom, pri razrezu debe
lejših kosov prislonite žago na obdelova
nec.

- Motorne žage se ne sme uporabljati v 
zaprtih prostorih - zastrupitev; previdno 
pri dolgi uporabi žage v kotlinah, jamah

- Pri delu bodite previdni, da vam obdelo
vanec ali odžagan kos ne pade na noge ali 
vas.

- Pri delu z motorno žago vedno upora
bljajte predpisano osebno varovalo opre
mo (zaščitna čelada z glušniki in vizirjem, 
protivrezna delovna obutev, protivrezne 
delovne hlače in bluza, protivrezne usnje
ne rokavice).

- V primeru močnega prašenja pri žaga

nju je potrebno uporabljati zaščito dihal
- respirator.

- Pri daljši uporabi motorne žage je po
trebno, zaradi vibracij, občasno počivati 
in prekiniti delo, da se spočijemo in da se 
roke spet dobro prekrvavijo.

VZDRŽEVANJE IN ČIŠČENJE
- Po končanem delu je potrebno motorno 

žago ugasniti in očistiti ter namazati.
- Čiščenje, mazanje, nalivanje ter popravilo 

se vedno opravlja, ko je žaga izključena in 
ohlajena.

- Natakanje goriva in olja se mora opra
vljati zelo previdno, izven virov vžiga 
(prepovedana uporaba odprtega ognja).

- Goriva in olje hraniti izven virov toplote
- ogenj, sonce, izpušni plini ...

- Za motorno žago uporabljajte ustrezno 
mešanico goriva - mešanico olja in ben
cina.

Nekaj osnovnih pravil pri delu z motor
no žago:
- Telo mora biti vedno stabilno (stabilno in 

čisto stojišče).
- Položaj telesa naj bo čimbolj zravnan 

(hrbtenica).
- Napetost in obremenjenost zmanjšati na 

minimum (hrbtenica).
- Žago držimo čim bližje telesu (manj no

simo, ne naslanjamo na telo).
- Žage ne uporabljamo nad višino ramen.
- Nosilni ročaj naj bo vedno v objemu vseh 

prstov.
- Noben del telesa ne sme biti pred nosil

nim ročajem.
- Ravnina prežagovanja ne sme potekati v 

smeri, kjer se nahaja glava.
- Žage ne držimo krčevito.
- Dokler se veriga vrti, držimo žago z obe

ma rokama.
- Ko posegamo v območje letve in verige, 

vklopimo zavoro verige.
- Zapestje na vodilnem ročaju naj bo ve

dno v enakem položaju - ravno.
- S preprijemanjem ročajev se prilagodimo 

položaju žage.

Nekaj splošnih pravil za varovanje hrb
tenice:
- Bremena dvigujemo s čimbolj pokončno 

in zravnano hrbtenico.
- Dvigujemo z upognjenimi koleni in ne s 

hrbtom.
- Pri dviganju obremenimo obe roki čim

bolj enakomerno.
Zvonko Milošič, 

univ. dipl. inž. stroj.
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RAVNO POLJE

URADNE OBJAVE
april 2010

1.

OBČINA KIDRIČEVO 
Komisija za priznanja in odlikovanja

Na podlagi Odloka o priznanjih Občine
Kidričevo (Uradni list RS, št. 49/00) Komisija 

za priznanja in odlikovanja objavlja

RAZPIS
za podelitev občinskih priznanj

Plaketa Občine Kidričevo

1. Plaketa Občine Kidričevo se podeli posa
meznikom, delovnim skupinam, družbam, 
zavodom, organom, organizacijam, dru
štvom in drugim pravnim osebam za iz
jemne uspehe na posameznih področjih 
dela in življenja.

2. Komisija za priznanja in odlikovanja razpi
suje največ I (eno) plaketo.

3. Predlog za priznanje mora vsebovati oseb
ne podatke kandidata oziroma podatke o 
predlagani delovni skupini, družbi, zavodu, 
organu, organizaciji, društvu ter opis za
slug, dejanj, uspehov oziroma utemeljitev 
pobude za podelitev plakete.

4. Pobude za podelitev plakete Občine Kidri
čevo lahko dajo posamezniki, družbe, za
vodi, organizacije, organi, društva in druge 
pravne osebe. Pobuda mora biti pisna ter 
argumentirana in obrazložena. Pobudnik 
ne more predlagati samega sebe.

OBČINA KIDRIČEVO - JAVNE OBJAVE -

5. Predlog za podelitev plakete Občine Ki
dričevo je potrebno poslati Komisiji za 
priznanja in odlikovanja na naslov: Občina 
Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 25, 2325 
Kidričevo, s pripisom »ne odpiraj - pobu
da na razpis za podelitev plakete Občine 
Kidričevo«. Rok za oddajo predlogov je 
20.4. 2010.

Številka: 094-1/2010 
Datum: 25. 2. 2010

Bauman Marija, 
predsednica komisije za 
priznanja in odlikovanja

2.
OBČINA KIDRIČEVO

Na podlagi 7. člena Pravilnika o sofinanciranju 
letnih programov ljubiteljske kulturne dejav
nosti v Občini Kidričevo (Uradno glasilo Slo
venskih občin I 1/2005) objavljamo

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE LETNIH PRO

GRAMOV LJUBITELJSKE 
KULTURNE DEJAVNOSTI V OBČINI 

KIDRIČEVO 
V LETU 2010

I. IZVAJALCI PROGRAMA

Na podlagi tega razpisa lahko za sofinanci
ranje letnih programov ljubiteljske kulturne 
dejavnosti v Občini Kidričevo kandidirajo:
- kulturna in prosvetna društva,
- druga društva, če imajo v svoji dejavnosti 
registrirano tudi kulturno dejavnost.

2.VRSTA PROGRAMOV

Občina Kidričevo bo na podlagi tega razpisa 
sofinancirala te programe:
1. dejavnost registriranih kulturnih društev in 
njihovih sekcij,
2. udeležbo na območnih, medobmočnih, dr
žavnih srečanjih in mednarodnih prireditvah,
3. samostojne koncerte, izvedene v Občini 
Kidričevo.

Za kulturne programe štejemo vse oblike 
ustvarjanja, poustvarjanja, posredovanja in va
rovanja kulturnih dobrin na področju:
- glasbene,
- pevske,
- plesne,
- gledališke,
- lutkovne,
- likovne,
- literarne in recitacijske,
- knjižnične dejavnosti,
- kreativnih delavnic, ki predstavljajo dejav
nost na področju ohranjanja kulturne dedi
ščine.

3. POGOJI, KI JIH MORAJO IZPOL
NJEVATI IZVAJALCI:

Izvajalci programov morajo za sofinanciranje 
izpolnjevati naslednje pogoje:
- da imajo sedež v Občini Kidričevo,
- da so registrirani za izvajanje kulturne de
javnosti,
- da imajo zagotovljene materialne, kadrovske, 
prostorske in organizacijske možnosti za ure
sničevanje načrtovanih kulturnih dejavnosti,
- da imajo urejeno evidenco o članstvu,
- da izvajajo dejavnost na neprofitni osnovi,
- da imajo organizirano kulturno dejavnost
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kot redno dejavnost z rednimi vajami,
- da občinski upravi vsako leto redno dosta
vljajo poročila o realizaciji programov,
- da za isti program ne kandidirajo po kate
remkoli drugem razpisu v Občini Kidričevo 
ali donatorskih sredstvih iz občinskega pro
računa.

4. VIŠINA IN PORABA SREDSTEV

Za sofinanciranje letnih programov ljubi
teljske kulturne dejavnosti v Občini Kidri
čevo, po tem razpisu, se v letu 2010 nameni 
29.670,00 EUR.
Izvajalcem kulturnih programov, kateri bodo 
izbrani na podlagi tega razpisa, bodo sredstva 
nakazana na podlagi sklenjene pogodbe v letu 
2010. Način in rok nakazila sredstev se določi 
v pogodbi.

5. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Izvajalci na razpisu svojo prijavo podajo na 
izpolnjenih obrazcih razpisne dokumentacije 
s vsemi potrebnimi prilogami. Izvajalci lahko 
prijavo dostavijo osebno ali pošljejo priporo
čeno po pošti na naslov: Občina Kidričevo, Ul. 
Borisa Kraigherja 25, 2325 KIDRIČEVO. 
Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na spodnji strani kuverte mora biti razviden 
pripis » RAZPIS - SOFINANCIRANJE 
KULTURNIH PROGRAMOV 2010«, na 
hrbtni strani pa naslov izvajalca, ki kandidira 
na razpisu.
Prijave morajo biti predložene v sprejemni 
pisarni Občine Kidričevo najkasneje do 5. 
maja 2010. Prijave, ki bodo prispele po tem 
datumu, bodo s sklepom zavržene.
Vsaka prijava mora vsebovati obrazec »I« 
razpisne dokumentacije z vsemi zahtevanimi 
prilogami.
Obrazci naj bodo izpolnjeni čitljivo in pregle
dno. Izvajalec izpolni glede na vsebino pro
grama ustrezni obrazec za vsak posamezni 
program. Če izvajalec izvaja več programov 
pod isto vsebino, izpolni enak obrazec več
krat, za vsak posamezni program. Obrazcev 
za vsebine, na katere ne kandidirate s svojim 
programom, ne izpolnjujete in jih tudi v prija
vi ne prilagajte.
Razpisno dokumentacijo izvajalci prejmejo 
v sprejemni pisarni Občine Kidričevo ali na 
spletni strani: www.kidricevo.si, v času od 6.
4. 2010 do 23.4.2010.

6. INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatne informacije v zvezi s tem raz
pisom izvajalci dobijo v času uradnih ur na 
naslovu: Občina Kidričevo, pri gospe Zdenki 
Frank, tel. 02/799 06 13 ali 041 746 956.

7. ROK O OBVEŠČENOSTI O IZIDU 
JAVNEGA RAZPISA

Izvajalci bodo o izidu javnega razpisa obve
ščeni najpozneje do 10. junija 2010.

Štev: 430-2/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

3.
OBČINA KIDRIČEVO, Ulica Borisa 
Kraigherja 25, 2325 Kidričevo, objavlja
na podlagi Pravilnika o postopkih za izvrše
vanje proračuna RS (Ur. I. RS, št. 50/07), Pra
vilnika o dodeljevanju državnih pomoči za 
ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v 
Občini Kidričevo (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 17/07) ter odloku o proračunu Ob
čine Kidričevo za leto 2010 (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 4/10).

RAZPIS o dodeljevanju državnih po
moči za ohranjanje in razvoj kmetij
stva in podeželja v Občini Kidričevo

I. PREDMET JAVNEGA RAZPISA
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepo
vratnih finančnih sredstev za razvoj kmetij
stva in podeželja na območju Občine Kidri
čevo po pravilih za »skupinske izjeme«;
1. naložbe v kmetijska gospodarstva za pri
marno proizvodnjo,
2. zagotavljanje tehnične podpore v kmetij
stvu.

II.VIŠINA SREDSTEV
Sredstva so zagotovljena v proračunu Ob
čine Kidričevo za leto 2010 v okvirni višini 
24.000,00 EUR.

Dodelitev pomoči - skupinske izjeme:
1. naložbe v kmetijska gospodarstva za pri
marno proizvodnjo v okvirni višini 20.000,00 
EUR,
2. zagotavljanje tehnične podpore v kmetij
skem sektorju v okvirni višini 4.000,00 EUR.

Glede na to, da so proračunska sredstva 
omejena, bo dejanska višina sredstev, ki jih 
bo pridobil posamezni upravičenec, odvisna 
od skupne višine zahtevkov prosilcev, ki bodo 
izpolnjevali vse pogoje tega razpisa. O razde
litvi in višini finančnih sredstev odloči Odbor 
za kmetijstvo in gozdarstvo občine v skladu z 
veljavnim pravilnikom.
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III. DODELITEV POMOČI - SKUPIN
SKE IZJEME

I.NALOŽBE V KMETIJSKA GOSPO
DARSTVA ZA PRIMARNO PROIZVO
DNJO

Pomoč se dodeli za naložbe v kmetijska go
spodarstva za primarno proizvodnjo.

Upravičeni stroški za primarno kmetij
sko proizvodnjo:

1. Obresti kredita:
- stroški obresti za kredite za naložbe na 

kmetijskem gospodarstvu (sofinanciranje 
maržnega dela obrestne mere do Euri- 
bor+2%).Vloge za sofinanciranje maržne
ga dela obrestne mere se bodo obravna
vale prioritetno.

2. Posodabljanje, adaptacija, gradnja 
zmogljivosti:
- stroški za nakup materiala za adaptacijo 

hlevov in ureditev izpustov,
- stroški graditve, prenove, adaptacije go

spodarskih objektov kmetije,
- stroški razširitve, posodobitve ter prido

bivanje novih zmogljivosti v primarni kme
tijski dejavnosti,

- stroški za nakup materiala za gradnjo ali 
adaptacijo pomožnih živinorejskih objek
tov (ne sofinancira se adaptacija ali re
konstrukcija gnojnih jam ali gnojišč zaradi 
izpolnjevanja standarda »Nitratna direkti
va«),

3. Oprema:
- stroški za nakup nove in rabljene kmetij

ske mehanizacije,
- stroški za nakup opreme hlevov,
- stroški naprave skladišč za krmo s pripa

dajočo opremo,
- stroški nakupa in montaže rastlinjaka in 

opreme.

4. Dokumentacija:
- stroški za pripravo načrta za novogradnjo 

in adaptacijo hlevov in gospodarskih po
slopij zaradi prilagajanja novim uvedenim 
standardom, ki temeljijo na zakonodaji 
skupnosti,

- splošni stroški na področju izdatkov (ho
norarji arhitektov, inženirjev in svetoval
cev, stroški za študije izvedljivosti, nakup 
patentov in licenc).

Pogoji za pridobitev sredstev:
- zbirna vloga za neposredna plačila za leto 

2010 Agencije za kmetijske trge in razvoj 
podeželja;

- ustrezna dovoljenja/projektna dokumen
tacija za izvedbo investicije, vsa dokumen
tacija v skladu z veljavno zakonodajo;

- rok za oddajo vlog je v torek, 1.6. 201 0;
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- potrdila o plačilu, plačane račune v celoti, 
z dokazilom o plačilu stroškov, za katere 
se uveljavlja pomoč, se morajo predložiti 
najkasneje do 15. I 1.201 0;

- dovoljenje lastnika zemljišča za izvedbo 
naložbe v primeru zakupa zemljišča;

- v primeru nakupa rabljene kmetijske me
hanizacije je potrebno predložiti overjeno 
kupoprodajno pogodbo in dokazilo o pla
čilu (virman);

- investicija ne sme biti pričeta pred izdajo 
sklepa;

- investicija mora biti zaključena pred izpla
čilom sredstev;

- drugi splošni pogoji, povezani z opravlja
njem kmetijske dejavnosti.

V primeru sofinanciranja obrestne mere 
kreditov za zgoraj navedene namene poso
dabljanja kmetijskih gospodarstev (posoda
bljanje, adaptacija, gradnja, nakup zemljišča v 
sklopu naložbe oziroma izgradnje, opreme) 
je potrebno poleg zahtevanih dokazil pre
dložiti tudi kreditno pogodbo, izračun obre
sti, potrdilo o plačilu obresti, poslovni načrt 
(sofinancira se maržni del obrestne mere do 
(Euribor+2%).

Upravičenci do pomoči:
- fizične osebe, ki se ukvarjajo s kmetijsko 

dejavnostjo, imajo stalno bivališče oziroma 
sedež v občini, imajo svojo KMG - MID in 
so vpisani v register kmetijskih gospodar
stev ter imajo v lasti oziroma v uporabi 
kmetijska zemljišča, ki ležijo na območju 
občine.

Bruto intenzivnost pomoči:
- do 50 % stroškov na območjih z omejeni

mi dejavniki,
- do 40 % upravičenih stroškov,
- do 50 % upravičenih stroškov, če nalož

be izvajajo mladi kmetje v petih letih od 
vzpostavitve kmetijskega gospodarstva in 
je naložba opredeljena v poslovnem načr
tu,

- do 100 % stroškov obresti kreditov za na
ložbe na kmetijskem gospodarstvu, za vre
dnost kredita do 40% vrednosti celotne 
naložbe oziroma do 50 % vrednosti nalož
be na območjih z omejenimi možnostmi,

- najvišji skupni znesek pomoči na kmetij
sko gospodarstvo znaša do 2.000 €.

3.ZAGOTAVLJANJETEHNIČNE POD- 
POREV KMETIJSKEM SEKTORJU

V okviru zagotavljanja tehnične podpo
re v kmetijskem sektorju se lahko izva
jajo državne pomoči za:
- organiziranje in izvedbo izobraževalno- 

strokovnih programov s področja kmetij
stva,

- svetovalne storitve, ki jih opravijo tretje 
strani,

- organizacija forumov, tekmovanj, razstav 
in sejmov,

- širjenje znanstvenih dogajanj,
- izdelava publikacij, katalogov, spletišč.

Upravičeni stroški:
I .Na področju organiziranja in izvedbe 
izobraževalno-strokovnih programov s 
področja kmetijstva.
Upravičeni stroški so stroški organiziranja 
programov usposabljanja po predhodni odo
britvi programa na Odboru za kmetijstvo in 
gozdarstvo občine.

2. Na področju svetovalnih storitev, ki 
jih opravijo tretje strani:
Upravičeni stroški so honorarji za storitve, ki 
ne spadajo med trajne ali občasne dejavno
sti, niti niso v zvezi z običajnimi operativnimi 
stroški podjetja, na primer rutinsko davčno 
svetovanje, redne pravne storitve ali oglaše
vanje.

3. Na področju organizacije forumov 
za izmenjavo znanj med gospodarstvi, 
tekmovanj, razstav in sejmov ter sode
lovanje na njih:
- stroški udeležbe,
- potni stroški,
- stroški izdaje publikacij,
- najemnine,
- simbolične nagrade, podeljene na tekmo

vanjih do vrednosti 50 € na nagrado in 
zmagovalca.

4. Na področju širjenja znanstvenih do
gajanj (prikazi in demostracijski poskusi, de
lavnice, forumi in predavanja za širšo javnost) 
pod pogojem, da posamezna podjetja, znam
ke ali poreklo, razen za proizvode iz Uredbe 
Sveta (ES) št. 5 10/2006), niso imenovani.

5.Stroški publikacij, katalogov, spletišč,
ki predstavljajo dejanske podatke o proizva
jalcih iz dane regije ali proizvajalcev danega 
proizvoda, če so informacije in predstavitve 
nevtralne in imajo zadevni proizvajalci enake 
možnosti, da se predstavijo v publikaciji (kri
tje stroškov priprave in tiska katalogov, kritje 
stroškov vzpostavitve internetne strani ...).

Pogoji za pridobitev sredstev:
- potrdilo in seznam udeležencev izobraže

vanja, tečaja,
- dokazila / dokumentacija izvedbe tehnične 

podpore,
- dokazila o plačilu stroškov, dokazila o 

vključenosti pravnih oziroma fizičnih oseb, 
ki se ukvarjajo s kmetijsko dejavnostjo in 
so vpisani v register kmetijskih gospodar
stev ter imajo v lasti oziroma v zakupu 
kmetijska zemljišča, ki ležijo na območju 
Občine Kidričevo.

Upravičenci do pomoči:
- registrirana stanovska in interesna združe

nja in zveze, ki delujejo na področju kme
tijstva, gozdarstva, organizacije, ki so regi
strirane za izvajanje tehnične pomoči na 
področju kmetijstva na območju Občine 
Kidričevo ali regije ter zagotavljajo, da je 
pomoč dostopna vsem kmetijskim gospo
darstvom na območju občine na podlagi 
objektivno opredeljenih pogojev. Članstvo 
v takih skupinah ne sme biti pogoj za do
stop do storitev,

- nosilci kmetijskih gospodarstev in njiho
vi družinski člani, ki so vpisani v register 
kmetijskih gospodarstev in imajo kmetij
ske površine na območju Občine Kidriče
vo.

Bruto intenzivnost pomoči:
- pomoč lahko krije do 50 % upravičenih 

stroškov,
- pomoč se dodeli v obliki subvencioniranih 

storitev in ne sme vključevati neposrednih 
plačil v denarju proizvajalcem.

VI. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Rok za oddajo vlog in vsebino prijave je 
v torek, 1. 6. 2010. K vlogi na javni razpis 
predložite opis vsebine in predračune za in
vesticijo. O morebitnem podaljšanju roka za 
oddajo vlog odloči odbor z objavo sklepa o 
podaljšanju na internetni strani občine. Upra
vičencem bo izdan sklep o višini odobrenih 
sredstev za posamezen ukrep. Dokazila o pla
čilu oziroma plačane račune za izvedene ak
tivnosti boste upravičenci, po izdanem sklepu 
o odobritvi sredstev, predložili najkasneje do 
15. I I. 2010. Upravičena sredstva bodo iz
plačana v 30 dneh po predložitvi vseh dokazil 
o plačilu oziroma po podpisu pogodbe.Vloge
- prijavne obrazce za vse ukrepe in vso zah
tevano dokumentacijo je potrebno dostaviti 
v zaprti kuverti s pripisom »RAZVOJ PO
DEŽELJA«, na naslov Občina Kidričevo, Ulica 
Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo. Vloge 
bo obravnaval odbor za kmetijstvo in gozdar
stvo. Če vloga ne bo popolna, bo prijavitelj v 
roku 8 dni od odpiranja vlog pisno obveščen 
s pozivom na dopolnitev. Nepopolne vloge, ki 
jih prijavitelji ne bodo dopolnili v določenem 
roku, bo komisija zavrgla. Vloge, ki ne izpol
njujejo pogojev razpisa, se kot neustrezne 
zavrnejo.
Brezplačne razpisne obrazce lahko zaintere
sirani dvignejo na Občini Kidričevo, Ulica Bo
risa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo. Objavljeni 
so tudi na spletnih straneh Občine Kidričevo: 
www.kidricevo.si, rubrika Javni razpisi. Vse 
ostale informacije dobite na tel: 799-06-21, 
mag. Mojca Meško).

Datum: 15. 3. 2010
Jože Murko, 

župan Občine Kidričevo
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4.
OBČINA KIDRIČEVO

RAZPIS ,
ZA IZVAJANJE IN SOFINANCIRA

NJE PROGRAMOV 
AKTIVNEGA PREŽIVLJANJA PRO
STEGA ČASAV ČASU POČITNIC

1. PREDMET RAZPISA

Predmet razpisa je sofinanciranje programov 
za organizacijo aktivnega preživljanja proste
ga časa v času počitnic za šoloobvezne otro
ke v letu 2010.V proračunu Občine Kidričevo 
za leto 2010 je za sofinanciranje programov 
predvidenih 1.000,00 evrov.

2. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do prijave imajo organizatorji, ki iz
polnjujejo naslednje pogoje:

- organizator mora imeti sedež v Občini 
Kidričevo ter zagotovljene materialne, ka
drovske in prostorske pogoje,

- program se mora izvajati najmanj en teden 
neprekinjeno, lahko se ponovi,

- potrebno je navesti populacijo, za katero 
se program izvaja, ter predvideno število 
otrok,

- finančna konstrukcija,
- izjavo, da program še ni bil prijavljen in 

tudi ne sofinanciran na podlagi drugih raz
pisov,

- izjavo, da se program ne financira iz dru
gih virov (MŠŠ, Športna unija, donatorska 
sredstva občine itd.),

- program mora biti izveden do konca leta 
2010 (lahko tudi v času jesenskih počitnic 
ali božično-novoletnih počitnic),

- občina bo sofinancirala stroške materiala 
in druge upravičene stroške.

3. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati svojo prijavo podajo najpozneje do 
20. maja 2010. K prijavi morajo biti pre
dložene zahtevane priloge iz 2. točke tega 
razpisa.
Vloge, ki ne bodo popolne, bodo s sklepom 
zavržene.
O prispelih prijavah bo odločal odbor za 
družbene dejavnosti. Odločitev odbora je 
dokončna.
Prijavo lahko pošljejo s priporočeno pošto ali 
oddajo osebno na naslov

OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 Kidričevo

Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razvi
den pripis »ne odpiraj; RAZPIS - aktivne 
počitnice 2010«, na hrbtni strani pa naslov 
kandidata na razpisu.

4.INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatne potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu: OBČINA KIDRIČEVO, 
pri gospe Zdenki Frank, tel. 02/799-06-1 3 ali 
041 746 956.
Z izbranimi izvajalci programov bo sklenje
na pogodba o sofinanciranju programov letu 
2010. Po podpisu pogodbe bodo izvajalcem 
nakazana sredstva skladno s pogodbo.

Štev. 410-18/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

5.
OBČINA KIDRIČEVO

Na osnovi Pravilnika o financiranju športa v 
Občini Kidričevo (Uradni list RS, št. 40/02) 
objavljamo

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE ŠPORTNIH 

PROGRAMOV
IZ PRORAČUNA OBČINE KIDRIČE

VO ZA LETO 2010

4.PREDMET RAZPISA

Predmet razpisa je sofinanciranje športnih 
programov v Občini Kidričevo z naslednji
mi vsebinami:

- interesna športa vzgoja šoloobveznih 
otrok zunaj obveznega izobraževalnega 
programa, v višini 2.800,00 evrov;

- interesna športa vzgoja mladine, v višini 
600,00 evrov;

- športna vzgoja otrok, usmerjena v kako
vostni in vrhunski šport, v višini 22.000,00 
evrov;

- športna vzgoja mladine, usmerjena v kako
vostni in vrhunski šport, v višini 12.900,00 
evrov;

- športna rekreacija v višini 2.300,00 evrov;
- kakovostni šport v višini 6.500,00 evrov;
- vrhunski šport, v višini 3.000,00 evrov.

Župan ima pravico znotraj vsebin razpisanih 
sredstev le-te prerazporediti v višini do naj
več 20 %.
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5. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do sofinanciranja športnih progra
mov imajo nosilci in izvajalci športne dejav
nosti, ki izpolnjujejo naslednje pogoje:
- imajo sedež v Občini Kidričevo,
- imajo materialne, kadrovske in organiza

cijske pogoje za uresničitev načrtovanih 
športnih aktivnosti,

- imajo organizirano redno dejavnost in 
vadbo,

- imajo urejeno evidenco o članstvu in pla
čano članarino.

Kot kandidati za sofinanciranje športnih pro
gramov iz občinskega proračuna lahko, ob 
izpolnjevanju zgornjih pogojev, nastopajo na
slednji izvajalci športnih programov:
- športna društva s sedežem v Občini Kidri

čevo,
- zavodi, gospodarske družbe, zasebniki in 

druge organizacije, ki so na podlagi zakon
skih predpisov registrirane za opravljanje 
dejavnosti na področju športa,

- zavodi za področja vzgoje in izobraževa
nja.

Prednost pri sofinanciranju programom 
športa imajo športna društva.
Izvajalci športnih programov, ki zgornje po
goje izpolnjujejo, vendar se na ta razpis ne 
prijavijo ali pa se ne prijavijo skladno z raz
pisno dokumentacijo, v letu 2010 ne bodo 
upravičeni do namenskih sredstev proračuna 
Občine Kidričevo.

6. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati na razpisu svojo prijavo podajo na 
izpolnjenih obrazcih razpisne dokumentacije 
in z vsemi potrebnimi prilogami. Prijavo lahko 
pošljejo s priporočeno pošto ali oddajo oseb
no na naslov: OBČINA KIDRIČEVO, Ul. 
Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo. 
Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razviden 
pripis »RAZPIS - ŠPORT 20 I 0«, na hrbtni 
strani pa naslov kandidata na razpisu. Prijave 
morajo biti predložene v sprejemni pisar
ni Občine Kidričevo najkasneje do 5. maja 
20 I 0. Po tem datumu prejetih prijav komisija 
ne bo upoštevala v postopku točkovanja in 
razdelitve sredstev.

5.VSEBINA PRIJAVE

Kandidat za sredstva tega razpisa se prijavi 
na razpis z izpolnjenimi obrazci razpisne do
kumentacije in zahtevanimi prilogami. Vsaka 
prijava mora vsebovati najmanj OBRAZEC I 
razpisne dokumentacije, z vsemi zahtevanimi 
prilogami. Kandidati lahko razpisno doku
mentacijo prejmejo v času od 6. 4. 2010 do 
23. 4. 2010 v sprejemni pisarni Občine Kidri
čevo ali na spletni strani Občine Kidričevo:
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www.kidricevo.si.
Obrazci naj bodo izpolnjeni čitljivo in pregle
dno. Kandidat izpolni glede na vsebino pro
grama ustrezen obrazec za vsak posamezni 
program in priloži zahtevane priloge. Če kan
didira z več programi pod isto vsebino, izpol
ni enak obrazec večkrat, za vsak posamezni 
program, in vsakemu programu priloži zah
tevane priloge. Če kandidat opravlja en pro
gram z več skupinami, izpolni ustrezen obra
zec za vsako posamezno skupino in za vsako 
skupino priloži zahtevane priloge. Obrazcev 
za vsebine, na katere ne kandidira s svojim 
programom, ne izpolnjuje in jih tudi ne pri
laga prijavi.

6 .IN FORMIRANJ E KANDIDATOV

Vse dodatno potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu: OBČINA KIDRIČEVO, 
pri gospe Zdenki Frank, tel. 02/799-06-1 3 ali 
041 746 956.
Z izvajalci programov športa bo sklenjena 
pogodba o sofinanciranju programa športa v 
letu 2010. Po podpisu pogodbe bodo izvajal
cem nakazana sredstva skladno s pogodbo.

Štev. 430-1/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

6.
OBČINA KIDRIČEVO 
Ul. Borisa Kraigherja 25 
2325 KIDRIČEVO

RAZPIS
za organizacijo prireditve »Veter v la
seh, šport je življenje, s športom proti 

drogi«

Občina Kidričevo je tudi letos podpisala 
pismo o nameri, s katero je pristopila k or
ganizaciji in izvedbi vseslovenske prireditve 
»Veter v laseh, s športom proti drogi«. Špor
tna društva zato pozivamo, da se prijavijo na 
razpis za organizacijo te prireditve.

Vloga za izvajalca prireditve »Veter v laseh, s 
športom proti drogi« mora vsebovati:
- naziv izvajalca prireditve in odgovorno ose

bo s tel. številko, na katero je dosegljiv,
- kraj in čas prireditve (prireditev mora biti iz

vedena najpozneje v mesecu maju 2010),
- prostor, kjer se bo prireditev izvajala,
- vsebino prireditve (ponujene športne pano

ge in druge dejavnosti),
- predvidno število udeležencev,
- finančno konstrukcijo prireditve.

Izvajalec mora imeti za prijavljene vsebine 
objekte in športno opreme ter kadrovske 
pogoje za izvedbo. Občina Kidričevo bo izva
jalcu povrnila upravičene in vnaprej dogovor
jene stroške za izvedbo prireditve.
Rok za prijavo na razpis je 20. april 20 I 0. 
Vloge se oddajo na naslov: Občina Kidričevo, 
Ul. Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo, ali v 
sprejemni pisarni Občine Kidričevo, v zaprti 
kuverti s pripisom »ne odpiraj,Veter v la
seh 2010«.
Vlog, ki bodo prispele prepozno ali bodo ne
popolne, odbor za družbene dejavnosti ne bo 
obravnaval. Odločitev odbora za družbene 
dejavnosti pri izboru izvajalca je dokončna. 
Ključni kriterij izbora bo večje število udele
žencev, predvsem otrok in mladine iz cele ob
čine, ter čim širša ponudba različnih vsebin. 
Vse dodatne informacije so vam na voljo pri 
gospe Zdenki Frank ali na tel. 799 06 13.

Štev. 671-1/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

7.
OBČINA KIDRIČEVO 

Na podlagi 4. člena Pravilnika o sofinanci
ranju letovanja otrok iz Občine Kidričevo 

(Uradni list RS, št. 44/04) objavljamo

RAZPIS
za sofinanciranje letovanja otrok soci

alno šibkih družin 
iz Občine Kidričevo

Na razpisu lahko sodelujejo starši predšol
skih in osnovnošolskih otrok, ki imajo stal
no prebivališče v Občini Kidričevo in katerih 
otroci letujejo na morju v »koloniji«, katerih 
organizator je uspel na razpisu Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje.

K pisni vlogi za letovanje otrok je potrebno 
priložiti:
- potrdilo o skupnem gospodinjstvu,
- potrdilo o zaposlitvi v preteklem letu,
- kopijo odločbe o odmeri dohodnine za 

preteklo leto,
- vsi, ki opravljajo samostojno dejavnost (s. 

p.), priložijo še davčni obračun akontaci
je dohodnine od dohodka, doseženega z 
opravljanjem dejavnosti, in potrdilo o viši
ni zavarovalne osnove za preteklo leto,

- v primeru, da starši v preteklem letu niso 
bili zaposleni ali niso bili zaposleni celo 
leto, potrdilo o bruto plači v zadnjih treh 
mesecih,

- brezposelne osebe potrdilo Urada za 
delo,

- starši, ki so prejemniki denarne pomoči 
pri centru za socialno delo, odločbo o 
prejemu denarne pomoči.

V primeru večjega števila prijav, kot je na raz
polago finančnih sredstev, imajo prednost pri 
sofinanciranju starši otrok, ki jim v preteklem 
letu sofinanciranje ni bilo odobreno.V prime
ru, da teh otrok ni, imajo prednost starši, ki 
so uvrščeni v nižji razred.

Vloge z vsemi prilogami je potrebno poslati 
na Občino Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 
25, 2325 Kidričevo, do 20. maja 2010.VIoge, 
ki bodo prispele po tem datumu, bodo obrav
navane le v primeru, če bodo sredstva še na 
razpolago.
Dodatne informacije lahko zainteresirani do
bijo na Občini Kidričevo pri gospe Zdenki 
Frank, tel. 799 06 13 ali 041 746 956. 
Odobrena sredstva bodo nakazana organiza
torju letovanja.
Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali in 
bodo s sklepom zavržene.

Štev. 410-19/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

8.
OBČINA KIDRIČEVO

Na podlagi I I. člena Pravnika o dodeljeva
nju sredstev za ohranjanje in pospeševanje 

razvoja podjetništva in obrti v Občini Kidri
čevo ter o podeljevanju nagrad za inovacije 
(Uradni list RS, št. 57/03 in 17/04) objavljam

RAZPIS

o dodeljevanju sredstev za ohranjanje 
in pospeševanje razvoja podjetništva 

in obrti
v Občini Kidričevo v letu 2010

I. PREDMET JAVNEGA RAZPISA

Predmet javnega razpisa so nepovratna sred
stva za ohranjanje in pospeševanje razvoja 
podjetništva in obrti v Občini Kidričevo za 
leto 2010, v višini 38.740,00 evrov, za te na
mene:

1. Sofinanciranje stroškov odpiranja novih de
lovnih mest za nedoločen čas - 10.240,00 
evrov

2. Nastop podjetnikov na sejmih in razstavah 
- 3.000,00 evrov

3. Naložbe v podjetništvo in obrt - 25.000,00 
evrov
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4. Sofinanciranje stroškov izobraževanja pod
jetnikov in njihovih zaposlenih - 500,00 
evrov

II. UPRAVIČENCI

Upravičenci do sredstev so:
- vse gospodarske družbe, ustanovljene v 

skladu z Zakonom o gospodarskih druž
bah (ZGD), ki izpolnjujejo naslednje po
goje za majhna in srednje velika podjetja:

Majhno podjetje:
- ima manj kot 50 zaposlenih in
- ima letni promet, ki je manjši od 7 mio 

EUR, ali bilančno vsoto, ki je manjša od 5 
mio EUR,

- je neodvisno podjetje.

Srednje veliko podjetje:
- ima manj kot 250 zaposlenih in
- ima letni promet, ki je manjši od 40 mio 

EUR, ali bilančno vsoto, ki je manjša od 27 
mio EUR,

- je neodvisno podjetje.

Neodvisno podjetje je gospodarska družba, 
v kateri posamezna gospodarska družba ali 
povezana družba, ki ne ustreza pogojem za 
majhna in srednje velika podjetja, razpolaga 
z lastniškimi deleži ali glasovalnimi pravicami, 
manjšimi od 25 %. Meja se lahko prekorači, 
če je podjetje v lasti delniških družb ali insti
tucionalnih investitorjev in pri tem ne izvaja 
aktivne lastniške politike.
Pri podjetnikih posameznikih se vsi pogoji, ki 
se nanašajo na gospodarske družbe oz. pod
jetja, smiselno upoštevajo, razen če je zanj 
določena drugačna ureditev. Navedene go
spodarske družbe imajo sedež dejavnosti na 
območju Občine Kidričevo.
Gospodarske družbe, ki izpolnjujejo pogoje 
iz prve alineje tega člena in imajo sedež de
javnosti izven območja Občine Kidričevo ter 
imajo poslovno enoto na območju Občine 
Kidričevo, v kateri zaposlujejo najmanj 1/2 
oseb iz območja Občine Kidričevo (stalno 
prebivališče), in sicer za nedoločen čas. 
Sredstva se lahko dodelijo upravičencem le 
za ukrepe, ki se izvajajo na območju Občine 
Kidričevo. Do finančnih intervencij niso upra
vičene gospodarske družbe v težavah. 
Upravičenci lahko pridobijo sredstva le pod 
pogojem, da podajo izjavo o kunulaciji pomo
či, da za posamezen namen niso prejeli sred
stev iz državnih ali mednarodnih virov oziro
ma koliko sredstev so iz teh virov za določen 
namen že prejeli.

III. UKREPI

I. Sofinanciranje stroškov odpiranja novih 
delovnih mest za nedoločen čas
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Pogoj za pridobitev sredstev:

- originalno potrdilo zavoda za zaposlova
nje, da je bila oseba brezposelna (navede
no tudi obdobje statusa brezposelnosti),

- kopijo M-2 obrazca ZZZS, iz katere je raz
vidna prijava za nedoločen čas,

- v primeru samozaposlitve mora oseba pri
ložiti potrdilo o vpisu v register samostoj
nih podjetnikov oz. vpis v sodni register, če 
je oseba zaposlena v gospodarski družbi.

Višina sofinanciranja:
1.1 Zaposlitev brezposelne osebe za 
nedoločen čas:
- oseba mora biti registrirana na zavodu za 

zaposlovanje na Ptuju najmanj 3 mesece 
pred to zaposlitvijo,

- oseba mora biti zaposlena v podjetju oz. 
pri samostojnemu podjetniku, ki je prejelo 
subvencijo, najmanj 2 leti po prejetju sub
vencije,

- oseba mora imeti stalno prebivališče v 
Občini Kidričevo,

- subvencija znaša največ 625,00 evrov na 
novozaposleno osebo.

1.2 Samozaposlitev osebe
- oseba lahko zaprosi za subvencijo šele 3 

mesece po registraciji svoje dejavnosti 
(vpis v register podjetnikov ali v sodni re
gister gospodarskih družb),

- oseba mora biti registrirana najmanj 2 
leti,

- oseba mora imeti stalno prebivališče v 
Občini Kidričevo

- subvencija znaša največ 1.250,00 evrov na 
osebo.

2. Nastop podjetnikov na sejmih in razstavah

Pogoj za pridobitev sredstev:
- malo podjetje ali samostojni podjetnik se 

je vključil/o v sejemsko prireditev ali raz
stavo v Sloveniji ali tujini. Sofinancira se le 
prva udeležba na določenem sejmu ali raz
stavi.

Prosilec odda vlogo na podlagi javnega raz
pisa v razpisnem roku s priložitvijo ustrezne 
dokumentacije (računi in dokazila o plačanih 
računih).
Višina sofinanciranja:
-do 50 % upravičenih stroškov 
Upravičeni stroški:
- najetje sejemskega ali razstavnega prostora 

(najem prostora, priključkov, vitrin, obve
zen vpis v katalog).

3. Naložbe v podjetništvo in obrt

Pogoj za pridobitev sredstev:
- upravičenci (mala podjetja ali samostojni 

podjetniki posamezniki) oddajo vloge na 
podlagi javnega razpisa v razpisnem roku 
s priloženo dokumentacijo (računi oz. 
predračuni, dokazila o plačanih računih 
oz. predračunih, kupoprodajna pogodba,

dokazilo o plačanih davkih in prispevkih 
DURS, BON-2 (mala podjetja), ustrezna 
dovoljenja (gradbena, uporabna ipd.) oz. 
lokacijska informacija;

- nova oprema (le stalna sredstva, ne drobni 
inventar), katerih posamezna nabavna vre
dnost presega 835,00 evrov;

- sofinancirani prostor ali zemljišče se ne 
sme prodati ali odtujiti najmanj 5 let po 
pridobitvi subvencije;

- subvencije se ne dodeljujejo za nakup te
lefonov, pohištva, osebnih in kombiniranih 
vozil, faksov, kopirnih strojev, računski 
strojev;

- subvencije se ne dodeljujejo podjetnikom, 
ki delujejo na področju: jeklarstva, premo
govništva, ladjedelništva, transporta, kme
tijstva in ribištva;

- ni nujno, da investicije odpirajo nova de
lovna mesta;

- investicija se mora ohraniti na območju 
občine vsaj 5 let po zaključku investicije 
in prejemnik pomoči mora prispevati naj
manj 25 % vrednosti investicije iz lastnih 
sredstev, ki ne smejo vsebovati pomoči.

Višina sofinanciranja, upravičeni stroški in do
datni pogoji:

3.1 Izdelava poslovnega načrta in po
slovnih strategij podjetja (opravljena 
storitev zunanjih izvajalcev iz Republi
ke Slovenije):
- za poslovno enoto, ki ima sedež na obmo

čju Občine Kidričevo:
subvencija znaša do 50 % stroškov izdelave 

poslovnega načrta ali poslovne strategije, 
za isti namen;

- za poslovne enote s sedežem izven obmo
čja Občine Kidričevo, poslovni načrt oz. 
poslovna strategija pa zajema tudi enoto 
na območju Občine Kidričevo: 
subvencija znaša do 25 % stroškov izdela
ve poslovnega načrta za isti namen.

3.2 Nakup nematerialnih pravic (licen
ce, patenti, knovv-hovv, nepatentirano 
tehnično znanje):
- za poslovno enoto, ki ima sedež na obmo

čju Občine Kidričevo: subvencija znaša do 
15 % stroškov nakupa nematerialnih pra
vic,

- za poslovne enote s sedežem izven obmo
čja Občine Kidričevo, potrdila pa se nana
šajo tudi na enoto na območju Občine Ki
dričevo: subvencija znaša do 7 % stroškov.

3.3 Nakup opredmetenih osnovnih 
sredstev, katerih posamezna nabavna 
vrednost presega 835,00 evrov
- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro

škov, vendar največ 4.175,00 evrov na po
samezno osnovno sredstvo.

Dovoljena osnovna sredstva:
- nova računalniška strojna oprema,
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- nova programska oprema - ne upoštevajo 
se programi za igralne avtomate,

- novi stroji in naprave za proizvodno ali 
storitveno dejavnost: gradbeni stroji, dvi
gala, pralni stroji za čistilnice, šivalni stroji, 
posebne žage, tiskarski stroji, sušilniki ipd.

3.4 Nakup ali gradnja poslovnega pro
stora ali objekta ali razširitev obstoje
čih poslovnih prostorov (lastni ali na
jem)
- nakup, gradnja ali razširitev prostora za 

potrebe poslovne dejavnosti (razširitev ali 
uvajanja novih programov),

- poslovni prostor se lahko nahaja le na ob
močju Občine Kidričevo,

- upravičenec mora imeti poslovni prostor, 
za katerega je uveljavljal subvencijo, naj
manj 5 let po prejemu subvencije (ne sme 
ga prodati oz. odtujiti),

- poslovni prostori se morajo pričeti upora
bljati za namene, ki so bili prijavljeni v vlogi, 
najkasneje v roku I leta po pridobitvi sub
vencije,

- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro
škov oz. največ 2.085,00 evrov na upravi
čenca letno.

3.5 Nakup zemljišča za poslovne name
ne:
- nakup zemljišča za gradnjo novega objekta 

- potrebe poslovne dejavnosti (razširitev 
ali uvajanja novih programov),

- zemljišče se lahko nahaja le na območju 
Občine Kidričevo,

- upravičenec mora imeti poslovni prostor 
ali zemljišče, za katero je uveljavljal sub
vencijo, najmanj 5 let po prejemu subven
cije (ne sme ga prodati oz. odtujiti),

- subvencija znaša do 15 % upravičenih stro
škov oz. največ 2.085,00 evrov na upravi
čenca letno.

4. Sofinanciranje stroškov izobraževanja pod
jetnikov in njihovih zaposlenih:

Pogoj z o pridobitev sredstev:

- podjetniki in njihovi zaposleni v malih 
podjetjih oz. pri samostojnih podjetnikih, 
s sedežem dejavnosti na območju Občine 
Kidričevo;

- za zaposlene v poslovnih enotah, ki delu
jejo na območju Občine Kidričevo, sedež 
dejavnosti (mala podjetja oz. samostojni 
podjetniki) pa imajo izven tega območja;

- dodatna izobraževanja so lahko: seminarji, 
posveti, tečaji, demonstracijske predstavi
tve, določeni preizkusi znanja (po sekci
jah), potrdila oz. dovoljenja za pridobitev 
posebnih dovoljenj in odločb (na podlagi 
izvedenega izobraževanja);

- da se izobraževanje izvaja na ozemlju Re
publike Slovenije.

Vloge se oddajajo na podlagi javnega razpi
sa v razpisnem roku s priloženo zahtevano 
dokumentacijo (račun, potrdilo o plačanem 
računu, potrdilo o opravljenem izobraževanju 
oz. vabilo in program izobraževanja, v kolikor 
za izvedeno izobraževanje ne izdajajo potr
dil). Upravičenec lahko prijavi večje število 
izobraževanj na leto.
Višina sofinanciranja:
- do 50 % upravičenih stroškov splošnih iz

obraževanj,
- do 25 % upravičenih stroškov posebnih 

izobraževanj.
Upravičeni stroški:
- za podjetnike in njihove zaposlene: stori

tev izobraževanja pooblaščene institucije 
(izločeni potni stroški, prenočišče) ter 
stroški izobraževanja (predavanje — koti
zacija, ipd.).

Splošna izobraževanja:
- tečaji računalništva,
- tečaji tujih jezikov.
Posebna izobraževanja so:
- seminarji, posveti in druga izobraževanja 

o zakonodaji (razlaga zakonov, strokovne 
delavnice ipd.),

- specialistična izobraževanja in izpiti pri in
ženirski zbornici (orodjarska, gradbeniška, 
ipd.),

- specialistična izobraževanja in izpiti (za 
borzne posrednike, cenilce nepremičnin, 
računovodje, managerje, poslovodje ipd.),

- tečaji uporabe nove tehnologije, orodij, 
strojev ipd.

IV. ROK ZA ODDAJOVLOG IN OBRAVNA
VA VLOG:

Rok za oddajo vlog je I. II. 2010. Vloge 
se oddajo na obrazcih, ki jih prosilci dobijo 
v Občini Kidričevo pri gospe Zdenki Frank 
ali spletni strani Občine Kidričevo: www.ki- 
dricevo.si.
Prosilci lahko oddajo vloge osebno na občin
ski upravi Občine Kidričevo ali jih pošljejo 
priporočeno po pošti na naslov: Občina Ki
dričevo, Ul. Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidri
čevo, s pripisom »ne odpiraj razpis - go
spodarstvo 201 0«.
- Odbor za gospodarstvo bo vloge obrav

naval do 15. novembra 2010 in pripravil 
predlog za razdelitev sredstev, katerega 
potrdi župan Občine Kidričevo.

V. NADZOR NAD NAMENSKO PORABO 
SREDSTEV:

Namensko porabo sredstev sproti spremlja 
in preverja Odbor za gospodarstvo Občine 
Kidričevo ali od njega pooblaščena druga in
stitucija ter člani občinske uprave Občine Ki
dričevo, ki so pristojni za proračun in finance, 
ki enkrat letno poročajo občinskemu svetu. 
Upravičenec je dolžan povrniti nenamensko 
porabljena sredstva skupaj z zakonitimi zamu

dnimi obrestmi, ki se obračunavajo od dneva 
plačila upravičencem do dneva vračila sred
stev. Upravičenec, pri katerem se ugotovi, da 
je za katerikoli namen pridobitve intervencij
skih sredstev navajal neresnične podatke na 
zahtevkih, izgubi vso pravico do interventnih 
sredstev za tekoče leto z obveznim vračilom 
že prejetih interventnih sredstev za tekoče 
leto. Pogoji, ki niso navedeni v razpisu, se iz
vajajo v skladu s Pravilnikom o dodeljevanju 
sredstev za ohranjanje in pospeševanje ra
zvoja podjetništva in obrti v Občini Kidričevo 
ter o podeljevanju nagrad za inovacije.

Dodatne informacije v zvezi s tem razpisom 
prosilci dobijo na Občini Kidričevo pri gospe 
Zdenki Frank, tel. 799 06 13 ali 041 746 956.

Štev: 430-6/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

9.
OBČINA KIDRIČEVO

Občina Kidričevo objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE LETNIH 
PROGRAMOV HUMANITARNIH, 

INVALIDSKIH IN ZDRAVSTVENIH 
ORGANIZACIJ IN DRUŠTEV 

ZA LETO 2010

PREDMET RAZPISA

Predmet razpisa je sofinanciranje letnih pro
gramov humanitarnih, invalidskih in zdra
vstvenih organizacij in društev v višini 8.300 
evrov. Na podlagi tega razpisa lahko kandidi
rajo prostovoljne in neprofitne organizacije 
in društva, in sicer:
- humanitarna, invalidska in zdravstvena 

društva in organizacije,
- društva in druge organizacije, ki so na 

podlagi zakonskih predpisov registrirane 
za opravljanje humanitarnih, invalidskih in 
zdravstvenih dejavnosti.

I. POGOJI SOFINANCIRANJA

Pravico do sofinanciranja na podlagi tega raz
pisa imajo
- humanitarne, invalidske in zdravstvene or

ganizacije in društva, ki imajo sedež v Ob
čini Kidričevo ali imajo sedež izven Obči
ne Kidričevo, vendar imajo člane iz Občine 
Kidričevo;

- imajo materialne, kadrovske in organizacij
ske pogoje za uresničitev programov;
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- dejavnost opravljajo kot prostovoljno in 
neprofitno dejavnost;

- imajo urejeno evidenco o članstvu in pla
čano članarino.

Prednost pri sofinanciranju programom ima
jo društva. Izvajalci humanitarnih, invalidskih 
in zdravstvenih organizacij in društev, ki zgor
nje pogoje izpolnjujejo, vendar se na ta razpis 
ne prijavijo, v letu 2010 ne bodo upravičeni 
do sredstev proračuna občine Kidričevo.

2. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Kandidati lahko prijavo pošljejo s priporoče
no pošto ali oddajo osebno na naslov: OBČI
NA KIDRIČEVO, Ul. Borisa Kraigherja 
25,2325 Kidričevo.
Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti. 
Na sprednji strani kuverte mora biti razviden 
pripis »RAZPIS - humanitarne dejavno
sti 2010«, na hrbtni strani pa naslov kandida
ta na razpisu.
Prijave morajo biti predložene v sprejemni 
pisarni Občine Kidričevo najkasneje do 5. 
maja 2010. Po tem datumu prejetih prijav 
ne bomo upoštevali v postopku točkovanja 
in razdelitve sredstev.

3. INFORMIRANJE KANDIDATOV

Vse dodatno potrebne informacije lahko kan
didati pridobijo v rednem delovnem času na 
naslednjem naslovu: OBČINA KIDRIČEVO, 
pri gospe Zdenki Frank, tel. 02/799-06-13 ali 
041 746 956.
Z izbranimi izvajalci bo sklenjena pogodba 
o sofinanciranju programa v letu 2010. Po 
podpisu pogodbe bodo izvajalcem nakazana 
sredstva skladno s pogodbo.

Štev. 430-5/2010

Jožef Murko, 
župan Občine Kidričevo

10.

OBČINA KIDRIČEVO 
Komisija za prireditve 
Občine Kidričevo

RAZPIS

Komisija za pripravo občinskih prireditev 
Občine Kidričevo (v nadaljevanju: komisija) 
poziva društva v Občini Kidričevo, ki načr
tujejo organizacijo spremljajočih prireditev v 
počastitev občinskega praznika v letu 2010, 
da podajo pisne vloge.
Vloga za organizacijo spremljajočih prireditev 
v počastitev občinskega praznika mora vse
bovati:
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- organizatorja prireditve in odgovorno 
osebo s tel. številko, na kateri je dosegljiv

- kraj in čas prireditve
- vrsto prireditve
- predvideno število udeležencev
- finančno konstrukcijo (predvideni stroški 

in opis predvidenih stroškov)

Komisija bo na podlagi prispelih prijav izbrala 
največ deset prireditev, katere bo tudi sofi
nancirala.
Pri izboru prireditev bo komisija upoštevala 
merila:
- da bodo prireditve zajele vsa področja de

lovanja društev;
- množičnost;
- enakomerno organizacijo prireditev na 

območju celotne občine;
- da bodo zajete vse populacije prebivalstva 

(od otrok, mladine, odraslih).

Prireditve morajo predstavljati promocijo 
Občine Kidričevo. Pri izboru spremljajočih 
prireditev bo komisija upoštevala tradicional
ne prireditve in prireditve, ki prinašajo nove 
vsebine.V primeru, da bo prijavljenih več pri
reditev z isto vsebino, bo komisija dala pred
nost organizatorju, ki je prireditev organiziral 
že v preteklih letih. Rekreativnih prireditev 
ne bomo sofinancirali.
Odločitev komisije bo dokončna.
Prireditve, ki se ne bodo sofinancirale iz ob
činskega proračuna, bodo na željo organiza
torja vključene na plakat.
Spremljajoče prireditve, ki se bodo sofinan
cirale, se začnejo z I I. 6. 2010 in zaključijo s 
26.6.2010.
Komisija si pridržuje pravico predlagati or
ganizatorju spremembo datuma in čas prire
ditve, če se bi le-te medsebojno časovno in 
datumsko prekrivale.
Občina Kidričevo bo izbrane spremljajoče 
prireditve sofinancirala v določeni višini na 
podlagi priloženih dokazil o nastalih stroških 
prireditve, pri čemer se bodo upoštevali le 
dejansko nastali upravičeni stroški v zvezi z 
organizacijo prireditve. O upravičenosti stro
škov bo odločila komisija s sklepom.
Rok za prijavo na razpis je 30. april 2010. 
Vloge je potrebno poslati v zaprti kuverti na 
naslov: Občina Kidričevo, Ul. Borisa Kraigher
ja 25, 2325 Kidričevo, s pripisom »ne odpi
raj - prijava za prireditev ob občinskem 
prazniku 20 I 0«.
Vloge, ki ne bodo vsebovale zahtevanih po
datkov iz tega razpisa ali bodo prispele pre
pozno, se ne bodo obravnavale.
Vse dodatne informacije so organizatorjem 
na voljo na občinski upravi pri gospe Zden
ki Frank ali na tel. št. 799 06 13 ali 041 746 
956.

Štev. 410-17/2010
Jožef Murko, 

župan Občine Kidričevo

11.
OBČINA KIDRIČEVO

Ulica Borisa Kraigherja 25 
2325 Kidričevo

Občinska uprava Občine Kidričevo na pod
lagi 48. člena Statuta Občine Kidričevo 

(Uradni list RS, št. 10/04 in 58/05)

objavlja javni razpis za 
REZERVACIJO MONTAŽNEGA PRI

REDITVENEGA ŠOTORA 
v letu 201 0

PREDMET RAZPISA: rezervacija priredi
tvenega šotora v skupni izmeri 600 m2. Šotor 
je sestavljen iz 8 komponent dolžine 5 m in 
širine 15 m.
VSEBINA PRIJAVE: v prijavi mora biti 
navedeno: podatki o najemniku, datum pred
videnega najema, namen najema oz. opis pri
reditve, kraj postavitve in odgovorna oseba z 
navedbo telefonske številke.
VIŠINA NAJEMNINE: po veljavnem ce
niku (Uradno glasilo slovenskih občin, št.
13/2006).
OSTALI POGOJI: po veljavnem sklepu o 
višini najemnine in postopku najema morajo 
najemniki najemnino in stroške nadzora nad 
postavitvijo in podiranjem, ki poleg najemnine 
znašajo 248,29 EUR, poravnati pred predajo 
šotora v uporabo.
OBVEZNE PRILOGE: priglasitveni list 
za s. p., izpisek iz sodnega registra za pravne 
osebe oziroma odločba o vpisu društva v re
gister pri pristojni upravni enoti.
Vse interesente pozivamo, da podajo pisno 
vlogo za rezervacijo najpozneje do I 2. apri
la 2010 na naslov OBČINA KIDRIČEVO, 
Ulica Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo s 
pripisom »razpis za šotor«.
OSTALA PRAVILA: Ta prijava se šteje 
samo kot prednostna rezervacija. Kljub tej 
rezervaciji bodo morali najemniki poslati še 
pisno vlogo ali potrditev termina najpozneje 
3 (tri) tedne pred samo prireditvijo ter pred
hodno podpisati najemno pogodbo. Intere
senti, ki ne bodo poslali prijave, bodo lahko 
šotor najeli samo v primeru, da bo ta v žele
nem terminu še prost. Prednost pri najemu 
imajo društva s sedežem v Občini Kidričevo. 
V primeru zainteresiranosti več društev iz 
Občine Kidričevo v istem terminu bo naje
mnika izbral Odbor za gospodarjenje z ob
činskim stvarnim premoženjem, ki bo pri iz
boru upošteval naslednja prednostna merila: 
ponudba najkvalitetnejšega programa v okvi
ru predvidene prireditve, tradicija prireditve, 
javni pomen prireditve, čas delovanja društva 
v Občini Kidričevo in število članov društva.

OBČINSKA UPRAVA 
Občine Kidričevo
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Vzgoja in izobraževanje

ZIMA Z VSEMI SVOJIMI RADOSTMI 
IN LJUDSKIMI OBIČAJI V VRTCU
Letos smo imeli res pravo zimo, katere so 
bili najbolj veseli otroci. Sneg je za otroke 
nekaj posebnega. Ne samo otroci, tudi mi 
odrasli rečemo, da ni prave zime, če ni sne
ga. Nekaj let nazaj smo imeli snega le za 
vzorec, tako da se otroci niso mogli naužiti 
zimskih radosti na snegu. Najmlajši so nad 
snegom začudeni in potrebujejo nekaj časa, 
da ga spoznajo in ugotovijo, da je bivanje na 
snegu prav zanimivo.Večji otroci komaj ča
kajo, da so lahko zunaj, kjer ob igri na snegu 
ne zmanjka domišljije in ustvarjalnosti. Na
redili so cele družine snežakov in igluje, v 
katerih so se ure in ure igrali. Imamo tudi 
hrib na našem igrišču, po katerem so se 
sankali, vozili z lopatkami in kotalili. Letos 
smo po več letih ponovno uporabljali za 
igro gramoznico - »šoderjamo« v bližini 
šole. Skupaj s hišnikom so uredili proge za 
sankanje in vsakodnevno uživali v njej.Tudi 
v Cirkovcah so preživeli veliko na snegu v 
neposredni bližini vrtca.

gozdu nastavijo hrano za živali. Obiskala sta 
nas lovca, ki sta otrokom predstavila svoje 
delo. Otroci v vrtcu so izdelali ptičje hišice, 
ki jih je hišnik Ivan obesil na drevesa, in so 
vanje nastavljali hrano, da ptičke niso bile 
lačne.
In že se je med nas razlegel pustni čas. 
Glavna tema pogovora je bila, kako bo kdo 
oblečen za pusta. Kurent je še zmeraj naj
bolj zanimiva maska, ki se je nekateri otro
ci bojijo. Zato se vsako leto dogovorimo 
s skupino kurentov, ki obiščejo otroke v 
vrtcu, se jim predstavijo, snamejo maske, da 
otroci vidijo, da je pod to masko človek. 
V Cirkovcah sta otroke obiskala kurenta, 
ki sta pokazala, kaj vse kurenti znajo, in se 
slikala z njimi. V Kidričevo pa že vrsto let 
prihajajo kurenti iz občine Kidričevo - in
dustrijskega naselja. Rajajo z otroki, skačejo, 
nato se odkrijejo in jim razkažejo opremo. 
Na Ptuju je bila letos 50. obletnica kuren- 
tovanja. Odločili smo se, da bomo sode

lovali z otroki iz 
Kidričevega, ki gre
do v jeseni v šolo, 
in predstavili naš 
vrtec. Predstavlja
li smo »štorklje z 
Dravskega polja«, 
ki bodo skupaj z 
drugimi maskami 
pregnale zimo. Po 
povorki skozi me
sto smo imeli ra
janje in okrepčilo

VRTEC KIDRIČEVO

OBJAVLJA
javni razpis za vpis pred
šolskih otrok - novin
cev v Vrtec Kidričevo za 
šolsko leto 2010/201 I. 
Otroke lahko vpišete na 
upraviVrtca Kidričevo in 
v enoti v Cirkovcah vsak 
dan do 31. marca 2010 

od 7.30 do 15.30. 
Tisti, ki ste vloge oddali 
pred objavo razpisa za 
vpis, morate svojo vlogo 
potrdite, lahko tudi po 

telefonu.

Uprava Vrtca Kidričevo

enote v Cirkovcah so predstavljali skupino 
»pikapolonic s pustnimi šemami«, otroci 
iz Kidričevega pa so predstavljali skupino 
»štorkelj«. Po povorki so dobili zasluženo 
malico in sledilo je rajanje v dvorani. Obe 
skupini sta dobili nagrado za dobri skupin
ski maski. Zima s svojimi radostmi se bli
ža koncu in počasi prihaja pomlad z veliko 
sonca, toplote in cvetja.

Ravnateljica Nežika Šešo

Otroci, ki gredo v jeseni v šolo, so v sklopu 
»Zlatega sončka« imeli smučarski tečaj na 
Pohorju, ki pa je letos bil posebno dožive
tje. Izvajal ga je smučarski klub Branik na 
Belviju.Vsak dan so se tja in nazaj vozili z 
avtobusom. Posebnost je bila vožnja z mo
tornimi sanmi od avtobusa do smučišča in 
nazaj.Večina otrok je osvojila osnovne teh
nike smučanja, nekateri pa so svoje spre
tnosti na smučeh še dopolnili. Ob koncu 
tečaja so dobili prave pokale in priznanja, 
kar bo otrokom ostalo v lepem spominu. 
Zima je za nas veliko veselje, za živali v goz
du pa lahko dolga zima z veliko snega pov
zroči lakoto, ker ne najdejo hrane. Da pa do 
tega ne pride, imamo lovce, ki na krmišča v

Foto: Arhiv Vrtec Kidričevo

naselje, da nas vidijo. 
Smo edini, ki smo letos 
pustno vzdušje prine
sli v naselje. Spremljali 
so nas kurenti, da so 
nas bolje slišali in prišli 
pogledat. Prav tako je 
v Cirkovcah povorko 
spremljal kurent, da so 
jih bolje slišali in prišli 
pogledat. Otroci sta
rejših skupin iz Cirkovc 
in Kidričevega smo so
delovali popoldan tudi 
na občinski povorki v 
Cirkovcah. Otroci iz

Foto: Arhiv Vrtec Kidričevo
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ŽIVIMO ZDRAVO
V prvem razredu se učenci in učiteljici trudimo za to, da upoštevamo navo
dila za zdravo življenje. Doma in v šoli poskrbimo za to, da smo primerno 
oblečeni, da skrbimo za osebno higieno, da se gibljemo na svežem zraku in 
da se pravilno prehranjujemo.
V šoli smo izdelali prehrambene piramide. Iz svežih pomaranč in limon smo 
iztisnili sok, ki smo ga z užitkom spili. Pri likovni vzgoji pa smo v tehniki le
pljenka izdelali pomaranče in limone.Vsak dan po malici si umijemo zobe. In 
če le čas in vreme dopuščata, gremo na sveži zrak in se razgibamo.

Suzana Menoni-Planinšek Foto: Suzana Menoni-Planinšek

Z LOVCEM V GOZD
Po srečanju z lovcem v lanskem šolskem letu so tudi letos z njim 
sodelovali učenci 2. in 3. razreda. Z njim so šli januarja v gozd in si 
ogledali krmišča, kamor lovci postavljajo hrano pozimi, ko jo divje 
živali težje najdejo. S seboj so nesli koruzo. Pri lovskem domu so 
nahranili tudi ptičke. Spoznali so, da lovci skrbijo za živali. Čez leto 
pridelajo na svojih njivah koruzo, da jo pozimi, ko živalim primanj
kuje hrane, nastavijo v krmišča. Ker krmišča obišče veliko živali, so 
v snegu stopinje. Po teh so ob strokovni pomoči ugotavljali, katere 
živali živijo v naših gozdovih in se gibljejo v okolici krmišč. Ponekod 
nastajajo prave poti. Travo srne iščejo tako, da »očistijo« sneg in 
pojedo travo pod njim.V Starošince so šli peš in nazaj. Prijazno so jih 
sprejeli v lovskem domu, kjer so se pogreli s toplim čajem in poslad
kali. Posebej bi se radi zahvalili lovcu Zvonku Perkoviču za pomoč 
pri izvedbi naravoslovnega dne.

Otroci so povedali, kaj jim je še posebej ostalo v spominu.
Ina: Lepo je bilo hoditi po debelem snegu in delati stopinje. 
Enej:Všeč mi je bilo, da smo šli v gozd pozimi.
Karmen,Vanesa: Krmili sva ptičke.
Nejc: Živali smo krmili.
SararVideli smo fazane in fazanke.
Lovro:Videli smo stopinje fazanov, zajcev in srn.
Lara: Ogledali smo si tri različna krmišča.
Spela:V novozapadlem snegu smo videli stopinje lisice.
Nika:Videla sem srno, ki je hitela v gozd.
Saša: Sledil sem stopinjam lisice in drugih živali.
Denis:Všeč mi je bilo, ko sem krmil fazane.

Marija Jurtela

Foto: Marija Jurtela

NARAVOSLOVNI DAN
V četrtek, 4.2.2010, smo imeli učenci 4. a OS Cirkovce naravo
slovni dan o zobeh. Iz Zdravstvenega doma Ptuj nas je obiskala 
medicinska sestra Helena, ki naše zobe spremlja že celo leto. 
Ogledali smo si diapozitive o zobeh, zraven pa poslušali preda
vanje. Ustavili smo se predvsem ob slikah, ki so kazale neumite 
zobe, in se pogovorili o posledicah. Sledil je referat sošolke Mo
nike.Veliko smo se naučili, npr. o vrsti zob, njihovih nalogah in 
boleznih, o zgradbi zoba in o zobni higieni. Medicinska sestra ji 
je za referat čestitala in jo pohvalila, ker se je tako potrudila. Po 
malici smo odšli v cirkovško zobno ambulanto. Prijazno nas je 
sprejel zobozdravnik Tomaž Kralj in nam predstavil svoj poklic. 
Pokazal nam je diamantni sveder in druge potrebne instrumen
te za oskrbo ustne higiene. Sošolka Teja se je opogumila in se 
javila za pregled zob. Ob pregledu nam je razlagal o popravljanju 
zob. Zobozdravniku smo še postavili nekaj vprašanj. Nato smo 
odšli v razred, kjer smo si nitkali zobe in želirali z elmexom, ki 
zobe utrjuje. Medicinska sestra nas je zapustila. Razredničarka 
Stanka nas je razdelila v skupine, nam dala navodila in razdeli
la učne liste z nalogami o mlečnih in stalnih zobeh, vrstah in 
nalogah zob, pripomočkih za nego zob, pravilnem ščetkanju in 
zdravi prehrani. Na koncu smo poročali o svojem delu, saj smo 
ta dan spoznali veliko novega. Moje mnenje je, da si še premalo 
umivamo zobe, sklenil pa sem, da bom več časa namenil ustni 
higieni.

Žiga Ciglarič, 4. a 
Osnovna šola Cirkovce

Foto: Stanka Ivanač
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NATEČAJ PISEM IN RIŠEM
V OS Cirkovce smo tudi v letošnjem letu izvedli šolski 
likovni in literarni natečaj Pišem in rišem. Učenci so sku
šali predstaviti svoje likovno in literarno videnje naslova 
Poiščimo nove priložnosti.

Zaključek natečaja - predstavitev najboljših del in podelitev nagrad 
- je bil ob slovenskem kulturnem prazniku. Sodelovalo je veliko 
učencev, nagrade in priznanja pa so prejeli naslednji učenci.

Likovne nagrade:
nagrada priznanje

1 .-3. razred Klemen Predikaka, 1. a Iva Šmigoc, 2. a
Lara Perkovič, 2. a
Blaž Rojko, 3. a

4.-6. razred Jaša Lozinšek, 4. a Teja Frangež, 4. a
Katja Belca, 5. a
Iva Unger, 4. a

7.-9. razred Dejan Javernik, 9. a Vesna Kotnik, 8. a

Literarne nagrade

nagrada priznanje
1 -3. razred Nuša Bračko, 3. a Špela Auer, 2. a

Sara Drevenšek, 2. a
Lara Perkovič, 2. a

4.-6. razred Ajda Lah, 6. a Karin Kureš, 4. a
Teja Frangež, 4. a
Kaja Cafuta, 6. a

7.-9. razred Katja Hercog, 8. a Martin Frangež, 8. a
Nuša Gregorc, 8. a
Maša Kopič, 9. a

Kristina Bauman

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce

Aktualne informacije o dogajanju 
v občini Kidričevo

www. kidricevo.si

Draga babi!

TEJA
Velika vas, 20. 1.2010

Prejšnji četrtek sem dobila tvoje pismo. Bila sem zelo presenečena, 
da si mi pisala, saj bi me lahko poklicala po telefonu in mi povedala, 
kar si mi hotela povedati ... A ko sem prebrala pismo, sem se stri
njala s tabo.Veliko lažje je takšne stvari sporočiti preko pisma kot 
pa po telefonu.Torej, tukaj imaš moj odgovor ...
Bilo je I. septembra, ko smo se ponovno zbrali pred šolo. Punce 
smo navdušeno hitele pripovedovati o svojih počitnicah. Nedaleč 
vstran pa sem zagledala osamljeno dekle. Nihče je ni poznal, a 
meni se je zdela malce znana. Zbrala sem pogum, da bi pristopila k 
njej, in čez nekaj časa tudi sem. Najprej me je čudno in sramežljivo 
gledala, nato pa me je na kratko pozdravila. Ko sem uspela iz nje 
izvleči nekaj besed, sem ugotovila, da je naša nova sošolka. In tako 
so tekli tedni ...Vse je bilo po starem, le prva klop je bila po no
vem zasedena. Ampak temu se seveda nihče ni upiral.Torej, v prvi 
klopi je sedela naša nova sošolka Teja. In velikokrat je med odmori 
pogovor tekel ravno o njej. O njej nismo vedeli čisto nič, ni se 
hotela pogovarjati z nami, povrh tega pa si je v teh nekaj mesecih 
nabrala kar nekaj negativnih ocen. Nismo vedeli, kaj naj storimo, 
kako naj ji pomagamo, zato smo vse pustili tako, kot je bilo, in se 
nismo zmenili zanjo.
In potem sem dobila tvoje pismo ...V zvezi s Tejo ne vem, kaj naj 
rečem. Tvoje pismo je rešilo vse naše težave. Bila sem presene
čena, ko sem izvedela, da poznaš Tejo. In takoj naslednji dan sem 
stopila do nje in ji povedala, da jo v bistvu poznam.Takoj se me je 
spomnila, me objela in tako sva ves popoldan posvetili obujanju 
spominov iz zgodnjega otroštva, ko sva pri tebi pekli piškote in se 
igrali v peskovniku.A že takrat je bilaTeja sramežljiva deklica in mi 
o sebi ni hotela povedati prav veliko. A pogovorili sva se in mi je le 
nekaj povedala. Povedala ti bom, kar do sedaj vem o njej ...
Teja ima majhnega bratca, ki je hudo bolan. Pred nekaj leti jih je 
zapustil oče, tako da njena mama sama skrbi za bolnega Blaža in 
za Tejo. V naš kraj so se preselili zaradi krajše poti do tukajšnje 
bolnišnice, saj Blaž velikokrat potrebuje zdravniško pomoč. Živijo 
v dvosobnem stanovanju, mama pa hodi na delo, šele ko pride Teja 
iz šole, saj Blaža ne more pustiti samega, denarja za varuško pa 
nimajo.Torej, če primerjaš tvojo zgodbo z mojo, vidiš, da sta enaki. 
To pomeni, da mi Teja zaupa in me ima za svojo prijateljico.
In tako sva s Tejo postali celo najboljši prijateljici. Pomagam ji pa
ziti Blaža, med tem časom pa se skupaj učiva. Njene ocene v šoli 
rastejo, prav tako raste njena samozavest. Spoprijateljila se je s 
sošolci. Njena mama je veliko bolj mirna, odkar je Teja rešila težave 
s šolo.
Za konec imam še eno izvrstno novico.Tejin bratec Blaž bo nasle
dnji mesec šel na operacijo.Velika možnost je, da bo vsaj polovica 
njegovih zdravstvenih težav po operaciji izginila. Ampak če ne bi 
bilo tebe, ne vem, kaj bi bilo danes s Tejo. Lahko ti samo stokrat 
rečem hvala, pa še ne bo zadostovalo ...
Lepo se imej in še enkrat hvala!

P. S.: Tudi Teja te lepo pozdravlja in ti želi, da bi te lahko enkrat 
skupaj obiskali.

Tvoja Eva

Katja Hercog, 8. a 
OŠ Cirkovce
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NIKOLI NE BOM 
POZABILA

Rada bi vam predstavila dva dogodka, ki 
sta se mi za vedno vtisnila v spomin.Veli
kokrat se ju spomnim in se o njiju pogo
varjam s starši in svojo babico. Pogosto 
ju povezujem. Upam, da bosta tudi vas 
pritegnila.
Skozi našo vas vsak dan potuje moški, ki 
je gluh in nem. Pred seboj poriva voziček, 
ki je vedno poln odpadnega železa. Mojo 
pozornost je pritegnil zato, ker je njegova 
koža temnejša kot moja. Vedno me poz
dravlja in se mi nasmehne.Vrnem mu na
smešek in mu pomaham v pozdrav. Starši 
ga večkrat ustavijo in ga povabijo na dvo
rišče. Usede se na klop ob drevesu in po
pije sok. Pogovarjamo se malo, več si po
kažemo z rokami.Vedno je nasmejan, vidi 
pa se mu, da je od poti utrujen. Ko odide, 
me vedno poboža po glavi. Pred kratkim 
sem izvedela, da je cigan. Doma so mi po
vedali, da o njih kroži zelo veliko zgodb, ki 
jih predstavljajo v slabi luči.Tem zgodbam 
ne verjamem. Pred približno enim letom 
me je poklical, ko sem se igrala na dvori
šču. Pristopila sem k ograji.V roko mi je 
stisnil majhno vrečko, me pobožal po glavi 
in odšel. Odprla sem vrečko in v njej našla 
majhno novo plišasto igračko. On je edini, 
ki se je ob ograji ustavil, da bi mi nekaj 
podaril. Ta igračka še danes stoji na moji 
nočni omarici.
Kmalu po tem dogodku sem doživela še 
tole. S starši smo hodili po Ptuju in ku
povali oblačila in obutev za hladne dni. 
Zunaj je bilo zelo mrzlo. Pred trgovino 
Mercator sem obstala in se začudila pri
zoru, ki sem ga videla. Mamica je z dvema 
otrokoma stala pred trgovino in prosila 
za denar.Tudi oni so imeli temnejšo kožo. 
Dobili niso ničesar. Mamo sem prosila, da 
bi jim dala nekaj denarja. Ko so vzeli de
nar iz moje roke, so se zahvalili in takoj 
šli v trgovino. Videla sem, da so si kupi
li sendviče. Mama je spoznala, da so res 
revni in lačni. Pristopili sva in jih povabili 
v trgovino. Komaj sva jih prepričali, da so 
si napolnili dva vozička. Mlajši sin je gle
dal plastični traktor pri blagajni. Pogledal 
je mojo mamo, nato svojo, nato še mene. 
Vsi smo mu prikimali. Nasmehnil se je in 
stisnil igračo v roko.
Upam, da ima tudi on to igračo na svoji 
nočni omarici.

Nuša Bračko, 3. a 
OŠ Cirkovce

---------  1 --------------
PODPISI DEJANA ZAVCA
Moj najzanimivejši dan v šoli naravi je bil 
petek.
Zbudili smo se ob 7.15. Čas za pakiranje 
smo imeli med 7.15 in 8. uro. Do 8. ure 
smo morali imeti vse pospravljeno in kovč
ke pred vrati. Ob osmih smo odšli na zaj
trk. In če se prav spomnim, sta bili za zajtrk 
marmelada in rama. Do 8.15 smo še imeli 
čas, da počistimo sobe in pregledamo, če 
nismo česa pozabili.
Ob 8.45 smo se obuli, oblekli ter se odpe
ljali z ladjo Solinarko v Sečoveljske soline. 
Tam nam je vodička povedala nekaj zani
mivosti, ampak nam niso bile nove, saj smo 
tam že bili v 4. razredu.
Ko smo se vrnili, smo ob 13. uri imeli kosi
lo. Tisti dan je bil za kosilo golaž. Po kosilu 
nam je vodja doma na tablo s flomastri v 
3D napisal »OŠ CIRKOVCE ČARI!«. Potem 
nam je podelil priznanja za najbolj urejeno 
sobo, lokostrelstvo,skupinsko delo ... 
Poslovili smo se, vse kovčke in druge stvari 
pa odnesli v avtobus. Ob približno 14.30 
smo se odpeljali domov. Po kakih 2 urah 
vožnje smo se ustavili v Celju. Tam smo 
odšli na stranišče in kupili kaj sladkega in

pijačo. Ko sva s Simonom hotela oditi na 
avtobus, sva opazila za mizo sedeti Dejana 
Zavca. Hitro sva odhitela na avtobus. Tam 
sva to povedala drugim in hitro sem za
grabil zvezek, Simon pa kulico. Pri tem sva 
vzbudila veliko pozornosti in kar naenkrat 
je bil okrog Dejana Zavca cel avtobus. Ker 
sva z Janijem edina imela zvezek, mi je De
jan Zavec podpisal vse liste v zvezku. Pri 
tem smo se pogovarjali. Nikoli ne bom po
zabil, da sem Dejana Zavca, pomembnega 
boksarja, potrepljal po rami in rekel: »Ti si 
naš!« Ko smo mu povedali, da obiskujemo 
OŠ Cirkovce, se je spomnil in rekel, da je 
lani bil na tej šoli. Bili smo veseli, da se je 
spomnil tudi tega.
V avtobusu sem trgal liste s podpisi in jih 
delil, saj sem imel poln zvezek njegovih 
podpisov. Seveda sem enega pustil zase. Ko 
smo nadaljevali pot, smo se začeli pogovar
jati o različnih temah. Seveda smo največ 
govorili o športniku Dejanu Zavcu.

Luka Jaušovec, 7. r.
OŠ Cirkovce

PISMO IZ LESOTHE PO OBISKU IZ AFRIKE
Učenci OŠ Cirkovce so bili prijetno prese
nečeni, ko so prejeli pismo učencev iz Le- 
sothe z željo po sodelovanju. Osmošolci so 
si tako začeli dopisovati z afriškimi učenci 
in jim postopoma predstavljajo svoj domači 
kraj in Slovenijo. S tem so se uresničile be
sede afriških koordinatorjev UNESCO šol, 
ki so bili oktobra v Sloveniji in so se ustavili 
tudi v OŠ Cirkovce.
Slovenska nacionalna komisija za UNESCO 
z generalno sekretarko Marjutko Hafner in 
Združenje UNESCO šol Slovenije sta od 
18. do 24. oktobra gostili predstavnike afri
ških nacionalnih komisij za UNESCO, naci
onalne ASP koordinatorje in šolske koor
dinatorje iz štirih držav - Namibije, Lesota, 
Svvazilanda in Zimbabveja. Sprejela sta jih 
minister Igor Lukšič in državna sekretarka

Alenka Kovšca. Po sprejemu so obiskali 
središča Ljubljana, Mojstrana, Piran in Ptuj, 
kjer so spoznali delovanje slovenske UNE
SCO mreže šol.
V središču Ptuj je bilo 23. oktobra dopol
dne delovno srečanje, na katerem so bile 
predstavljene šole središča in izbrani pro
jekti, ki bi morda bili zanimivi za nadaljnje 
sodelovanje z afriškimi šolami, popoldne pa 
so gostje obiskali konjeniški center v Sta- 
rošincah, kjer jim je psihologinja Karmen 
Mandl predstavila projekt Nasilje je O UT, 
mi smo IN, v katerega je vključenih 10 
osnovnih šol iz regije in 4 neprofitne orga
nizacije. Metka Demšar iz fundacije Nazaj 
na konja, je predstavila razvoj in oblike te
rapije s konji, vsebine in potek delavnic, ki 
jih pripravljajo za otroke, ki so vključeni v

Foto:Tatjana Novak
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projekt, ter praktični prikaz terapije, pri katerem so lahko sode
lovali tudi gostje.
Nato so naši afriški gostje z generalno sekretarko Marjutko Hafner, 
namestnikom direktorice urada Gašperjem Hrasteljem, nacional
no koordinatorko UNESCO mreže šol Melani Centrih, vodjo sre
dišča Ptuj Darjo Rokavec in šolskimi koordinatorji iz središča odšli 
še na obisk v Osnovno šolo Cirkovce. Folkloristi so jih pri vhodu 
sprejeli na tradicionalen način s kruhom in soljo, šolska folklorna 
skupina z mentorico Matejo Lampret jih je v kratkem kulturnem

programu seznanila z našim »posvojenim spomenikom« - folkloro, 
učenci pa so jih obdarili z zvončki, ki so jih sami izdelali iz gline, in 
pogostili s tradicionalno slovensko potico. Kulturni program se je 
spontano razvil v sproščen ples in družaben klepet z gosti.
Po zaključku pa so tako gostje kot učenci, ki so ob tej priložnosti 
imeli možnost družiti se z Afričani, odhajali navdušeni, zadovoljni 
in nasmejanih lic.

Tatjana Novak,
koordinatorka UNESCO dejavnosti v OS Cirkovce

KAKO DOBER JE OBČUTEK, KO Z MAJHNO POZORNOSTJO RAZVESELIŠ SOČLOVEKA
Zavedati se moramo, da smo smisel svo
jega življenja izpolnili že zgolj s tem, da 
smo bili vsaj kdaj komu tudi vir veselja. 
In to ni težko. (A.Trstenjak)
Le malo je potrebno, da razveseliš človeka, 
in tega se v današnji materialno naravnani 
družbi vse premalo zavedamo. Vprašati bi 
se morali, kje so tista skromna, mala in po
zabljena dela dobrote in ljubezni, ki bi mo
rala biti najboljši del človekovega življenja 
in mu dati smisel. Ljudje drvimo drug mimo 
drugega in si sploh ne vzamemo časa zase, 
za bližnjega ... Velikokrat potrebujemo 
samo prijazno besedo, nekoga za pogovor, 
stisk roke ... Skromna dejanja, ki pa veli
ko pomenijo.V tem duhu skušamo vzgajati 
učence OŠ Cirkovce, kar med drugim ure

sničujemo z obiski starejših krajanov Obči
ne Kidričevo na domovih in v domu upo
kojencev Ptuj in Kidričevo. Velika zahvala 
gre Občini Kidričevo, ki je organizirala po- 
novoletni obisk doma upokojencev Ptuj in 
Kidričevo, in veseli smo, da spodbuja našo 
željo po širjenju humanosti med mladimi.

Se nekaj besed o tem, kako so obisk 
starejših krajanov občine Kidričevo v 
domu upokojencev Ptuj in Kidričevo 
doživeli otroci OS Cirkovce.
»V ponedeljek, I. 2. 2010, smo z Rdečim kri
žem odšli v dom upokojencev v Kidričevo. Tam 
smo jim voščili srečno novo leto. Nato je bil 
v jedilnici kulturni program. Na mizah so že 
bili keksi in pijača. Skupaj smo zapeli pesem

POHOD OB LUNINEM ŠČIPU
Veliko se pogovarjamo o zdravju - zdravi 
prehrani, gibanju, mentalnem zdravju. Res 
je. Pogovarjamo se, kaj bi bilo zdravo po
jesti, česa ne, koliko vode dnevno popiti, 
česa ne smemo. Pa vsak dan bi morali na
meniti vsaj 30 minut gibanju in rekreaci
ji. Vprašanje je, koliko in kaj od tega pa 
dejansko uresničimo. Ker pa nam v OŠ

Cirkovce ni vseeno, smo v okviru Zdrave 
šole uspeli izvesti že drugi pohod ob polni 
luni. K sodelovanju smo povabili vse za
poslene na šoli, učence in njihove starše, 
sorodnike in upokojence, člane Rdečega 
križa ter ostale krajane.Tako smo poskr
beli še za medgeneracijsko druženje ob 
ne preveč zahtevni hoji, ki se je zaključila

»KoTkor kapljic, toTko let«. Nato smo se začeli 
pogovarjati. Peli smo in vriskali. Na harmoniko 
je zaigral tudi učenec 3. a. Poslovili smo se in 
odšli domov. Meni je bilo zelo všeč.«

Ana Dolenc, 4. a

»Bilo je lepo, saj smo peli, plesali in se poslad
kali.«

Tia Kac, 5. a

»Bilo je lepo, ker so vsi poslušali pesmi, ki smo 
jih zapisali 5. a. Vsi so nas bili zelo veseli.«

Katja Belca, 5. a

Predstavitvena pesmica, ki so jo zapisale 
učenke 5. a, pa se glasi takole:
Na Osnovni šoli Cirkovce 
mi peti razred smo, 
radi se zabavamo, 
včasih pa razgrajamo.
Matematika, slovenščina 
nam težav ne delajo, 
saj učenci smo mi pravi 
in načrte kujemo.
Včasih pa razgrajamo 
in učiteljem živce paramo.
Ko pa pride kakšen test, 
učenju pokažemo pest, 
saj učenci pravi smo 
in dobro teste pišemo.

Vsekakor bomo še obiskali starejše kraja
ne občine Kidričevo, saj smo tudi mi vselej 
nagrajeni z njihovim srečnim pogledom in 
nasmehom na obrazu.

Petra Vodošek

ob toplem čaju. Bilo je prijetno, sprošče
no, predvsem pa zdravo.Tako. Sedaj veste, 
kam se boste namenili ob naslednji polni 
luni. Vzemite si čas in se nam pridružite! 
Veseli vas bomo.

Mateja Lampret, 
mentorica Zdrave šole
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KULTURNI DAN V 
KOLOSEJU
V sredo, 23. 12. 2009, smo imeli učenci 
OŠ Borisa Kidriča Kidričevo s podru
žnico Lovrenc kulturni dan. Odšli smo v 
kino. Zjutraj smo prišli v šolo kot običaj
no. Učitelji razredniki so nam na kratko 
predstavili film Hannah Montanah, bese
da pa je nanesla tudi na lepo vedenje na 
kulturnih prireditvah, natančneje, kako se 
obnašamo v kinu. Nato smo se z avtobusi 
odpeljali v Kolosej Maribor.
Film je trajal 98 minut in je kljub temu, 
da marsikomu ni bil pogodu, zadovoljil 
pričakovanja večine učencev. Glavno vlo
go v filmu odigra priljubljena najstniška 
pevka Hannah Montana, ki ji slava stopi 
v glavo in povzroči pravi medijski škandal. 
To mladinsko glasbeno komedijo smo si 
ogledali učenci od 6. do 9. razreda, mlajši 
nadebudneži pa so se zabavali ob ogledu 
animirane družinske pustolovščine Jelen
ček Niko.
Po ogledu filma smo se odpeljali proti 
domu.Vsi smo bili zadovolji in do božič
nih in novoletnih počitnic nas je ločil le 
še en dan.

Sara Kondič in Jana Turk, 9. o 
(novinarski krožek)

ŠIVALI SMO
V četrtek, 24. 12. 2009, se je na OŠ Kidri
čevo odvijal tehniški dan. Pouk spretnosti 
s šivanko je potekal od I. do 9. razreda. 
Učenci so se lahko preizkusili v različnih 
tehnikah šivanja. Vodja tehniškega dne je 
bila učiteljica likovne vzgoje Irena Tušek.
V nižjih razredih so učenci na blago šiva
li čipke, pri delu pa so jim pomagale tudi 
učenke predmetne stopnje. Na začetku 
so imeli nekaj težav, vendar so jim starejše 
učenke in učiteljice z veseljem pomagale, 
tako da so s skupnimi močmi nastali zani
mivi izdelki.
Z nekoliko manj napora je delo potekalo 
na predmetni stopnji, saj smo že starejši 
in se nas večina ni prvič srečala s šivan
ko. Prtičke smo dobili od učiteljev, pribor 
za šivanje pa smo si morali prinesti od 
doma.
Upava, da so učenci od šivanja kaj odnesli 
in se kaj koristnega naučili, saj jim bo ta 
veščina prav prišla v njihovem vsakdanjem 
življenju.

Julija Lozar, Talita Krajnc, Sara Kondič, 9. a 
(novinarski krožek)
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Vse večkrat se srečujemo z drugačnostjo. 
Kako bi bil svet enoličen, če bi bili vsi ena
ki. Pa res strpno sprejemamo drugačnost? 
Velikokrat ne! V istem okolju živimo ljudje 
različnih narodnosti, verskih izpovedi, ate
isti, invalidi, ljudje, ki poslušajo drugačno 
glasbo, jedo drugačno hrano, se drugače 
oblačijo, njihova polt je drugače obarvana, 
eni so bogati, drugi revni, nekateri istospol
no usmerjeni ... A vendar smo si med se
boj tudi podobni. Vsi se smejemo, jočemo, 
vsi občutimo veselje in bolečino.
Torej vsi smo drugačni, vsi edinstveni in vse 
ljudi moramo sprejeti take, kot so. Vedno 
moramo pomisliti na to, da se do ljudi ob
našamo tako, kot si želimo, da se oni do 
nas.
V ponedeljek, 18. 1.2010, smo imeli zase
danje otroškega parlamenta v podružnični 
OŠ Lovrenc na Dravskem polju. Razprave 
so se udeležili predstavniki vseh petih od
delkov šole. Učenci so se na razrednih urah 
ob primernih pravljicah pogovarjali o tej 
temi. Naredili so tudi plakate na to temo. 
Razvila se je zanimiva razprava, vsi pa so bili 
enotnega mnenja, da moramo tudi drugač
ne ljudi sprejemati kot sebi enake.
20. 1.2010 pa smo imeli otroški parlament 
tudi v OŠ Borisa Kidriča Kidričevo. Ude
ležili so se ga predstavniki večine razre
dov, gospod ravnatelj in žal malo učiteljev. 
Po uvodnem pozdravu je sledila izvolitev 
predsedstva. Za predsednico je bila izvo
ljena učenka 9. a Jana Predikaka, za zapi
snikarico pa učenka 9. b Lana Klemenčič. 
Sledilo je poročanje po razredih, in sicer 
ob plakatih, ki so jih sami izdelali. Po tem 
je sledila zelo živahna razprava. Zelo za
nimivo pa je bilo, ko sta učenca Nermine 
Muharemi in Jetrn ir Muharemi, ki sta prišla 
iz Makedonije, povedala o svojih izkušnjah. 
Oba sta povedala, da se v Sloveniji dobro 
počutita in da nista bila zaradi tega diskri
minirana, vseeno pa pogrešata prijatelje in 
sorodnike iz Makedonije. Učenci so ugota
vljali, da nekateri učenci kar hitro po razre
dnih urah, na katerih se veliko pogovarjajo 
o medsebojnih odnosih, pozabijo na to in 
se dalje neprimerno obnašajo do drugih 
učencev. Ugotovili pa so tudi, da bi morali 
take učence sproti opozarjati. Mogoče bi 
se situacija kaj spremenila. Opozorili so na 
neprimerne opazke nekaterih učiteljev, saj 
bi morali biti odrasli mladini vzor, ali ne? 
Gospod ravnatelj jim je povedal, da morajo 
to sproti povedati, saj je le tako mogoče 
odpravljati neprijetnosti, ki se dogajajo. Po 
burni razpravi, ki je vsebovala tudi konkre

tne primere iz naše šole, so učenci izvolili 
še šest predstavnikov naše šole, ki so se 
udeležili občinskega parlamenta.Ta je letos 
potekal na naši šoli. Udeležili so se ga Blaž 
Kovačič, Jana Turk, Ana Sršen,Tina Milošič, 
Sanja Kašperl in Špela Zel. Kot gosta pa sta 
sodelovala tudi učenec in učenka, ki sta pri
šla iz Makedonije.
Občinski otroški parlament je potekal na 
naši šoli v četrtek, 21. I. 2010. Poleg go
spoda ravnatelja in nekaj učiteljev se je 
zasedanja udeležil tudi gospod župan Jože 
Murko in mentorica OŠ Cirkovce Jožica 
Jurgec. Parlament je vodila Jana Predikaka, 
zapisnik pa je pisala Talita Krajnc. Učenke 
iz OŠ Cirkovce so nam povedale zanimivo 
zgodbo na našo temo. Učenca, ki sta se k 
nam preselila iz Makedonije, pa sta poveda
la o svojih občutkih in življenju v Sloveniji. 
Predstavniki obeh šol so poročali o svojih 
razpravah, ki so jih imeli na svoji šoli.V raz
pravo sta se vključila tudi gospod župan in 
gospod ravnatelj. Učenci so ugotavljali, da 
se diskriminacija dogaja na vsakem koraku, 
da je tega veliko preveč. V šoli so učenci 
največkrat diskriminirani zaradi videza, 
oblek, ocen, gmotnega položaja staršev ... 
Morali bi se postaviti na stran diskriminira
nih in jim pomagati.Tudi posameznik lahko 
veliko spremeni.
Po razpravi so prisotni izvolili še dva pred
stavnika, ki sta se udeležila medobčinskega 
parlamenta, ki je bil v Ptuju 27. I. 2010. Iz
voljena je bila učenka iz OŠ Cirkovce, Nuša 
Gregorc, in učenec OŠ Borisa Kidriča Ki
dričevo, Blaž Kovačič. Vabljena pa je bila 
tudi naša učenka, Tina Milošič, ki se je lani 
udeležila republiškega otroškega parlamen
ta v Ljubljani.
Tudi zasedanje v Ptuju je bilo zelo zanimivo. 
Udeležili so se ga parlamentarci iz osem
najstih osnovnih šol iz Ptuja in okolice. Po 
uvodni predstavitvi so se učenci lotili dela 
po skupinah. Po tem so skupine poročale 
o svojih ugotovitvah in predlogih, kako bi 
spremenili obnašanje nekaterih do soljudi. 
Velikokrat smo odrasli presenečeni nad 
razmišljanjem učencev, seveda pozitivnem. 
Po zanimivi razpravi so parlamentarci izvo
lili še predstavnika, ki bosta naše območje 
zastopala na zasedanju v Ljubljani 22. 3. 
2010. Zasedanja se bosta udeležila pred
stavnik naše šole, Blaž Kovačič, in predstav
nica OŠ Zavrč.

Milena Lutarič, 
mentorica OŠ Borisa Kidriča Kidričevo
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PLAVALNI TEČAJ
Nekaj utrinkov učencev 3. a o plavalnem tečaju. Izvajali smo ga v 
Termah Ptuj od l.do 5.februarja 2010.
Ta teden, od 1.2. do 5. 2., imamo plavalni tečaj v Termah Ptuj. Ko 
pridemo v Terme Ptuj se slečemo, si vzamemo brisače in jih odlo
žimo na klopi. Gremo se stuširat. Potem pa smo dve uri v bazenu. 
Želim, da bi še večkrat bil tak teden.

Žan Pleteršek

Ta teden hodimo na plavalni tečaj v Terme Ptuj. Ko pridemo na 
kopališče, se preoblečemo v kopalke in začnemo plavati. Jaz sem v 
skupini Zlate ribice.V moji skupini so: Zala, Žan,Tjaž,Alen,Tomaž, 
Nadja inVito.V toplicah se imamo zelo lepo.

Lara Kozoderc

Ta teden imamo učenci tretjega razreda plavalni tečaj. Ko prispemo 
vTerme Ptuj,gremo v garderobo, se preoblečemo, vzamemo brisa
čo in se postavimo v kolono. Potem se razgibamo, gremo plavat pet 
dolžin in skakat na glavo. Na koncu lahko gremo na tobogan. Želim 
si, da bi bil plavalni tečaj več dni.

Maša Šibila

Foto:Arhiv 0$ Kidričevo

OBISK OTROK IZ VRTCA
Kot že nekaj let zapored so šolsko knjižnico OŠ Borisa Kidri
ča Kidričevo v mesecu februarju obiskali otroci in vzgojiteljice 
Vrtca Kidričevo. Nekateri so knjižnico obiskali prvič, nekateri 
pa so že člani bodisi naše bodisi kake druge splošne ali krajevne 
knjižnice. Otroci so si ogledali knjižnico in se seznanili z njenimi 
dejavnostmi, brskali so po knjižnem in neknjižnem gradivu ter se 
naučili, kako ravnati s knjigo. Najmlajši so tudi z velikim zanima
njem prisluhnili pravljici Črviček Črt.
Za ta obisk bi lahko rekli, da je postal že tradicionalen, obiska 
predšolskih otrok pa se vsako leto razveselijo tudi učenci naše 
šole, saj jim malčki popestrijo šolski vsakdan. Sicer pa vrteški 
otroci z vzgojiteljicami obiščejo šolsko knjižnico večkrat letno, 
saj je branje pomembno za duševno zdravje in razvoj otroka.
Na OŠ Kidričevo dajemo velik pomen razvoju bralne kulture.V 
ta namen smo v letošnjem šolskem letu že izvedli pravljično uri
co za prvošolčke in njihove starše, skozi leto pa smo vključeni v 
več projektov, povezanih z branjem: Moja najljubša knjiga, MEGA 
kviz, Rastem s knjigo.

Jasna Medved

Vzgoja in izobraževanje
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ŠPORTNI DAN
9. februarja, dan po slovenskem kulturnem prazniku, smo imeli 
učenci od 6. do 9. razreda OŠ Borisa Kidriča Kidričevo športni 
dan. Izbirali smo lahko med drsanjem s pohodom in smučanjem. 
Tiste, ki smo se odločili, da bomo preizkusili akrobacije na ledu, je 
avtobus odložil pod pohorsko vzpenjačo, od koder smo pot nada
ljevali peš do mariborskega drsališča. Na drsališču smo uživali celi 
dve uri, nato pa z avtobusom krenili proti Kidričevemu.
Učenci smučarji smo se zbrali pred šolo ob 7.30 in se z avtobu
som odpeljali na Roglo. Ko smo prispeli, smo najprej napolnili svo
je lačne želodčke s slastnimi sendviči, si nadeli smučarsko opremo, 
nato pa se razdelili v skupine in kot blisk smo že drveli po belih 
strminah. Neznansko smo uživali, saj so bile smučarske proge zelo 
dobro urejene, pa tudi sonce nas je ves čas grelo. Ob odhodu 
smo bili vsi zadovoljni, hkrati pa utrujeni, tako da je marsikaterega 
premagal spanec.

Talita Krajnc, Jana Turk, 9. a 
(novinarski krožek)

KULTURNI DAN
V večnamenskem prostoru OŠ Borisa Kidriča Kidričevo smo ime
li v ponedeljek, 22.2.2010, ob II. uri gledališko predstavo. Gledali
ško predstavo Milana Jesiha Deseti raček so premierno uprizorili 
učenci 7. razreda, ki obiskujejo izbirni predmet gledališki klub. Igra 
je nastajala pod budnim očesom mentorice Sonje Lenarčič. Zgod
ba je modernejša različica Grdega račka, ki na koncu najde svojo 
sorodno dušo.
Ob koncu so mladi igralci poželi velik aplavz, a s tem našega kul
turnega dne še ni bilo konec. Nastopili so še učenci 7. b-razreda. 
Odigrali so igrico v nemškem jeziku z naslovom Der Hase und 
der Igel. Kljub tujemu jeziku so se odlično odrezali in prav tako 
smo jih nagradili z bučnim aplavzom. Zraven tega pa so se s krat
kimi dialogi v več tujih jezikih, ki so si jih izbrali sami, predstavili še 
učenci 8. a-razreda, ki so nastali pri pouku nemščine, in sicer pod 
mentorstvom učiteljice Deborah Krtalič. Dan je hitro minil in na 
koncu smo bili vsi zadovoljni, tako nastopajoči kot gledalci.

Jana Turk, 9. a 
(novinarski krožek)
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JAZ V ZRCALU LENEGA ČAKA STRGAN ROKAV, 
PALCA BERAŠKA, PRAZEN BOKAL

Kako naj se opišem 
in svoj izgled narišem?
Kako naj narišem svoj obraz, 
da me bo prepoznala vsa vas?

Zdaj se mi je posvetilo.
Na obraz namažem si mazilo.
Tako bom zakrila vse pege 
in packe šolske krede.

Zdaj oblečem si še krilo,
na katerem imam narisano ogromno vilo.
Zdaj sem pa res lepa
in nisem več kot okrogla kepa.

Zdaj nekaj pomembnega ugotovim: 
dan za dnem se redim.
A tisto, kar v mojem srcu je, 
je res najpomembneje.

Lasnice, glavnik in žele, 
to ni za moje lase.
Vsa ličila bom vrgla stran
in v življenju obrnila novo stran.

Kaja Klemenčič, 6. b

Dandanes je v Sloveniji vse več beračev. 
Menim, da če si v življenju zadaš neki cilj, 
ti to tudi uspe. Njihovo mnenje je verjetno 
drugačno.
Nekateri ljudje mislijo, da denar pada iz 
neba. Vendar se motijo. Ko se sprehajamo 
po mestu, opazimo skoraj na vsakem kora
ku nekoga, ki berači.Veliko je ljudi, ki bera
čijo za preživetje. Brezdomci so že zdavnaj 
izgubili svoj smisel življenja in ga vidijo samo 
še v tistem litru vina, ki ga spijejo. Nekateri 
so zares lačni in jim ne preostane drugega, 
kot da gredo na ulico in prosjačijo.
Ljudje, ki imajo veliko denarja, te ljudi ve-

PEVSKI REVIJI
Na OŠ Grajena je 9. 3. 2010 potekalo 52. 
srečanje otroških pevskih zborov Območ
ne enote Ptuj. Naši učenci so se pod vod
stvom zborovodkinje Liljane Krošl predsta
vili s tremi skladbami:
I. Dina Slama: DO, Ml, RE in kaj še vse - 
Zajček Re in zajček Mi;

likokrat zaničujejo, namesto da bi jim kdaj 
namenili vsaj delček svoje pozornosti, pa 
četudi bi to bil le prijazen nasmeh. Ljudje, ki 
nimajo ničesar, znajo veliko bolj ceniti vre
dnote kot pa tisti, ki imajo vsega v izobilju. 
Mislim, da mora biti ena najtežjih stvari, da 
greš beračit na ulico. Takrat se ti življenje 
popolnoma sesuje.
Na koncu pa bi še dodala, da smo dolžni 
pomagati ljudem v stiski, saj nikoli ne vemo, 
kdaj bo kdo izmed nas potreboval pomoč.

Nadja Turnšek, 8. a

2. Dominik Krt: Marko skače (ljudska);
3. Rudi PančurVeseli tobogan.
Na klavirju jih je spremljala Eva Štraus. 
Zbor je bil s strani žirije pohvaljen, tako da 
čestitamo pevcem in naši zborovodkinji.

Tomaž Klajdarič

OTROŠKI PEVSKI ZBOR OŠ KIDRIČEVO NA

VESELO MEDGENERACIJSKO ZIMSKO DRUŽENJE
Zima nas je bogato obdarila s svojimi da
rovi. Člani krajevne organizacije Rdečega 
križa skupaj z mentorico Petro Vodušek 
in otroki krožka Rdečega križa na OŠ 
Cirkovce pa smo s svojimi obiski in krat
kim programom razveseljevali in obogatili 
zimske dni najstarejših. Tako smo skupaj 
obiskali krajane občine Kidričevo v domu 
upokojencev Ptuj in Kidričevo. Pridružili so 
se nam Vesele Polanke, Ljudski pevci Cir
kovc, Pevci treh vasi, referentka za druž
bene dejavnosti ga. Zdenka Frank skupaj s 
podžupanoma g. Jožetom Medvedom in g. 
Francem Planinškom.

Zapeli in zaigrali smo tudi ob rojstnih dne
vih. Na domu Neže Kancler za 90. rojstni 
dan, v Domu upokojencev Ptuj Ivanki Gra
dišnik za 80. rojstni dan. Razen otrok krož
ka RK so nas spremljale tudi naše dragoce
ne Vesele Polanke. Na sam rojstni dan smo 
bili v domu Idila -Vukovski dol pri Francu 
Sagadinu, v Sončkovem domu Maribor pri 
Mariji Kancler in v domu upokojencev Ptuj 
pri Miroslavi - Mariji Žižko.
Ob 8. marcu smo ponovno z otroki krož
ka in mentorico obdarili z lepo izdelano 
vizitko in šopkom zvončkov žene v domu 
upokojencev Ptuj in Kidričevo. Ostali krož- 

karji RK pa so ravno tako z 
voščilnico in šopkom obiskali 
svoje bližnje najstarejše kra
janke, zaželeli so jim lepo po
mlad in dobro počutje.
Vsem od 75. leta dalje, ki so 
v tem letu praznovali rojstni 
dan, pa smo poslali čestitko z 
najlepšimi željami.
Rednih obiskov pa so seve
da bili deležni naši krajani v 
Domu upokojencev Poljča
ne, Ljutomer, v 3 domovih v 
Mariboru, Ptuju in Kidričevo.

V Muretince pa smo se namenili v sredini 
marca, pred velikonočnimi prazniki.
Vse generacije smo se že drugič družile na 
luninem pohodu skupaj s šolo pod okriljem 
Zdrave šole.Vsi smo zadovoljni, tako orga
nizatorji kot udeleženci. Hoja po zasneže
ni pokrajini, polna luna, klepet, petje in na 
koncu vroč čaj - neprecenljivo doživetje. 
Posebno veselje pa čutim ob ponovni orga
niziranosti Občinske organizacije Rdečega 
križa Žetale. Povabili so me, da jim poma
gam z nasveti. Lahko je svetovati srčnim, de
lovnim, zagnanim ljudem, ki so pripravljeni 
s svojim delom pomagati tako pri material
nem kot pri kvalitetnejšem vsakodnevnem 
življenju, imajo pa tudi širšo podporo. 
Želim si, da bi tudi na območju naše obči
ne zaživelo delo Rdečega križa. Potrebe so 
velike, občinska podpora je, Andreja pa je 
sama ... Sam pa ne moreš veliko narediti, 
pogasiš lahko le majhen plamen, vendar se 
vsi zavedamo, da močno gori.
Želim vam veselo prebujajočo pomlad z 
veliko veselih in prijaznih trenutkov.

Pavla Veler, 
predsednica KORK Cirkovce
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ZBOR ČLANOV DRUŠTVA "INVALID" KIDRIČEVO
Člani društva “INVALID” Kidričevo smo se 
23. 1.2010 zbrali na zboru članov v restavra
ciji RAN v Kidričevem. Po predstavitvi po
ročil organov društva smo lahko ugotovili, 
da smo zastavljeni program dela za minulo 
leto izvedli dokaj uspešno. Najbolj uspešni 
smo bili pri izvajanju programa invalidom in 
osebam z invalidnostjo prirejenega športa in 
rekreacije, kar se je posebej izkazalo z odlič
nimi uvrstitvami naših ekip na športnih igrah 
Zveze društev “INVALID” Slovenije v Bohi
nju, kjer smo razen tekmovanja v pikadu v 
vseh tekmovalnih panogah tako z žensko 
kot moško ekipo “pometli” z ekipami tek
movalcev iz preostalih 7 društev, združenih 
v zvezo. Zelo uspešno smo izvajali tudi pro
gram usposabljanja za aktivno življenje - de
lavnice ustvarjalnosti, kjer se nam je tekom 
drugega polletja pridružilo toliko članic, da 
je prostor, ki ga imamo na razpolago, postal 
skoraj pretesen. V delavnicah ustvarjalno
sti smo izdelovali različne predmete, kot 
so adventni venčki, božične in novoletne 
voščilnice, šivanje gobelinov, kvačkanje pr
tičkov, figuric - božičkov, snežakov, v času 
pusta pa nam je uspelo speči tudi odlične 
krofe.Tudi družabnega dela delovanja nismo 
povsem zanemarili.V ta namen smo organi
zirali enodnevni izlet po Koroški in izvedli 
srečanje težkih invalidov, ki se ga je udeležila 
polovica članstva, tiste najtežje invalide, ki pa 
se srečanja in ostalih aktivnosti zaradi svoje 
invalidnosti niso mogli udeležiti, pa smo med 
letom obiskovali na njihovih domovih.
Za leto 2010 smo si zadali še nekaj več

nalog in iskreno upamo, da jih bomo tudi 
uresničili. Na zboru članov smo opravili tudi 
nekaj sprememb v organih društva.V ta na
men smo predvsem okrepili delo poverjenic 
in jim na novo razdelili območje njihovega 
delovanja. Za neposreden stik s člani so 
tako zadolžene tri poverjenice, ki delujejo 
po sistemu bivših krajevnih skupnosti. Za 
območje bivše KS Kidričevo je zadolžena ga. 
Brigita ŠILAK iz Kidričevega, ki je za člane 
dosegljiva na tel. št. 05 I 384 077, za območje 
bivše KS Lovrenc na Dr. polju je zadolžena

ga. Erika VIDOVIČ iz Rleterij in je doseglji
va na tel. št. 051 454 170, za območje bivše 
KS Cirkovce pa je zadolžena ga. Neža DO
LENC iz Zg. Jablan. Člani lahko svoje zadeve 
urejajo tudi na sedežu društva v Kajuhovi 
ulici 4 v času uradnih ur, ki so vsako sre
do med 17. in 19. uro, razen meseca julija 
in avgusta, ko bodo uradne ure vsako tretjo 
sredo v mesecu.

Silvester SKOK, 
predsednik društva

Foto:Arhiv društva Invalid

KDO JE NAPRAVIL VIDKU 
SRAJČICO
Otroška dramska sekcija Kulturnega društva Lovrenc na Dra
vskem polju je v mesecu decembru pripravila gledališko predsta
vo z naslovom KDO JE NAPRAVIL VIDKU SRAJČICO, s katero 
smo razveseljevali otroke ob prihodu Božička.Vaje so se pričele 
v mesecu oktobru, ko smo po razdelitvi besedila in delitvi vlog 
pričeli z branjem besedila. Po enomesečnem delu smo pričeli z 
igranjem vlog v prostoru, seveda brez predložnega besedila.Vaje 
so v začetku potekale enkrat tedensko, nato dvakrat in v mesecu 
decembru, ko smo se pospešeno pripravljali na uprizoritev, vsak 
dan. Z igro smo nastopali 4-krat (enkrat v dvorani v Cirkovcah, 
enkrat v večnamenskem prostoru v Kidričevem in dvakrat v dvo
rani v Lovrencu). Da je bila dramska uprizoritev zares »taprava«, 
so nam šivilje sešile kostume in izdelano smo imeli tudi sceno.V 
mesecu marcu se bomo udeležili tudi Revije območnih gledali
ških skupin.

Mentorica Mateja Pišek

OGLED FILMA V 
KOLOSEJU
Člani otroške dramske skupine KD Lovrenc smo za nagrado 
dobili ogled risanega filma v Koloseju v Mariboru.V ponedeljek 
med zimskimi počitnicami smo se zbrali pred šolo. Z avtobusom 
smo se odpeljali v Maribor.V Koloseju smo kupili karte za ogled 
risanega filma Alvin in veveričke. Pred pričetkom filma smo kupili 
še kokice in kokakolo. Posedli smo se v dvorano. Risani film je bil 
zanimiv, smešen, tako da je čas hitro minil. Po ogledu filma smo 
se še ustavili v McDonaldsu. Naročili smo si, kar imamo najraje, in 
se pošteno najedli. Avtobus nas je nato varno pripeljal do šole v 
Lovrencu, kjer so nas že nestrpno čakali starši.

Žan Hertiš, 4. c
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KAJ DELAMO LETOS V KREATIVNIH DELAVNICAH?
Z veseljem uresničujemo svoje zamisli, ki smo si jih zastavile v začetku sezo
ne.Te so povezane s prihajajočimi prazniki.Tako se družimo vse od meseca 
oktobra, pa se še bomo do meseca maja enkrat tedensko. Ideje posameznih 
članic pa so pripomogle k nastanku številnih zanimivih praktičnih in uporab
nih izdelkov. Izdelovale smo novoletne in priložnostne voščilnice v različnih 
tehnikah. Praznične domove so obogatili adventni venčki izpod spretnih pr
stov naših članic v artičoka tehniki in kvačkani novoletni okraski. Januarja in 
februarja smo očarane kreirale izdelke iz usnja (šatuljice, steklenice, čeveljčke 
...). Ker se bliža pomladni čas in velikonočni prazniki, je naše delo usmerjeno 
v izdelovanje tovrstnih okraskov. Nato se bomo posvetile poslikavi tekstila 
s tekstilnimi barvami. V mesecu juniju bodo vsi naši izdelki na ogled. Naše 
delavnice pa niso namenjene samo ustvarjanju prelepih kreacij, temveč tudi 
prijetnemu druženju in prijateljstvu, ki se tke med nami udeleženkami.

Ivanka Gorše,
članica kreativnih delavnic DPD Svoboda Kidričevo

PABERKI IZ ŽIVLJENJA IN DELA DU KIDRIČEVO
Približujemo se okrogli obletnici našega 
dela in življenja v društvu. Za nekaj dni smo 
pred njo pohiteli z občnim zborom, da bi 
slišali mnenja članstva, pa smo ostali le pri 
svojem poročanju.
Res da se v letu ne da vsega zaznati, še 
manj postoriti, ugotovilo se pa je, da nismo 
nazadovali, v okviru možnosti in zmožno
sti smo nekaj naredili ob domu, nekaj v 
njem. Posodobili smo opremo in inventar 
za administrativno-pisarniška dela. Naba
vili prenosnik za pomoč, hitrejše, lažje in 
priročnejše delo tajnice in blagajničarke. 
Uredili bankanet poslovanje, postavili svo
jo spletno stran. Usposobili smo zunanje 
kegljišče, opravili nujen in prepotreben 
remont-servis peči centralnega ogrevanja, 
uredili oglaševalna mesta, posodobili in na
mestili tablo, ki označuje naše društvo pred 
vhodom doma. Tudi v notranjosti, da ne 
bo preveč samovšečno (brez komentarja), 
imamo kaj pokazati.
Na občnem zboru se nisem mogel sprija
zniti z eno tretjino prisotnega članstva, ki 
naj bi čutilo, da resnično pripada društvu.

Tisti drugi dve tretjini pa dajeta vtis nekih 
pomožnih - podpornih članov, ki menijo, 
da so s poravnanjem članarine zadostili 
neki pripadnosti in obstajanju društva. Pa ni 
tako. Zakaj? Društvo mora z ustanovitvijo 
izpolnjevati neke pogoje, delovati skladno 
z nekimi pravili, tega pa se s samo članarino 
ne da doseči, tudi s »cincanjem« biti član, 
ne (da bi izrazili neko nestrinjanje-nezado- 
voljstvo), in potem se jim čez kratek čas, 
še ne leto, po njem ponovno zahoče ... 
je, milo rečeno, neresno in neodgovorno 
do sebe, predvsem pa do tistih, ki želijo in 
skušajo za društvo nekaj narediti. Zanese
njakov! Ni jih veliko, s svojo miselnostjo pa 
nam pripadajo. Da, takšni so vredni spošto- 
vanja.V stiku z njimi se niti ne zavedamo, da 
to počno s svojim prostovoljnim delom za 
društvo, za članstvo, za nas. Morda se celo 
poraja občutek, kako »težijo na vratih«, ko 
pobirajo članarino, pa bi jo samoumevno 
morali poravnati sami na sedežu društva. 
Tudi s takšnimi občutki se sestajam z njimi. 
So pa bili drugačni, občutki namreč, ko sva z 
Malčko, koordinatorko projekta Starejši za 

starejše, obiskala na domu jubilante 
ob njihovih okroglih obletnicah. 
Ponašamo se s kegljaško sekcijo, ki 
osvaja tudi pokale in solidna mesta 
na tekmovanjih.Tu so še strelci ... 
V načrtu dela smo zapisali vrsto 
možnosti, kako zapolniti prosti čas, 
kako bi se z raznimi dejavnostmi še 
dalo kaj postoriti, naučiti, popestriti, 
narediti tudi za svoje zdravje in po
čutje. Ponovno bomo medse pova
bili go. Jožico Mrzlekar, dr. spl. med., 
in njeno kolegico, ki bosta pojasnili,

kako je »z mikroskopskim pregledom žive 
kapljice krvi« Seveda pa bo treba pred tem 
zagotoviti primerno udeležbo. Od števila 
prijavljenih bo odvisen oz. pogojen tudi 
tečaj računalništva, posebej prilagojen za 
potrebe starejših.
Smo na pragu pomladi, časa, ko se »pre
bujamo« skupaj z naravo, torej je to čas za 
rekreacijo, izlete, akcije, takšne in drugačne. 
Najbolj odmevna bo zagotovo tista »vse
slovenska« OČISTIMO SLOVENIJO! Kot 
lovec imam kar nekaj izkušenj s podobnimi 
rečmi. Izkušnje, te pa niso ravno spodbu
dne, morda ob načrtovani in po udejanjeni 
akciji ne bom tako črnogled, še vedno pa 
drži tista: »Bolje preprečiti kot zdraviti!« 
Kako? Tudi na to znamo odgovoriti, le da 
to ni več v naši pristojnosti. Zagotovo pa 
bo naše društvo prisotno pri akciji - kot 
vedno.
Več ko tri mesece je do občinskega pra
znika. Naše društvo ali bolje Pevke druge 
pomladi so »počastile« ta praznik s prire
ditvijo PESEM NAJ DONI. Po gledanju kra
janov, občanov, je po njihovem prepričanju 
bila prireditev namenjena zgolj srečanju 
ljudskih pevcev, letos si želijo prireditve, 
namenjene njim. Nekje smo že zapisali, da 
to tudi bo; če bo uspela, ni odvisno samo 
od našega društva.Verjamem, da bomo de
ležni podpore širše skupnosti oziroma nje
nih subjektov, ki jih bomo povabili k izvedbi. 
Da so nam ob takšnih prilikah že pristopili 
iz lokalne uprave, šole, vaščani Njiverc in še 
kdo, že vemo, kaj pa vem ... zgledi vlečejo!

Edvin Aubelj
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HUMANITARNA PRIREDITEV 
»NAREDI NEKAJ DOBREGA«

Društvo za medgeneracijsko sodelovanje (DMS) povezuje več generacij in z našimi aktivnostmi poskušamo izboljšati kvaliteto 
življenja ljudi in jih tudi medgeneracijsko povezovati.
Na srečanjih in s pomočjo aktivistov Rdečega križa v naši občini, projekta Društva upokojencev »Starejši za starejše«, smo ugo
tovili, da je veliko ljudi med nami potrebnih pomoči, saj se komaj preživljajo.
V društvu se v času gospodarske, finančne, socialne, kulturne in družbene krize nasploh zavedamo, da je danes solidarnost še kako 
pomembna. Ker je osnovni namen društva delovati medgeneracijsko in spodbujati tovrstne aktivnosti, predvsem pa pomagati 
vsem generacijam, smo se odločili, da izvedemo humanitarno prireditev, s katero bomo zbrali sredstva za socialno ogrožene 
v naši občini. S tem bomo pomagali otrokom, mladim, družinam, starejšim - vsem pomoči potrebnim.
K sodelovanju smo povabili predstavnike Rdečega križa v KO Kidričevo, KO Cirkovce ter njunih podmladkov v osnovnih šolah in 
predstavnico projekta Društva upokojencev »Starejši za starejše« v občini Kidričevo. Zbrana sredstva na humanitarni prireditvi 
bomo predali njim, da jih bodo razdelili ljudem, potrebnim pomoči.
Pripravili smo pester program nastopajočih na prireditvi z željo, da se bo te humanitarne prireditve udeležilo veliko število ljudi 
in da zberemo čim več sredstev.

Zato vas
Društvo za medgeneracijsko sodelovanje DMS - Kidričevo 

VABI
NA HUMANITARNO PRIREDITEV »NAREDI NEKAJ DOBREGA«, 

ki bo v petek, 9. aprila 2010, ob I 8. uri v prostorih 
restavracije Pan Kidričevo

Častni pokrovitelj predsednik Državnega zbora Republike Slovenije
dr. Pavel Gantar

Nastopile bodo tri generacije folklore, tri generacije pevskih zborov,Tamburaški orkester iz Cirkovc, pevca Peter Januš in Moi-
ra pa še kdo

Vaš prostovoljni prispevek bo omogočil izboljšanje življenjskih pogojev vsem generacijam pomoči potrebnih, otrokom, mlado
stnikom, starejšim.

Zbrana sredstva bodo razdelili pristojni iz KO Rdečega križa Kidričevo in Cirkovce ter člani projekta »Starejši
za starejše«.

V imenu organizatorjev vljudno vabljeni!
»NAREDI NEKAJ DOBREGA!«

Nežika Šešo, 
predsednica DMS Kidričevo 

Kontakt: nezika.seso@guest.arnes.si ali gsm: 041 216 588

FtISiIibSiIJ*
Petek 16. 4. 2010:
SIN STORY

Sobota 17. 4. 2010:
12.00- SUBWOOFER
15.00 TRETJA IZMENA
20.00 OLD TIMER BAND

CIRKOVCE - PTUJSKA GORA

orientalske plesalke

\ -.»ANJE KOKTAJLOV (gt ^888»^ MK TULIPAN
sSSSBKSS;;

pRoStlSS & MK TULIPAN
IGRIŠČE OŠ CIRKOVCE - VSTOP PROST

www.mktulipan.com

VESELE
VELIKONOČNE

PRAZNIKE

Uredništvo Ravnega polja
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ZA STAROSINSKE GASILCE NI NIKOLI POČITKA
člani so se udeležili 
tečaja za varno delo 
z motorno žago, ki 
ga je organizirala 
Gasilska zveza Ki
dričevo. Sodelovali 
smo tudi pri izvedbi 
cirkovškega fašenka, 
na katerem smo s 
pomočjo ostalih 
okoliških gasilskih 
društev skrbeli za 
varnost udeležen
cev, del naših mla
dih gasilcev pa se 
je udeležil tudi po
vorke, na kateri so 

Foto: David Žitnik OSVOjili drugo meStO
(za temo so si izbra
li, da v Starošincah 

hočemo biopivovarno in ne bioplinarne). 
Organizirali smo tudi že 57. občni zbor, na 
katerem smo iz poročil naših funkcionar
jev izvedeli, kako smo delovali v letu 2009. 
Naj vas še enkrat spomnimo na nekaj ve
čjih del: menjava strehe na gasilskem domu, 

udeležba pri čistilni a k- 
w ciji, ki jo jG 0r53.nizir3.l3.

ZIMSKO VESELJE NA TREBEZU občna UL,, or-
ganizacija dneva gasilca 
in krst avtocisterne, 
udeležba na občinskem 
gasilskem tekmovanju,

Spoštovani občani in občanke, gasilci iz 
Starešine smo prenesli aktivno delo iz lan
skega že tudi v letošnje leto, saj pri nas ni 
počitka.
Takoj v začetku leta smo menjali okna in 
vrata na gasilskem domu, saj so bila že sta
ra, zelo dotrajana in poškodovana.Trije naši

Lovrenški gasilci smo lahko letošnjo zimo končno preizkusili 
vlečnico, ki je že štiri leta v garaži čakala dovolj snega. Kmalu po 
novem letu ga je zapadlo dovolj, da smo lahko odšli na Trebež. 
Najprej smo si seveda morali utrditi progo, nato smo pognali 
vlečnico in z veseljem ugotovili, da je zob časa še ni načel. Kma
lu so se lahko naši najmlajši pa tudi tisti malo manj mladi člani 
ter ostali obiskovalci spustili po beli strmini. Družili smo se kar 
nekaj lepih zimskih dni, vse dokler nam lepo vreme ni odpihnilo 
snega.Vsi skupaj pa se že veselimo, da se bomo lahko v priho
dnjih letih, v kolikor bodo vremenske razmere to dopuščale, 
spet veselili na snegu.

Uroš Leskovar, 
PGD Lovrenc

pomoč pri organizaciji prireditve Zahvala 
polju v Starošincah, udeležba na mladin
skem kvizu, organizacija srečanja veteranov 
GZ Kidričevo v Starošincah. Naši člani so 
se tudi veliko izobraževali, seveda pa smo 
bili zelo aktivni na operativnem delu.
Zadali smo si tudi nove smernice za leto 
2010, in sicer najprej sodelovanje na vse
splošni čistilni akciji Očistimo Slovenijo, 
organizacija postavitve majskega drevesa, 
udeležba na občinskem gasilskem tekmo
vanju, udeležba na mladinskem kvizu in na 
tekmovanjih za pokale društev, udeležba na 
vseh prireditvah v okviru GZ Kidričevo in 
ostalih društev.V načrtu imamo tudi uredi
tev dvorane in orodišča z ogrevanjem, po
polnitev osebnih zaščitnih sredstev, opre
me in uniform, redno vzdrževanje doma in 
okolice, redne operativne vaje, izobraževa
nje ter dokončno plačilo avtocisterne. 
Seveda upamo, da bomo lahko te načrte v 
celoti realizirali, a ker smo močno odvisni 
od razpoložljivih financ, bo zelo težko.Toda 
z nekaj dobre volje in pomoči bo šlo, saj 
tudi mi gasilci vedno priskočimo na pomoč 
tistim, ki nas potrebujejo.
Na koncu vam naše društvo želi vesele ve
likonočne praznike in čim manj vremenskih 
nevšečnosti.
Na pomoč!

Ksenija Žitnik, 
tajnica društva - za PGD Starošince

TEČAJ ZA »VARNO DELO Z MOTORNO 
ŽAGO«
Narava nam ne prizanaša in na našem požarnem okolišu se čeda
lje pogosteje pojavljajo razne vremenske nesreče, nevihte s točo, 
neurja, zato smo gasilci primorani ob takšnih nesrečah uporabljati 
motorno žago. Ker pa za pravilno in varno delo z motorno žago 
potrebujemo tudi določeno znanje, smo v soboto, 27. 2. 2010, 
na nivoju GZ Kidričevo izvedli izobraževanje za »VARNO DELO 
Z MOTORNO ŽAGO«, katerega je izvajalo podjetje EKOVIZ iz 
Murske Sobote, ki je za izvedbo tečaja angažiralo kar 4 predavate
lje. Udeležilo pa se ga je 28 gasilcev iz vseh 8 PGD.Ti so teoretični 
del tečaja opravili v učilnici PGD Lovrenc, praktični del pa v gozdu 
nad streliščem v Apačah, kar nam je omogočil rajonski logar g. 
Gerečnik, za kar se mu ob tem tudi javno zahvaljujemo. Tečaj so 
opravili vsi slušatelji. Gasilci so pri tem slišali zelo poučne in zani
mive stvari, ki jih bodo ob morebitni potrebi uporabe žage še kako 
potrebovali. Zelo prav jim bo seveda prišlo tudi pri domačih opra
vilih pri uporabi žage. Tečaj ni ki bodo dobili potrdila in izkaznice o 
opravljenem tečaju. Upamo le, da bomo čim manj uporabljali žago 
na morebitnih intervencijah, če pa že bo potrebno, pa naj bo delo 
res »VARNO DELO Z MOTORNO ŽAGO«.

Jože Kancler, 
poveljnik GZ Kidričevo
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Društva

AKTIVNOSTI IZOBRAŽEVANJ V GZ KIDRIČEVO 
TEČAJ ZA »BOLNIČARJA«

Ker smo gasilci pri svojem delu vedno izpostavljeni raznim ne- pomoči pri intervenciji nudijo prvo pomoč.
varnostim in posledično tudi možnim poškodbam, moramo imeti S štabom CZ Občine Kidričevo in GZ Kidričevo smo organizirali
po kategorizaciji PGD tudi bolničarje, ki nam ali potrebnim prve 80-urni tečaj prve pomoči, ki se je pričel v mesecu novembru

v prostorih PGD Lovrenc ter se zaključil v mesecu 
januarju.Tečaj sta vodila ga. Rozalija Ojsteršek ter dr. 
Stefan Mally, obiskovalo pa ga je 20 udeležencev, ki so 
nato vsi uspešno opravili tako praktični kot teoretič
ni izpit. S tem so si pridobili specialnost »bolničar«. 
Svečana podelitev priznanj je potekala 14. I. 2010 v 
Lovrencu na Dravskem polju in s štabom CZ Občine 
Kidričevo ter predavatelji se je je udeležil tudi župan 
Občine Kidričevo g.Jože Murko.
Tečajniki so bili tudi javno pohvaljeni s strani preda
vateljev za poslušnost in za 100-odstotno opravljen 
tečaj.

Jože Kancler, 
poveljnik GZ KidričevoFoto: UL

DELO ŽENSK V GZ KIDRIČEVO
V lanskem letu smo se predstavnice članic 
iz PGD-jev zbrale na sestanku in si zada
le plan dela za leto 2009. Po planu, ki smo 
si ga zadale, smo uresničile večino, nismo 
pa realizirale izleta, ki smo ga planirale v 
mesecu aprilu. Zaradi premalo prijavljenih 
članic smo ga žal odpovedale. Na sestan
kih smo se srečale še trikrat, kjer sem jim 
povedala za aktivnosti, ki so se dogajale v 
regiji in sem jih pridobila na sestankih, ki 
sem se jih redno udeleževala na regijskem 
svetu na Ptuju.
V mesecu marcu je bilo organizirano sre
čanje članic Podravske regije na Ptuju, kjer 
smo imele predavanje o stresu. Letos smo 
se članice udeležile tudi 22. regijskega sre
čanja članic Podravske regije, ki ga je orga
nizirala GZ Slovenska Bistrica. Srečanje je 
bilo v strelskem centru Gaj pri Pragerskem 
na lepo sončno soboto 13. 6. 2009.
S svojim ešalonom smo se udeležile parade 
ob 13. dnevu gasilca GZ Kidričevo, ki je bila 
organizirana 14. 6. 2009 v Starošincah. Čla
nice smo se udeležile tudi Florjanove maše 
v Kidričevem, tekmovanja GZ Kidričevo v 
Apačah dne 20.6.2009.Tekmovanja smo se 
udeležile članice iz PGD Pleterje, Lovrenc 
in Apače.
V novembru sta se 2 članici iz PGD Ple
terje udeležili posveta predsednic komisij 
za članice gasilke v gasilskih zvezah, ki ga 
vsako leto organizira GZ Slovenije. Posvet 
je bil tudi letos v Zrečah. Letos je bilo še 
posebej svečano, saj je na posvet prišla tudi 
ministrica za obrambo ga. Jelušič.

Tudi v letošnjih zimskih mesecih smo 
imele telovadbo v večnamenski dvorani v 
Lovrencu. Telovadbe smo se udeleževale 
samo članice iz PGD Lovrenc. Začele so se 
je udeleževati tudi 2 članici iz PGD Talum, 
vendar so z vadbo morale prekiniti, ker je 
tečaj iz prve pomoči, ki ga je organizirala 
GZ Kidričevo, sovpadal z datumom telo
vadbe in so bile na tečaj prijavljene tudi 
članice iz GZ Kidričevo.
Telovadbo smo zaključile tako, da smo si 8.

Foto: UL

marca ogledale predstavo v restavraciji Pan 
Kidričevo z naslovom VSI MOJI MOŠKI. Po 
ogledu predstave pa smo se dobile še na 
skupnem druženju in klepetu v gostišču 
Gurman v Lovrencu.
Leto, ki je za nami, je bilo delovno tudi za 
članice iz GZ Kidričevo. V prihodnje pa si 
želim tudi še več medsebojnega sodelova
nja in pomoči pri različnih aktivnostih.

Nevenka PULKO
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GASILEC SE RODI

Foto: Sašo Peršoh

V gasilskem domu v Pleterjah je bil v 
petek, 19. marca 2010, 14. občni zbor 
Gasilske zveze Kidričevo, v katero je 
vključenih kar 1045 članov. Občnega 
zbora so se udeležili tudi mag. Janez 
Merc, podpredsednik GZ Slovenije, 
župan Občine Kidričevo Jože Murko, 
predstavnik Uprave za zaščito in reše
vanje Ptuj Dragan Murko,člani odbora 
za varstvo okolja in požarno varnost 
Občine Kidričevo ter predstavniki so
sednjih gasilskih zvez.
Po kratkem kulturnem programu, sprejetju 
poslovnika občnega zbora in izvolitvi orga
nov občnega zbora je Anton Leskovar, 
predsednik GZ Kidričevo, ki je bil predlagan 
za delegata za plenum GZS, podal skupno 
poročilo o uspešno opravljenem delu v pre
teklem letu. In po tem, ko so poročilo podali 
še blagajnik Matevž Mohorko, predsednik 
nadzornega odbora Maksimiljan Prah in 
predsednik verifikacijske komisije Toni Do
lenc, so bili vsi prisotni enotnega mnenja, 
da je za kidričevskimi gasilci zelo uspešno 
leto.
V letu 2009 so na svojem požarnem okolišu 
posredovali v 17 intervencijah, operativno

so se srečevali predvsem s tehničnim reše
vanjem z odstranjevanjem podrtih dreves 
ob neurju v avgustu in s prekrivanjem od
kritih objektov ter gašenjem večjega požara 
v Starošincah, ko so pri istem lastniku že 
tretjič zagorele piščančje farme.
V mesecu oktobru so izvajali aktivnosti v 
vrtcu v Kidričevem, kjer so izvedli evakuaci
jo otrok, prav tako je bila evakuacija izvede
na v podružnici šoli v Lovrencu. Obiskali so 
OŠ Kidričevo, Cirkovce ter vrtec Cirkovce, 
kjer so demonstrirali gasilsko tehniko in 
opremo.
Za vsa gospodinjstva so v sodelovanju z 
družbo VARGAS-al po že ustaljeni praksi 
opravili servis gasil ni kov. Nekatera PGD 
so imela dan odprtih vrat za svoje občane. 
Opravili so pregled orodišč, orodja in opre
me ter pripravljenost operativnih gasilcev, 
opravljen je bil pregled hidrantnega omrežja 
na celotnem požarnem okolišu. Konec ok
tobra so organizirali skupno gasilsko vajo na 
kmetiji Korpičevih v Apačah.
Organizirali so četrti KVIZ mladine GZ Ki
dričevo in regijski KVIZ mladine.
Zelo aktivne so bile tudi predstavnice članic 
pod vodstvom Nevenke Pulko. Mladinska 
komisija, ki jo vodi Leopold Zabukovšek, 
je med drugim pripravila taborjenje gasilske 
mladine GZ Kidričevo, ki je bilo izvedeno 
skupaj s planinci Planinskega društva Kidri
čevo. Mladinci PGD Lovrenc na Dravskem 
polju so se uvrstili na državno tekmovanje 
gasilske mladine, kjer so v Braslovčah zasedli 
odlično šesto mesto.
V letu 2009 so izvedli nadaljevalni tečaj za 
gasilca, 80-urni tečaj za bolničarje, izvajali so 
še več izobraževanj po specialnostih, ki so

40 LET ŠPORTNEGA DRUŠTVA APAČE
V letošnjem letu, letu 2010, obeležuje 
ŠD Apače jubilej - 40-letnico obstoja in 
igranja nogometa v Apačah. Nogomet

je moštvena igra z žogo in eden najbolj 
priljubljenih športov na svetu, z izjemo 
Severne Amerike. Zato mu pravijo tudi 

»najbolj priljubljena postranska
stvar na svetu.«
In tako so se pred 40 leti tudi 
v Apačah mladi odločili, da se 
bodo ukvarjali z njim. Idejni vod
ja za ustanovitev nogometnega 
kluba v Apačah je bil Martin 
Turk. Ustanovil ga je leta 1970, 
le-to pa je delovalo pod okri
ljem ŠD Mladinec Lovrenc. Se
veda se mladi iz vasi Apače niso 
zadovoljili s tem, da klub deluje 
pod imenom iz sosednje vasi. 
Iskali so možnosti, kako postati

se odvijala v izobraževalnem centru na Igu, 
in aktivno pričeli z opravljanjem zdravniških 
pregledov za operativne gasilce.
V mesecu juniju so v sklopu občinskih prire
ditev izvedli občinsko gasilsko tekmovanje. 
13 ekip je sodelovalo na regijskem tekmova
nju v Moškanjcih, kjer so osvojili pet tretjih 
mest in si s tem odprli pot na državno tek
movanje, ki bo v letošnjem letu.
V mesecu avgustu so s PGD Lovrenc orga
nizirali tradicionalno zaključno pokalno tek
movanje starejših gasilk in gasilcev GZS, za 
katerega so si s strani GZS že drugič prislu
žili najvišjo oceno za organizacijo in izvedbo 
tekmovanja. Tekmovanja so organizirala še 
PGD Šikole, PGD Jablane in PGD Apače. 
Sredstva za investicije pa so razdelili na dva 
dela: za PGD Šikole so namenili del sredstev 
za nakup vozila GVM-I ter za PGD Staro- 
šince sredstva za sofinanciranje nadgradnje 
vozila GVC.
Župan Jože Murko se je zbranim zahvalil 
za njihovo požrtvovalnost in pripravljenost 
vedno pomagati. Poudaril je, da se gasilec 
rodi, in izrazil željo, naj kidričevski gasilci tudi 
v prihodnje delajo tako dobro. 
Podpredsednik GZ Slovenije mag. Janez 
Merc pa je spregovoril o položaju in pro
blemih slovenskega gasilstva, še enkrat izra
zil pohvalo za odlično organizacijo zaključ
nega pokalnega tekmovanja starejših gasilk 
in gasilcev GZS ter se iskreno zahvalil vsem 
tistim, ki so bili prisotni na občnem zboru 
v dvorani v Pleterjah, in njihovim svojcem, 
družinam, ki jih pri opravljanju te plemenite 
dejavnosti podpirajo.

Saša Peršoh

samostojni, sam svoj gospodar.
In po treh letih jim je to tudi uspelo. Od
govoren za ta novi uspeh je bil prav tako 
MartinTurk. Članska izkaznica novega klu
ba za panogo nogomet je bila izdana 20. 
8. 1973 pod okriljem Zveze mladine Slo
venije-APAČE. Od leta 1975 NK Apače 
nastopa kot ŠPORTNO DRUŠTVO APA
ČE NA DRAVSKEM POLJU.
Podrobnejši oris delovanja ŠD Apače in 
letošnjega praznovanja, ki se bo odvija
lo od 9. do 18. julija 2010, pa vam bomo 
predstavili v naslednji številki Ravnega po
lja.

Marjan Kovačec, 
predsednik ŠD Apače
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DESET LET VESELIH SMUČARSKIH ZAVOJEV JE ZA NAM
Letošnja zima je bila izjemno naklonjena 
ljubiteljem snežnih radosti. Med slednje 
gotovo zraven kepanja, sankanja, delanja 
iglujev, sneženih mož sodi tudi smučanje. 
Skupaj smo se veselili izjemnih uspehov 
naših smučark in smučarjev. Zmage smu
kača Andreja Jermana na smuku v Bormiu 
in drugega mesta Andreja Šporna na naj
težjem smuku na svetu v Kitzbuhelu. Kot 
zanimivost naj omenim, da je Sporn, ki 
smuča na smučeh slovenskega proizvajalca 
smuči Elan, na omenjenem smuku dosegel 
najvišjo izmerjeno hitrost preko 140 km na 
uro. Nepopisno veselje sta nam prismučali 
dobitnici olimpijskih kolajn, bronasta Pe
tre Majdič, ki ji je čudežen dosežek uspel, 
kljub težji poškodbi štirih zlomljenih reber, 
v teku na smučeh, in dveh srebrnih medalj 
Tine Maže v superveleslalomu in veleslalo
mu.Tina Maže nas je razveselila še z zmago 
v veleslalomu na finalu v Garmisch Parten- 
kirchnu in osvojitvijo tretjega mesta v sve
tovnem pokalu skupnega seštevka tekem v 
veleslalomu.
Za razliko od belega cirkusa pa smo učitelji 
alp. smučanja športnega društva Nika takoj 
po predsezonskem licenčnem seminar
ju, kjer smo se seznanili z novostmi glede 
poučevanja smučanja, z veseljem podajali 
smučarske informacije tečajnikom in tako 
poučevali smučanje vse od najmlajših od 
treh let starosti pa vse do malo starejših, 
tja do plus šestdeset let. Smučarskih zavo
jev so se tečajniki glede na predznanje tako 
učili v začetni, nadaljevalni in izpopolnje
valni šoli smučanja. Začetni šola smučanja 
zajema vse od prvih korakov na snegu, var
nega zaustavljanja v plugu, klinastega zavoja 
- je različica plužnega zavoja, vendar je za
radi tehnologije in geometrije smuči s po-

Učitelj smučanja Andrej s tečajnikoma 
Foto:Vindiš Andrej

udarjenim stranskim lokom 
(karving smuči), bolj prime
ren in učinkovit za spremem
bo smeri smučanja kot plužni 
zavoj.V začetni šoli smučanja 
se naučimo še osnovnega vi
juganja. Slednje predstavlja 
navezovanje paralelnega smu
čanja z vbodom palice z ra
hlim odrsom smuči v začetni 
fazi zavoja in izpeljavo zavoja 
po robniku v nadaljevalni fazi 
zavoja s kontrolo hitrosti.
Nadaljevalna šola smučanja 
začetno šolo nadgradi s te
renskim vijuganjem v ožjem 
hodniku (slalom) in terenskim 
vijuganjem v širšem hodniku 
(veleslalom).
V izpopolnjevalni šoli smuča
nja naredimo korekcije dokaj 
dobrim smučanjem (pove
čanje smučarske mehkobe, 
pravočasnost in natančnost 
vhoda v zavoj, večji izkori
stek geometrije smuči itd.), 
smučanje v celcu - odvisno 
od narave, smučanje na čimbolj različnih 
terenih, zelo priporočljivo tudi po grbinah, 
s čimer mislimo na manjše ali večje kupe 
snega na smučišču, ki jih slabši smučarji ne 
marajo, prav tile kuclji pa so veliko darilo za 
pridobitev smučarske mehkobe, ki je ena 
od bistvenih kvalitet smučarja.Tako posta
ne smučanje varnejše, lažje, boljše in lepše. 
Učitelji smučanja ŠD Nika smo v tej sezoni 
delovali v Avstriji v Badkleinckircheimu v 
Sportschule Kreiner in Smučarski šoli Po
horje.
Deseta sezona delovanja ŠD Nika (v za
četku imenovanega ŠD Snežinka, kasneje 
preimenovanega na zahtevo ZUTS zaradi 
že prej včlanjenega večletnega soimenjaka 
SK Snežinka iz Ljubljene pri ZUTS, ki je 
prav tako članica ZUTS - Združenje učite
ljev in trenerjev smučanja Slovenije kakor 
ŠD Nika) je za nami. Naj spomnim, da so 
bili pobudniki za ustanovitev društva prav 
zaradi smučanja že leta 1999 Aleksander 
Dolenc, Danijel Lamperger, Simon Vidovič, 
Tanja Korošec, Robert Novak in Matjaž 
Šmigoc. Veseli in ponosni smo, da smo v 
teh letih na terenu lahko sodelovali z mno
gimi osnovnimi in nekaterimi srednjimi 
šolami, med drugim tudi OŠ Kidričevo in 
OŠ Cirkovce iz Občine Kidričevo, soro
dnimi smučarskimi društvi, da smo v zim
skih počitnicah med letoma 2001 in 2005 
uspešno organizirali smučarske tečaje za

Učitelj smučanja Boštjan s tečajnikoma 
Foto:Vindiš Andrej

otroke z Dravskega in Ptujskega polja. So
delovali smo na smučarskih športnih dne
vih, delovali kot smučarski sodniki v SK 
Branik Maribor na tekmah Zlate lisice in 
drugih mednarodnih tekmah.V zadnjih letih 
uspešno sodelujemo s SK Branik Maribor. 
Še posebej smo hvaležni vodji Smučarske 
šole Pohorje, SK Branik, Matjažu Vreclu, ki 
nam je bil od vsega začetka našega vstopa 
v smučarske vode odličen mentor, svetova
lec, ki dela v dobro smučanja.
V ŠD Nika so v teh letih kot učitelji smu
čanja delovali Aleksander Dolenc, Danijel 
Lamperger, Boštjan Lampret, Mira Pleter- 
šek, Primož Gorše, Danilo Zupanič, Marko 
Bradan, Andrej Vindiš, Miran Roškar, Brina 
Solina, Saša Ljubeč, Mihela Medved - uč. 
bordanja, Primož Trop, Mitja Nahberger, 
Branimir Komel, Jernej Fidler, Jerica Ko
rošak, Tina Ceh, Jelka Kolar, Tadeja Radek, 
Samo Kralj in Boštjan Zupanič.

Boštjan Zupanič, 
predsednik ŠD Nika

Aktualne informacije 
o dogajanju 

v občini Kidričevo

vvvvvv. kidricevo.si
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PLANINSKO DRUŠTVO OBČINE KIDRIČEVO SE PREDSTAVLJA
Kot društvo smo uradno vključeni v Planinsko zvezo Slovenije in delujemo pod njenim 
okriljem ter smo deležni nekaterih ugodnosti, ki jih PZS nudi svojim članom.Več o tem 
lahko preberete na spletni strani PZS na naslovu www.pzs.si.
Društvo ima svoj sedež na naslovu Lovrenc na Dr. polju 7, kjer potekajo tudi uradne ure, 
in sicer vsako 2. in 4. sredo v mesecu med 18. in 19. uro.V tem času se lahko včlanite 
v društvo, lahko se prijavite k izletom ali plačate letno članarino ali pa samo poiščete 
katerokoli informacijo, s katero vam kot društvo lahko postrežemo.Veseli bomo vsakega 
novega člana, ki ga pohodniška dejavnost zanima. Za dodatne informacije lahko kontak- 
tirate z nami tudi preko elektronskih naslovov: 
alenka.kutnjak@guest.arnes.si ali joza.vidovic@gmail.com.
Delovanje društva pa lahko spremljate tudi na spletnem naslovu: http://sl-si.facebook. 
com/people/Planinsko-Drustvo-Obcine-Kidricevo/100000645348999.

V Občini Kidričevo od leta 2007 deluje 
planinsko društvo, ki po zadnjih podatkih 
združuje več kot 150 odraslih članov in 
približno 50 osnovnošolskih otrok, ki so 
vključeni v mladinski odsek tega društva. 
Natančneje je v letu 2009 svojo pripa
dnost s plačilom letne članarine društvu 
izkazalo 89 odraslih članov in 48 otrok. 
Društvo mesečno organizira in izvaja iz
lete, ki so zastavljeni po letnem planu, ki 
ga sprejme zbor članov. Ker je vodenje 
izletov zaupano le strokovno usposoblje
nim vodnikom, ki jih usposablja Planinska 
zveza Slovenije, smo v našem društvu 
poskrbeli za usposabljanje novih vodni
kov (ob ustanovitvi smo namreč imeli 
le enega vodnika). V preteklih dveh letih 
smo tako uspeli usposobiti tri nove vo
dnike. Prav tako smo poskrbeli za nabavo 
varovalne opreme za naše člane (čelade, 
varovalni pasovi, varovalni kompleti), ti si 
lahko omenjene pripomočke izposojajo 
neomejeno in brezplačno, tudi za izlete v 
lastni organizaciji.
V okviru Mladinskega odseka PDoK pri
pravljamo in izvajamo izlete, ki so primer
ni starostni stopnji otrok, njihovim spo
sobnostim in interesom.Tudi te aktivnosti 
se izvajajo enkrat mesečno, v jesenskem 
in pomladnem obdobju tudi pogosteje. 
Za mlade planince pa načrtujemo letos 
že drugi Tabor mladine, ki bo potekal v 
enem izmed domov CSOD v prvih dneh 
poletnih počitnic.

Vabljeni!

PLAN IZLETOV ZA LETO 2010

Datum Cilj Vodnik

17. 1. 2010 Žavcarjev vrh Radovan Pulko
Februar
27. 2.2010 Kum

Radovan Pulko
Vlado Meglič

6. 3. 2010 Zbor članov UO
20. 3. 2010 Izvir Hublja Vlado Meglič
April
17. 4. 2010

Čistilna akcija - Očistimo Slovenijo v 
enem dnevu Jože Vidovič

18. 4. 2010 Uršlja gora Jože Vidovič
Maj
2. 5. 2010 Pohod s piknikom UO
15. 5. 2010 Sabotin Radovan Pulko
lunij
5. 6. 2010 Snežnik Marjan Gojkošek
19. 6. 2010 Korošica Radovan Pulko

Mu
3.7. 2010 Karnijske Alpe - Ojstrnik Vlado Meglič

15.-17. 8. 2010 Cmir - Rjavina (3 dni) Vlado Meglič
September
4. 9. 2010 Barenschutzklamm Vika Šega
25. 9.2010 HRP Cirkulane - Podlehnik Jože Vidovič
Oktober
16. 10. 2010 Slemenova špica Jože Vidovič
November
13. 11.2010 Makolska Forma-Viva - martinovanje Vlado Meglič
December
18. 12. 2010 Izlet v neznano Marjan Gojkošek

Upravni odbor 
PD Občine Kidričevo

Članarina PD občine Kidričevo* za leto 2010
• Članarina je povzela po ceniku članarine PZS

A - aktivni člani z največjimi 
ugodnostmi* 50,00

B - aktivni člani z večino ugodnosti** 20,00

B1 - osebe, starejše od 65 let, z 
ugodnostmi B-članov 15,00

S+S - srednješolci in študenti do 26. 
leta starosti 13,00

S+Š d/- 20 % - družinski popust 10,40l

P+O - predšolski in osnovnošolski 
otroci 5,00

R+O dl- 20 % - družinski popust 4,00

* Članarina kat A |e namenjena predvsem vodnikom in tistim. Id telijo več ugodnosti (zavarovanja, naročnina na Planinski vestnik, popusti 

" "Članarina kat. B je namenjena odraslim članom PD

ŠD ŠIKOLE AKTIVNO V ZIMSKIH MESECIH
Kljub temu da je zima letos dolgo kazala 
svoje zobe, ŠD Šikole ni pozabilo na svoje 
člane in jih je tudi tokrat uspešno vodilo 
skozi različne dogodke in aktivnosti.
V soboto, 27. 2. 2010, so organizirali vaški 
turnir v odbojki, ki se je odvijal v večna
menski dvorani v Cirkovcah. Pričetek je 
bil ob I I. uri, tekmovalo pa je šest ekip z 
območja bivše KS Cirkovce. Zmago je sla
vila ekipa ŠD Cirkovce, sledila je ekipa ŠD 
Šikole »FORŠTAT« (na fotografiji), tretje 
mesto pa je pripadlo ekipi Potočnik team. 
Tudi tokrat niso pozabili na lačne in žejne 
obiskovalce ter sodelujoče, pa tudi za po
kale in nagrade je bilo poskrbljeno.
Kot je bilo omenjeno že v prejšnji številki 
Ravnega polja, so člane oskrbeli s trenirka
mi, ki so pred kratkim prispele iz podjetja 
NES. Odziv je bil presenetljivo velik, saj se 
je za trenirke odločilo kar 52 članov. Po

trebno je poudariti, da je 
društvo trenirke tudi delno 
sofinanciralo.
Glede na željo članov pa 
so organizirali tudi ogled 
poletov v Planici. Avtobus 
s »posadko« navijačev se je 
podal proti Planici v sobo
to, 20. 3. 2010, ob 4.30.
Zaradi velikega odziva na 
rekreacijo v večnamen
ski dvorani v Cirkovcah je 
vodstvo društva zaprosilo 
Občino Kidričevo za po
daljšanje termina v mesec 
april. Občina je prošnji 
ugodila, zato se bodo čla
nice in člani rekreirali po 
nespremenjenem terminu, in sicer v torek 
med 19. in 20.30.Vabljeni!

Foto: Bogdan Babšek

Nuša Jevšovar
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DEJAVNOSTI SD MLADINEC LOVRENC V LETU 2009
Športno društvo MLADINEC Lovrenc je 
bilo ustanovljeno leta 1966. Od ustanovitve 
ŠD tekmuje v tekmovalnih selekcijah MNZ 
Ptuja.Tako je NK Lovrenc v letu 2008, ob 
praznovanju 30. obletnice MNZ Ptuj, prejel 
priznanje (plaketo) za uspešno in nepreki
njeno 30-letno sodelovanje v tekmovanjih 
MNZ Ptuj.
V tekmovalni sezoni 2009/10 smo sodelo
vali s tremi selekcijami, in sicer člani, ciciba
ni U-10 in veterani, ter imamo tako skupaj 
registriranih več kot 50 igralcev.

Rezultat uspešnega in kvalitetnega 
dela je bilo tudi osvojeno I. mesto 
(jesenski prvaki) članov NK Lovrenc 
v tekmovanju 2. razreda MNZ Ptuj.
Športno društvo Mladinec Lovrenc deluje v 
Športnem parku Lovrenc, kjer je bil zgrajen 
nov večnamenski objekt, v katerem se na
hajajo slačilnice s tuši za igralce (dveh ekip) 
in sodnike, sanitarije, večnamenski prostor 
in klubski prostori, v katerih pa smo v letu
2009 nadaljevali z urejanjem (zgornjih pro
storov) za uporabo, v letu
2010 pa bi prostor želeli 
dokončati.
Zaradi energetsko po
tratne in dotrajane raz
svetljave smo se skupaj z 
Občino Kidričevo odločili 
in v letu 2009 izvedli in
vesticijo obnove razsve
tljave na asfaltnem igrišču 
za mali nogomet in ko
šarko, postavili smo nove 
koše za košarko. Postavila 
sta se tudi dva dodatna 
reflektorja na velikem 
travnatem igrišču, ki nam 
omogočata osnovne po

goje za nočno vadbo (osvetljena je polovica 
velikega travnatega igrišča). Z obnovljenimi 
in dodatnimi reflektorji je omogočeno tudi 
drugim prireditvam, da se izvajajo v noč
nem terminu.
V društvu si prizadevamo postaviti ograjo 
okrog Športnega parka Lovrenc, ki je po
trebna (MNZ Ptuj je postavila kot pogoj 
za tekmovanje za 2. razred v letu 2010/1 I), 
prav tako bo ograja omogočila večjo var
nost otrok in onemogočila nadaljnje uniče
vanje in vandalizem na igrišču in drugih po

vršinah Športnega 
parka Lovrenc. 
Potrebna je doda
tna ureditev oko
lice Športnega 
parka Lovrenc 
(dodatna otro
ška igrala, ob
nova teniškega 
igrišča, drugo). 
Športni park 
Lovrenc želi
mo preurediti 
v prostor, kjer 
se bodo lahko 
družili tako naj
mlajši, mladi in 
starejši kot naj
starejši; želimo

ga približati vsem generacijam v Lovren
cu in okolici, zato moramo vsi poskrbeti, 
da bo Športni park Lovrenc zaživel čez 
celo leto.

V ŠD Mladinec Lovrenc smo si zadali 
nove izzive in cilje, zato je društvo pova
bilo vse mlade in stare ljubitelje nogome
ta (vključene v že obstoječe sekcije, prav 
tako pa je možno ob dovolj velikem zani
manju sestaviti in ustanoviti novo selek-

NK Lovrenc, ekipa člani (2009) 
Foto:Arhiv ŠD Mladinec

NK Lovrenc, ekipa U-10 (2009) 
Foto:Arhiv ŠD Mladinec

Foto:Arhiv ŠD Mladinec

VPIS V NOGOMETNO 
ŠOLO 2010/2011

NK LOVRENC (ŠD MLADINEC LO
VRENC) vabi vse mlade ljubitelje nogo
meta, rojene med letoma 1996 in 2002,
da se nam pridružite pri spoznavanju najbolj 
popularne igre z žogo na svetu, to je moštve
ne igre, kjer prihaja do druženja, prijateljstva, 
navajanja na delo v skupini, sodelovanja med 
enako mislečimi navdušenci za šport in hkrati 
razvija motoriko gibanja brez žoge in z njo. 
Nudimo vam strokovno vodeno nogome
tno vadbo (trener s pridobljeno licenco oz. 
mentor s predpisano izobrazbo), opremo in 
rekvizite, spoznavanje nogometnega tekmo
vanja, navajanje na zdravo tekmovalnost v 
skladu s pravili fair play-ja in predvsem veliko 
zabave.

Športni pozdrav s sloganom »RAD 
IGRAM NOGOMET«

Vsi, ki si želite pobližje spoznati nogomet 
in pridobiti osnovno nogometno znanje, 
se obrnite na kontaktne osebe ŠD MLA
DINEC LOVRENC in vpišite svoje mlade 

žogobrce v nogometno šolo. 
KONTAKTNE OSEBE:

Boštjan PETROVIČ 
GSM: 031 207 273, 

e-pošta: bostjanpet@gmail.com 
Robert NOVAK 

GSM: 031 416 155, 
e-pošta: robnov I @gmail.com

Šolanja in tekmovanja so brezplačna, potre
bujete samo nekaj prostega časa, dobro vo
ljo, željo po žogobrcu, športno majico, hlačke 
in športne copate ter drugo osebno športno 
opremo.
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najbolj popularne igre z žogo na svetu, to 
je moštvene igre, kjer prihaja do druženja, 
prijateljstva, navajanja na delo v skupini, so-

ZIMSKI POHOD 
NA KUM

V soboto, 27. februarja, je bil lep in sončen 
dan. S planinskim društvom smo se odpra
vili na KUM, ki sega kar 1217 m visoko. 
Vzpon se je začel v kraju Podkum. Pribli
žno na sredini poti smo ugotovili, da je na 
Kumu vsaj še pol metra snega. Čeprav je 
bilo sončno in toplo, se sneg še ni stopil 
in smo lahko hodili po njegovi površini. 
Včasih smo se sicer pogreznili vanj, vendar 
je bilo to prav zabavno. Planinski vodnik 
Vlado Meglič nas je pod vrhom usmeril na 
bližnjico, po kateri smo gazili in se kepa
li. Tam je bila nakepana tudi predsednica

delovanja med 
enako mislečimi 
navdušenci za 
šport in hkrati 
razvija motori
ko gibanja brez 
in z žogo.
Nudili jim bomo 
strokovno vo
deno nogo
metno vadbo 
(trener s prido
bljeno licenco 
oz. mentor s 
predpisano izo
brazbo), opre
mo in rekvizite, 
spoznavanje 
nogometnega 
tekmovanja, na

vajanje na zdravo tekmovalnost v skladu s 
pravili fair play-ja in predvsem veliko zaba
ve.

planinskega društva. Potem smo končno 
prispeli na vrh Kuma. Ker je Kum najlepše 
razgledišče Slovenije in ker je bilo čudovi
to vreme, smo videli prav vso slovensko 
gorovje. Na vrhu smo postali, se okrepčali 
in nastavljali soncu. Poslikali smo tudi lep 
razgled. Po počitku smo se pričeli 
počasi spuščati v dolino. Sneg se je 
medtem že začenjal topiti, kar ni 
bilo ravno prijetno, ker se nam je 
pod nogami močno vdiralo.Vendar 
naša dobra volja kljub temu ni pošla.
Bili smo že skoraj v dolini, ko smo 
nekoliko zgrešili pot, zato smo gazili 
po snegu. Tudi to je bilo posebno 
doživetje. Kmalu smo prispeli do iz
hodišča in se odpravili proti domu.
Med potjo domov smo si seveda

Šolanja, treniranje in tekmovanja so brez
plačni, potrebujejo samo nekaj prostega 
časa, dobro voljo, željo po žogobrcu ter 
športno majico in hlačke, športne copate, 
drugo osebno športno opremo.
V ŠD Mladinec Lovrenc bi želeli ponovno 
oživeti teniško sekcijo, saj razpolagamo 
tudi s tenis igriščem, ki pa je potrebno te
meljite obnove.
Za leto 2010 smo si v ŠD MLADINEC LO
VRENC zadali tudi cilj razširitve sekcij na 
kolesarsko, pohodniško in šahovsko sekci
jo. Ob dovolj velikem zanimanju za ome
njene športe bomo ustanovili nove sekcije. 
ŠD Mladinec Lovrenc upravlja (vzdržuje, 
ureja, čisti, kosi okrog dreves in škarp itd.) 
celotni Športni park v Lovrencu, kar zaje
ma veliko travnato igrišče, malo asfaltirano 
igrišče, večnamenski objekt in obstoječe 
zelenice okrog igrišča in objekta.

Robert Novak, 
ŠD MLADINEC LOVRENC

privoščili slastne trojanske krofe.
S tem se je zaključil prečudovit izlet, ki se 
ga bomo še dolgo spominjali.

Stella Kociper, 
najmlajša udeleženka izleta

Foto:Jože Vidovič

TRETJA POSTAVITEV IGLUJA PRIJATELJEV SOSEDOV V KIDRIČEVEM

Foto: Žan Jerenko

V soboto, 13. februarja, smo se ob 10. uri prijatelji sosedje v Kidričevem 
zbrali na tretji postavitvi igluja. Letošnje leto je bil sneg kar bogat, zato 
smo naredili nekaj večjega in lepšega kot prejšnji dve leti. Čeprav smo 
pridno delali, smo imeli nekaj težav pri postavitvi, zato smo nadaljevali 
še v ponedeljek, 15. februarja, od 9.30 pa vse do 19. ure. Iglu nas je letos 
postavljalo devet prijateljev sosedov. Med našo postavitvijo smo imeli 
občasno tudi kar nekaj gledalcev, na kar pa smo lahko samo ponosni. 
Žal pa se najde v naselju tudi takšna »mularija«, ki ne ve, koliko truda 
nekdo vlaga, da bi prišel do svojega končnega cilja.Ti, ki niso vzgojeni, 
da bi spoštovali druge in imeli primeren odnos do nečesa (kaj smejo in 
česa ne smejo), so nam ga v noči s ponedeljka na torek podrli. Upamo, 
da bomo naslednje leto imeli več sreče, ko bomo postavljali že četrtič. 
Prihodnje naše srečanje prijateljev sosedov pa bomo imeli 30. apri
la 2010 popoldan, ko bomo že četrtič tradicionalno postavljali svoje 
»mini« prvomajsko drevo.

Žan J.
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VELIKE ZUNANJE JASLICE 
V SPODNJIH JABLANAH

Jožetu Serdinšku iz Spodnjih Jablan pri Cirkovcah je izde
lovanje in postavljanje jaslic v veliko veselje. Na domačem 
dvorišču je v predbožičnem času postavil 5 m2 velike zuna
nje jaslice, ki jih je odlikovala zanimiva postavitev z veliko 
različnimi hiškami, kipci in več kot osemdesetimi figuricami. 
Za izdelavo jaslic, pri kateri sta mu pomagala sin Kristijan in 
brat Boštjan, je porabil velike količine naravnega materiala 
in predvsem zelo veliko domišljije, kar je dalo njegovim ja
slicam posebno pester izgled. In Jože obljublja, da bodo ob 
letošnjem božiču jaslice še večje!

Saša Peršoh

Foto:Jože Serdinšek

Foto: Roman Mesarič

Lucija in Julija sta 
s pomočjo atija 
in mamice izdelali 
barvnega snežene
ga moža, ki ga va
ruje psička Živa. 
Lokacija: Starošin- 
ce

David Žitnik

Jablanska snežaka 
Foto: Sara Fideršek

NAŠI ZLATOPOROČENCI

Zlatoporočenca Teskač 
Foto: Slavko Cafuta

Pri Teskačevih je zmeraj veselo, še posebej pa vsako nedeljo, ko 
se vsi tradicionalno zberejo in ata Franc poprime za harmoniko, 
ostali člani družine pa se mu pridružijo s petjem.
Iskrene čestitke!

Na Štefanovo, 26. decembra lanskega leta, sta si pred ki- 
dričevskim županom Jožetom Murkom ponovno oblju
bila večno ljubezen in zvestobo Franc in Marija Teskač iz 
Zgornjih Jablan 17, Cirkovce.
Franc se je rodil 20. avgusta 1937 v Mestnem Vrhu, nato 
pa so se preselili v Mali Okič pri Leskovcu.Tam je spoznal 
Marijo Voglar, ki je prijokala na svet 4. januarja 193 I v 
Velikem Okiču.
Med njima je kmalu preskočila iskrica in tako sta se leta 
1959 poročila v Leskovcu, potem pa sta se preselila v 
Zgornje Jablane, kamor je Franc skupaj s svojim očetom 
hodil kosit in mlatit. Mladoporočenca sta najprej živela 
kot podnajemnika v Cesarjevi hiši, nato pa sta zgradila 
svojo hišo v Zgornjih Jablanah.
Franc je bil najprej zaposlen na Slovenskih železnicah, 
nato pa dolga leta v podjetju Swaty - Tovarna umetnih 
brusov Maribor, Marija pa je gospodinjila in pomagala 
okoliškim kmetom kot dninarka.Tudi Franc je z veseljem 
hodil pomagat drugim, saj je bil upravljavec mlatilnice va
ške skupnosti.
V zakonu se jima je rodilo pet otrok: Ivan, Milan, Joži, Ivan
ka in Dragica, razveseljuje pa ju tudi deset vnukov in vnu
kinj - Karmen, Grega, Maja, Nina, Sandi, Romana, Saša, Miha, Urška 
in Nino.
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Zlatoporočenca Kozoderc 
Foto: Družinski arhiv Kozoderčevih

2. januarja 2010 sta med svojimi sorodniki in prijatelji pra
znovala zlato poroko Anton in Marija Kozoderc, rojena 
Planinšek, iz Pleterij. Zakonsko zvezo sta sklenila na sta
rega leta dan 1959. leta, prvo soboto v letu 2010 pa sta po 
petdesetih letih skupnega življenja v cerkvi v Lovrencu na 
Dravskem polju obnovila poročno zaobljubo pred kidriče- 
vskih županom Jožetom Murkom, obred cerkvene poroke 
pa je vodil lovrenški župnik Karel Pavlič.
Zvonko, kot Antona kličejo prijatelji in znanci, je začel svojo 
življenjsko pot v Zupečji vasi in se po končanem poklicnem 
šolanju zaposlil kot pisar na sodišču, po odslužitvi vojaškega 
roka pa se je zaposlil v predhodnici tovarne Talum, kjer je po 
dopolnilnem izobraževanju opravljal tudi odgovornejša dela. 
Angažiran je bil tudi v krajevnih organizacijah, društvih in 
družbeno-političnih organizacijah na občinski in republiški 
ravni.
Marija je ostala v rodnih Pleterjah, po končanju poklicne šole 
delala najprej na trgovskem področju, nato se pa zaposlila kot 
planerka surovin v Talumu, kjer je dočakala tudi upokojitev.
Zvonku in Mariji sta se v zakonu rodila sin Daniel in hčerka Renata, razveseljujeta pa ju dva vnuka. 
Iskrene čestitke tudi v imenu uredništva Ravnega polja.

Jože je po babici in teti podedoval kočo in po poroki leta 1960 
sta z ženo začela graditi ter postavila hišo in gospodarsko po
slopje v Mihovcah. Leta 1970 se je Jože zaposlil v jeklotehni v 
Mariboru, Micka pa je skrbela za dom in družino. Sta ponosna 
starša dveh sinov - Zvonka in Branka, stara starša štirim vnu-

Zlatoporočenca Drevenšek , k, .. . K . z i. . z— •
Foto:SašaPeršoh kom - Mateji in Nini ter Speli in Gregorju, razveseljuje pa ju 

tudi pravnukinja Žana.
Zlatoporočencema ob jubileju iskreno čestitamo in jima želimo še veliko srečnih in zadovoljnih skupnih let, saj sta dokaz, da se da z 
ljubeznijo, trdno voljo in medsebojnim spoštovanjem premagati marsikatero oviro - tudi bolezen.

25. januarja 2010 je bilo pri Drevenškovih v Mihovcah 48 še 
posebej slavnostno in veselo, saj sta Marija in Jožef Dreven
šek praznovala zlato poroko. Obred civilne poroke je v doma
či hiši opravil kidričevski župan Jože Murko, obred cerkvene 
poroke pa cirkovški župnik Janko Strašek.
Micka, kot Marijo kličejo domači, se je rodila 9. julija 1939 pri 
Frangeževih v Dragonji vasi, Jožef pa je zagledal luč sveta 3. 
marca 1937 v Pleterjah.
Jožetova družina je bila zelo številčna, zato se je Jože pri še
stih letih starosti preselil k Baštjonom v Mihovce, k babici in 
tetama. In ko je hodil na obiske k Draškovičem v Dragonjo vas, 
je spoznal Micko in kaj kmalu obiske Toncarjevih zamenjal z 
obiski Pavlekovih.

13.februarja sta si po 50 letih skupnega življenja ponovno obljubila 
večno zvestobo Martin in Terezija Tominc iz Apač na Dra
vskem polju 24. Obred cerkvene poroke je opravil pater Slavko 
Strmšek v cerkvi sv. Družine na Selah, civilna poroko pa župan 
Občine Kidričevo Jožef Murko v gostilni Pri kostanju na Selah, kjer 
je bilo ta dan še posebej veselo, saj sta zlato poroko praznovala 
gostilničarjeva tast in tašča.
Martin se je rodil I I.julija 1935 v Apačah,Terezija, rojena Zajšek, pa 
je privekala na svet 2. oktobra 1932 v Trnovcu pri Selah. Spoznala 
sta se kot fant in dekle iz sosednjih vasi in med njima je zagorela 
iskra ljubezni, ki sta jo leta 1960 okronala s poroko.
Martin je bil zaposlen v podjetju Talum, delal kot tesar in bil vse
skozi aktiven član Gasilskega društva Sela,Terezija pa je skrbela za 
dom in družino.V zakonu so se jima rodili trije otroci: sin Marjan 
ter hčerki Katarina in Lidija, razveseljuje pa ju tudi pet vnukinj, Na
talija, Katja, Jasna,Tea in Sara, vnuk Tomi in pravnuk Zal.
Sedaj sta oba upokojena in aktivna v več društvih upokojencev ter 
uživata jesen življenja, kolikor jima to dopušča zdravje.
Čestitkam ob zlati poroki se pridružuje tudi uredništvo Ravnega polja.

Zlatoporočenca Tominc 
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